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WEBVTT

0:01:11.470 --> 0:01:14.500
De vergadering is geopend en ik
ga u voor in het ambtsgebed.

0:01:15.610 --> 0:01:19.440
Almachtige god, wij bidden u om
wijsheid ter behartiging van belangen,

0:01:19.480 --> 0:01:23.260
ons toevertrouwd, opdat onze
besluiten mogen strekken tot

0:01:23.260 --> 0:01:27.160
bevordering van het welzijn van de
gemeente en tot verheerlijking van

0:01:27.160 --> 0:01:28.840
uw naam. Amen.

0:01:32.980 --> 0:01:36.160
Welkom aan onze raadsleden

0:01:36.340 --> 0:01:40.300
collegeleden ambtelijke
medewerkers, mensen die

0:01:40.300 --> 0:01:44.200
thuis met ons verbonden zijn
en meeluisteren fijn dat

0:01:44.200 --> 0:01:48.010
u er ook deze laatste
raadsvergadering voor de verkiezingen

0:01:48.190 --> 0:01:51.190
bij kunt zijn of mee
kunt luisteren,.

0:01:52.180 --> 0:01:56.140
Ook al een beetje emotioneel voor een



aantal van ons, waarvan we zeker weten

0:01:56.140 --> 0:02:00.010
dat ze afscheid zullen nemen. Dan
gaan we niet op vooruitlopen maar

0:02:00.460 --> 0:02:03.910
ik zou zeggen: laten we een
beetje. Coulant met ze

0:02:04.180 --> 0:02:07.750
zijn. Met kennisgeving
zijn afwezig.

0:02:08.229 --> 0:02:12.100
De heer Lentink van de fractie
van Pro 98, mevrouw van der meer

0:02:12.100 --> 0:02:15.580
van de CDA-fractie en
ook met kennisgeving

0:02:15.580 --> 0:02:19.120
afwezig, zelfs twee
wethouders,. Wethouder

0:02:19.120 --> 0:02:22.930
Dorrestijn en wethouder
Wijnne want het virus is ook

0:02:22.930 --> 0:02:26.920
nog onder ons. Ik
constateer dat we met 29

0:02:26.920 --> 0:02:30.580
leden aanwezig zijn en de
vergadering dus illegaal

0:02:30.580 --> 0:02:31.720
kan starten.

0:02:35.350 --> 0:02:39.190
Even iets wat ik
natuurlijk niet kan

0:02:39.460 --> 0:02:42.780
weg laten. We leven in een

0:02:43.420 --> 0:02:47.380
nationale crisis inmiddels,.
Dat wordt de komende

0:02:47.500 --> 0:02:50.440
uren of morgen
duidelijk met een een

0:02:50.530 --> 0:02:53.650
crisisoverleg in



het Haagse als.

0:02:54.700 --> 0:02:58.240
Niet eerder vertoond. Wij
gaan in onze regio, deze

0:02:58.270 --> 0:03:02.020
Oekraïne, de crisis ook op
dezelfde manier aanpakken

0:03:02.050 --> 0:03:05.350
als de corona crisis
met een regionale

0:03:05.410 --> 0:03:09.100
verantwoordelijkheid voorts wordt
de veiligheidsregio voor de

0:03:09.100 --> 0:03:12.700
gemeente. We zullen merken
dat de gemeente nog meer

0:03:13.150 --> 0:03:15.100
voor hun kiezen
krijgen dan alleen de

0:03:15.100 --> 0:03:19.000
oekraïne-crisis we hebben
natuurlijk ook de reguliere

0:03:19.030 --> 0:03:23.020
opvang van asielzoekers. Die wordt daar
ook bij betrokken. We hebben hier een

0:03:23.020 --> 0:03:27.010
coördinatie team ingericht
als gemeente afgelopen dagen

0:03:27.100 --> 0:03:30.220
en we zullen daar ook bestuurlijk
en ambtelijk heel veel

0:03:30.550 --> 0:03:34.480
energie in stoppen. Er is en
dat zal binnenkort ook naar

0:03:34.480 --> 0:03:37.720
buiten komen. Een speciale

0:03:37.840 --> 0:03:39.520
informatie plek.

0:03:41.650 --> 0:03:45.580
Oekraïne, het Barneveld, punt
NL, daar vragen bij mensen

0:03:45.730 --> 0:03:49.540
op te reageren, vragen te



stellen, een aanbod te doen. Wij

0:03:49.540 --> 0:03:53.080
zullen ook. Opvang regelen.

0:03:54.400 --> 0:03:58.030
En ik denk dat het goed is dat we
daarna de vergadering nog even

0:03:58.060 --> 0:04:02.020
kort met u over spreken, wethouder
van Daalen en ik wil dat graag

0:04:02.020 --> 0:04:05.950
doen. Of het college in
het algemeen. Dat even

0:04:05.980 --> 0:04:09.550
over deze crisis, die
de komende tijd ons wel

0:04:09.580 --> 0:04:13.570
enorm in beslag zal nemen en
het heel veel mededogen en

0:04:13.570 --> 0:04:17.410
meeleven kijken we naar de
situatie in Oekraïne, maar ook in

0:04:17.410 --> 0:04:20.829
Rusland, waar veel mensen
dit zo niet willen,.

0:04:24.220 --> 0:04:27.790
Dan ligt er op een drietal
tafels van u nog een

0:04:28.410 --> 0:04:32.380
geboorte. Cadeautje corona
heeft ook in de planning wat

0:04:32.380 --> 0:04:36.310
in de war gestuurd. Soms lukte het wel
of niet om langs te komen. We hebben

0:04:36.310 --> 0:04:40.180
de cadeautjes voor Eva
Scheijgrond Evy Korevaar en lévy

0:04:40.180 --> 0:04:44.110
den boon maar even. Het is allemaal
veel van Hetzelfde maar toch

0:04:44.110 --> 0:04:48.010
drie unieke, mooie kinderen, de
de een nog ouder dan de andere

0:04:48.010 --> 0:04:51.910



intussen maar de knuffel en de bloemen
staan hier achter ons zijn voor de

0:04:51.910 --> 0:04:55.900
kersverse vaders of voor de
vaders die al wat langer

0:04:55.930 --> 0:04:59.560
geleden vader zijn geworden.
Maar toch dat cadeautje houden

0:04:59.590 --> 0:05:03.550
jullie in ieder geval
krijgen jullie vandaag. Dat

0:05:03.820 --> 0:05:07.780
als mededelingen bij de start
van onze vergadering en dan ga

0:05:07.780 --> 0:05:10.060
ik terug naar mijn plek om
de agenda vast te stellen.

0:05:20.770 --> 0:05:24.550
Ik heb overigens wel bij de opening
dat vind ikzelf mooiere vanaf dit

0:05:24.550 --> 0:05:28.120
katheder gesproken maar gelet
op de. De manier waarop we

0:05:28.120 --> 0:05:31.660
vanavond vergaderen is het denk ik wijs
dat we gewoon ook nog spreken vanaf

0:05:32.170 --> 0:05:36.130
onze plaats, zodat het geloof
wat proberen te voorkomen,.

0:05:36.940 --> 0:05:40.570
De vaststelling van de agenda.
Wij zijn bij punt 1. 2.

0:05:42.220 --> 0:05:45.910
Ik heb een tweetal. Moties
vreemd aan de agenda

0:05:45.970 --> 0:05:49.420
ingediend zien worden.
Die kent u motie

0:05:50.110 --> 0:05:53.710
van pro'98 ChristenUnie en CDA
en een andere motie van de

0:05:53.710 --> 0:05:57.580
SGP, ondersteund door alle andere
partijen. Als ik het goed zie,.



0:05:58.480 --> 0:06:02.320
Ik denk dat ik eerst even het woord aan de
heer Korevaar geeft om iets over de motie

0:06:02.380 --> 0:06:06.100
van Pro 98, ChristenUnie
en CDA. De vraag,

0:06:06.810 --> 0:06:09.430
voorzitter, is het goed dat
ik dan wel geluid toelicht.

0:06:10.780 --> 0:06:13.600
Hij wordt overigens ook
mede-ingediend door burgerinitiatief.

0:06:14.680 --> 0:06:18.340
Acht meter heeft het initiatief genomen om een
motie vreemd voor te bereiden ten aanzien van de

0:06:18.340 --> 0:06:22.090
helihaven wessels weg. Op dit
moment ligt er een vergunning ter

0:06:22.090 --> 0:06:25.180
inzage waarop zienswijzen
ingediend kunnen worden.

0:06:25.870 --> 0:06:29.500
Als deze motie voldoende gesteund
wordt, dan kan deze zienswijze

0:06:29.500 --> 0:06:33.130
namens de raad van de gemeente Barneveld
worden ingediend bij de provincie

0:06:33.130 --> 0:06:37.000
Gelderland. Essentie van deze
zienswijze is dat de provincie

0:06:37.000 --> 0:06:40.450
stelt dat er milieuwinst geboekt
wordt door deze verplaatsing.

0:06:41.110 --> 0:06:45.100
De provincie stelt dat er lagere
stikstof, de depositie en minder

0:06:45.100 --> 0:06:49.090
overige effecten zullen zijn.
Indieners vinden dat een onjuiste

0:06:49.090 --> 0:06:52.810
conclusie, omdat de helihaven
op de oude garde Russenweg al

0:06:52.810 --> 0:06:56.290



meerdere jaren niet meer in gebruik
is en er feitelijk geen sprake is van

0:06:56.290 --> 0:07:00.220
False feitelijk wordt er met

0:07:00.220 --> 0:07:03.850
een helihaven aan de westlandseweg dus
juist meer stikstof, depositie en

0:07:03.850 --> 0:07:07.720
overige effecten gerealiseerd.
Daarbij vinden wij dat de

0:07:07.720 --> 0:07:11.590
locatie PAL naast het Schaffelaarse bos
en dicht bij de woonkern geen goede

0:07:11.590 --> 0:07:15.250
locatie is voor een dergelijke
voorziening er is wat achterliggend

0:07:15.290 --> 0:07:18.160
betreft geen sprake van
goede ruimtelijke ordening.

0:07:18.940 --> 0:07:22.600
Waarom wil pro'98 een zienswijze
indienen er bestaat een

0:07:22.600 --> 0:07:25.750
logische relatie tussen de
wet natuurbescherming een

0:07:25.840 --> 0:07:29.650
verantwoordelijkheid van de provincie
Gelderland en een eventueel

0:07:29.650 --> 0:07:33.340
verzoek tot het wijzigen van een
bestemmingsplan, een verantwoordelijkheid van de

0:07:33.340 --> 0:07:36.970
gemeente Barneveld. Het een
volgt namelijk op het ander.

0:07:37.720 --> 0:07:41.650
Met deze zienswijzen benutten wij de
mogelijkheid die wij als inwoners, maar ook als

0:07:41.650 --> 0:07:45.400
fracties of als voltallige raad
of als meerderheid van de raad

0:07:45.400 --> 0:07:49.060
hebben om in deze procedure
onze opmerkingen te maken



0:07:49.360 --> 0:07:53.050
en onze zorgen te uiten uit te spreken
bij de conclusies die de provincie

0:07:53.080 --> 0:07:54.460
Gelderland heeft geformuleerd.

0:07:57.400 --> 0:08:00.520
Dank aan de heer
Korevaar we hebben.

0:08:01.450 --> 0:08:05.410
Nu even met elkaar af te spreken
of we dit vanavond doen, gelet op

0:08:05.500 --> 0:08:09.400
eventuele urgenties of dat we dat,
zoals ook wel gebruikelijk in deze

0:08:09.400 --> 0:08:13.300
raad, doorschuiven naar de inhoudelijke
commissie van april. U heeft de voorkeur voor

0:08:13.690 --> 0:08:17.620
ja, ik heb de voorzitter, de, de voorkeur
voor vanavond, omdat er sprake is van

0:08:17.620 --> 0:08:19.390
een zienswijzeprocedure die

0:08:19.540 --> 0:08:23.500
zes-weken duurt, en
daar zijn al een aantal

0:08:23.500 --> 0:08:27.070
weken achtergrond,. Dus ik heb
de behoefte om hem vanavond in

0:08:27.340 --> 0:08:30.790
stemming te brengen.
Dat is duidelijk uw

0:08:31.210 --> 0:08:35.080
inzet. Ik kijk even naar de
andere fracties fracties van

0:08:35.080 --> 0:08:39.070
lokaal belang SGP. Wilt
u het woord?. De derde

0:08:39.070 --> 0:08:42.309
fractie is de VVD-fractie wilt
u het woord op dit punt,.

0:08:43.600 --> 0:08:47.170
Dan begin ik met het woord geef aan
mevrouw Pluimers van lokaal belang.



0:08:48.010 --> 0:08:51.910
Voorzitter, dank u wel. Wij
onderschrijven de grote zorg rondom

0:08:52.230 --> 0:08:53.850
de mogelijke komst van de
helihaven te willen we.

0:08:53.910 --> 0:08:54.570
Absoluut niet.

0:08:55.180 --> 0:08:59.050
Maar wij vragen ons wel af of
dit de juiste route is. Het

0:08:59.050 --> 0:09:02.770
gaat hier over de provincie, die gaat over
de wet natuurbescherming en als wij in wiens

0:09:02.860 --> 0:09:06.220
zienswijze zou indienen dan moet
dat exact gaan, daar waar de.

0:09:06.270 --> 0:09:07.740
Provincie over gaat de.

0:09:07.770 --> 0:09:11.760
Maar daar ziet de motie zit
er niet in, zeg, maar geeft

0:09:11.820 --> 0:09:15.760
geen relatie mee in die zin over al die soorten
die genoemd. Maar ik ben, ik denk dat we

0:09:15.760 --> 0:09:15.890
voor.

0:09:16.290 --> 0:09:20.250
Wordt nu alleen maar behoefte te hebben of u kunt
instemmen of de motie vanavond in behandeling

0:09:20.250 --> 0:09:20.700
wordt genomen.

0:09:21.450 --> 0:09:25.350
Ik zou willen vragen: kan het college
hierop reageren, want wij denken dat deze

0:09:25.350 --> 0:09:29.280
route niet de handigste en westen route
is. Zijn we ook deze motie ontraden

0:09:29.710 --> 0:09:31.990
en ja, wij denken dat
het onverstandig is.

0:09:33.490 --> 0:09:37.480
De heer van der tang



voor de SGP-fractie ja,

0:09:37.480 --> 0:09:41.020
voorzitter, wenst u.
Wij willen behandelen

0:09:41.020 --> 0:09:44.740
vandaag. Ik kan ook een verhaal daarbij
houden, maar nee, we gaan straks naar de

0:09:44.740 --> 0:09:48.640
inhoud. Prima, het eerst even, we zitten bij
de vaststelling van de agenda. Dit komt er

0:09:48.640 --> 0:09:52.420
dus mogelijk bij en de
VVD-fractie wenst u dat

0:09:52.420 --> 0:09:56.310
vanavond te behandelen. Ja, voorzitter,
dan sluit ik me voor een deel dat de

0:09:56.320 --> 0:10:00.130
lokaal belang aan om dat
de memo daar toch van het

0:10:00.130 --> 0:10:04.000
college duidelijk is en omdat
wij hier als raad in principe

0:10:04.000 --> 0:10:07.960
natuurlijk geen partij zijn. Wij
zijn geen partij in dezen de de

0:10:07.960 --> 0:10:11.560
zienswijze kunnen indienen maar
ja, daar daar toch nog een

0:10:11.590 --> 0:10:15.490
verduidelijking vragen van het college voordat
wij daar een een ja of nee op zeggen. Dank u wel

0:10:15.820 --> 0:10:19.630
prima, de inhoudelijke behandeling komt zometeen
maar ik stel vast dat ook met steun van de

0:10:19.630 --> 0:10:23.460
SGP-fractie er een meerderheid is om het
vanavond te agenderen, dus het komt zometeen

0:10:23.530 --> 0:10:27.340
meningsvormend terug. Dat is
afgesproken dan de tweede

0:10:27.340 --> 0:10:30.220
motie heb ik al gezegd en
de wil de heer top voor de



0:10:30.220 --> 0:10:34.060
SGP-fractie een toelichting op gegeven.
Meneer top, u heeft het woord.

0:10:38.350 --> 0:10:41.950
Voorzitter, dank u
wel. Op donderdag

0:10:41.950 --> 0:10:45.670
24 februari jongstleden veranderde
de geschiedenis van het

0:10:45.670 --> 0:10:49.480
naoorlogse Europa op die dag

0:10:49.510 --> 0:10:53.230
veel Rusland, het buurland en de
vroegere bondgenoot, uw qua naar

0:10:53.230 --> 0:10:57.190
binnen. Hierdoor begon
het grootste militaire

0:10:57.220 --> 0:11:00.010
conflict in Europa sinds
de tweede wereldoorlog.

0:11:01.420 --> 0:11:04.600
Onze premier Rutte noemde vorige
week de Russische agressie

0:11:04.870 --> 0:11:08.530
totaal ongekend.
Inmiddels zijn

0:11:08.530 --> 0:11:12.010
vele mensen gedood en nog
meer mensen gewondgeraakt.

0:11:13.150 --> 0:11:16.810
Bovendien zijn naar schatting meer dan
twee miljoen mensen op de vlucht geslagen.

0:11:17.800 --> 0:11:21.460
En er zullen er nog meer
volgen. Ramp van ongekende

0:11:21.460 --> 0:11:25.360
omvang. In onze
gemeente zijn direct

0:11:25.390 --> 0:11:28.600
diverse steunacties op gang
gekomen door burgers en

0:11:28.600 --> 0:11:32.530
ondernemers. Het tekent
de hulpvaardigheid van



0:11:32.530 --> 0:11:35.320
onze bevolking hartverwarmend.

0:11:36.790 --> 0:11:40.780
Ook kan. Het college toont direct
bereidheid om opvangplekken te regelen voor

0:11:40.780 --> 0:11:44.740
vluchtelingen. Het laatste
nieuws is dat dit eind

0:11:44.740 --> 0:11:48.490
deze week geregeld
is. Voor beide zaken

0:11:48.520 --> 0:11:52.180
heel hartelijk dank.
Als gemeenteraad

0:11:52.570 --> 0:11:56.230
kunnen en willen we niet
achterblijven. De oekraïners

0:11:56.230 --> 0:12:00.190
verdienen onze massale steun.
Daarom dien ik hierbij

0:12:00.190 --> 0:12:03.940
namens alle partijen een motie
in die regelt dat we per

0:12:03.940 --> 0:12:07.930
inwoner van onze gemeente
één euro bijdrage voor

0:12:07.930 --> 0:12:10.600
de hulp aan het getroffen
land en haar inwoners.

0:12:12.130 --> 0:12:15.670
We zullen in overleg bezien
op welke wijze en via welke

0:12:15.700 --> 0:12:18.160
organisaties de steun
zal worden verleend.

0:12:19.960 --> 0:12:23.560
Vele, ook in Barneveld,
bidden om een

0:12:23.560 --> 0:12:27.490
vreedzame oplossing.
Ik wens namens

0:12:27.490 --> 0:12:30.340
ons allen ook een



en haar inwoners.

0:12:31.420 --> 0:12:34.600
In eigen land en op de
vlucht al het nodige toe.

0:12:35.380 --> 0:12:39.220
En hoop op een snelle beëindiging
van de oorlog. Dank u

0:12:39.220 --> 0:12:42.730
wel dank voor deze

0:12:42.820 --> 0:12:46.540
toelichting en verwoording
meneer top in deze toch

0:12:46.540 --> 0:12:50.380
veel al ernstige dagen.. Deze

0:12:50.410 --> 0:12:54.190
motie is u zei het al
raadsbreed ondersteund

0:12:54.580 --> 0:12:58.480
dat u wilt. De besluitvorming
neem ik aan. Nu doen,.

0:13:00.250 --> 0:13:04.060
Nu deze raadsbreed is ondersteund en u
daar ook met elkaar over de verklaring wat

0:13:04.060 --> 0:13:08.050
heeft afgestemd, neem ik aan dat
een stemming niet nodig is en

0:13:08.050 --> 0:13:11.830
dat we met Unaniem steun
deze toch geweldige

0:13:11.860 --> 0:13:15.580
motie mogen accorderen
waarvan akte

0:13:16.030 --> 0:13:19.570
en dit is, denk ik en een geweldige
steun in de rug voor het

0:13:19.570 --> 0:13:22.030
getroffen land en
haar inwoners.

0:13:24.010 --> 0:13:27.850
Het punt wat we via de heer Korevaar
dus hebben geagendeerd staat nu op

0:13:27.850 --> 0:13:31.600
2, punt 5. Bij meningsvorming



en verder hebben we geen

0:13:31.600 --> 0:13:35.090
aanvullende agenderingsverzoeken
en neem ik aan dat u met de

0:13:35.650 --> 0:13:39.250
aldus gewijzigde agenda
instemt dat is het geval.

0:13:39.610 --> 0:13:43.600
Dan gaan we zo ook verder. We zijn
bij 1, punt 3, de vaststelling

0:13:43.600 --> 0:13:47.320
van besluitenlijst
raad negen februari

0:13:47.380 --> 0:13:51.010
20. 22. Wij hebben
geen wijzigingen

0:13:51.010 --> 0:13:54.910
gekregen van u. En
ik neem aan dat u

0:13:55.000 --> 0:13:58.900
de besluitenlijst dan ongewijzigd
wenst vast te stellen. Dat is

0:13:58.900 --> 0:14:02.860
het geval daartoe besloten.
Bij 1, punt 4 gaat

0:14:02.860 --> 0:14:06.400
het over de ingekomen en uitgaande
stukken die zijn in het

0:14:06.460 --> 0:14:10.300
ibabs-systeem toegevoegd,.
Worden doorgeleid naar de

0:14:10.300 --> 0:14:14.080
agendacommissie mag ik concluderen
dat wordt ingestemd met de

0:14:14.080 --> 0:14:17.080
voorgestelde afdoening
met inachtname van de

0:14:17.080 --> 0:14:20.140
agenderingsverzoeken. Dat
heeft u uw instemming,.

0:14:21.010 --> 0:14:24.970
Dat is het geval daartoe
besloten. Dank u wel. Er komen



0:14:25.000 --> 0:14:28.420
waarbij de meningsvorming.
En we hebben

0:14:28.420 --> 0:14:32.260
vanavond een vijftal
onderwerpen. We starten

0:14:32.260 --> 0:14:36.160
met accommodatiebeleid sport
en cultuur. Bij dit onderwerp

0:14:36.160 --> 0:14:40.090
nodig hebben. Wethouder van de
Burgwal vanzelfsprekend uit

0:14:40.180 --> 0:14:43.600
en mevrouw Dorrestein kan er
vanavond niet bij zijn, dus

0:14:44.290 --> 0:14:48.070
hij zal dit onderwerp.
Alleen met u bespreken

0:14:48.430 --> 0:14:51.940
namens ons college. Maar eerst gaan we naar
de woordvoering uit de fracties ik heb

0:14:52.510 --> 0:14:56.080
mevrouw Blankenburg heer
van Schaik mevrouw van den

0:14:56.080 --> 0:14:59.860
Wildenberg meneer de vries,
meneer van der Lubbe de heer

0:14:59.860 --> 0:15:03.190
wiesenekker en meneer
knaap een als lijst als

0:15:03.190 --> 0:15:07.090
sprekers. Dat is akkoord.
Dan starten we bij mevrouw

0:15:07.120 --> 0:15:10.930
Blankenburg van
lokaal belang,. U

0:15:10.930 --> 0:15:11.650
heeft het woord.

0:15:11.840 --> 0:15:15.760
Dank u wel voorzitter.
Sport en bewegen is

0:15:15.760 --> 0:15:19.690
een onmisbaar onderdeel in het leven
van veel mensen. Wat hebben we het



0:15:19.690 --> 0:15:23.620
gemist tijdens de lockdown. Sport
levert een positieve bijdrage

0:15:23.620 --> 0:15:25.120
voor de fysieke en
mentale gezondheid.

0:15:25.140 --> 0:15:25.460
Het.

0:15:25.590 --> 0:15:29.550
Het draagt bij aan het onderhouden van sociale
contacten en meedoen in de maatschappij via

0:15:29.550 --> 0:15:33.310
vrijwilligerswerk sport
verbroedert. Tevens biedt het

0:15:33.430 --> 0:15:35.910
mensen de mogelijkheid om zichzelf
uit te dagen en talenten.

0:15:36.220 --> 0:15:36.860
Te ontwikkelen.

0:15:37.450 --> 0:15:41.290
Voorzitter, ook het belang van cultuur
willen we onderstrepen. Bij voorliggend

0:15:41.290 --> 0:15:45.280
raadsvoorstel gaat het om het accommoda
accommoderen van beide sport

0:15:45.280 --> 0:15:49.120
en cultuur. Welke rol hebben
verenigingen, organisaties zelf,

0:15:49.450 --> 0:15:53.440
wat kunnen ze zelf en hoe ver ga je als
gemeente in het ondersteunen, meewerken

0:15:53.440 --> 0:15:57.310
en financieren. Voorzitter,
ik ben nu vier jaar raadslid

0:15:57.370 --> 0:16:01.000
en de nodige vraagstukken langs
zien komen. BDS DSW petanque

0:16:01.090 --> 0:16:04.840
flying buiks de zand happen.
Wat mij is bijgebleven uit

0:16:04.840 --> 0:16:08.320
gesprekken met verenigingen is de
opmerking dat de regie ontbreekt.



0:16:08.830 --> 0:16:12.520
Het bleef teveel hangen bij ideeën, hier
en daar een onderzoek, maar er werd niet

0:16:12.520 --> 0:16:16.360
doorgepakt geldt dat eerst gereserveerd
zou worden met het oog op een

0:16:16.360 --> 0:16:20.260
Boele droom werd uiteindelijk besteed aan een
rotonde ten behoeve van de verlenging. Buiks

0:16:20.800 --> 0:16:24.580
dat doet wat met verenigingen. Wij hopen
en verwachten dat dit nieuwe beleid

0:16:24.670 --> 0:16:27.880
met een transparanter afwegingskader
verbetering gaat brengen.

0:16:29.020 --> 0:16:32.650
Multifunctioneel inzetten van gemeentelijke
accommodaties heeft onze steun,

0:16:33.040 --> 0:16:36.950
vooral ook omdat er kansen liggen om
verzoeker te kopen en meer mogelijk te

0:16:36.950 --> 0:16:40.600
maken. Win-win dus. Daarom benadrukken
wij nogmaals het belang van een

0:16:40.600 --> 0:16:44.350
blijvende goede inventarisatie.
Van de wensen,

0:16:44.980 --> 0:16:48.730
houdt een goed overzicht bij en betrek
verenigingen en tijdig bij nieuwe plannen.

0:16:49.150 --> 0:16:53.050
Vraag door of er mogelijk interesse is om aan
te haken bij nieuwbouw van bijvoorbeeld een

0:16:53.050 --> 0:16:57.010
buurthuis lokaal belang vindt het
belangrijk tijdig te investeren

0:16:57.010 --> 0:17:00.940
in huisvesting voor sport en cultuur. Wij
willen voorkomen dat verenigingen en de

0:17:00.940 --> 0:17:04.710
problemen raken wat ons betreft voor
de alle verenigingen serieus genomen

0:17:04.750 --> 0:17:08.740



grote en kleinere verenigingen. Ik
heb goed geluisterd in de commissie

0:17:08.740 --> 0:17:12.640
en wethouder Dorrestijn horen zeggen
dat alle verenigingen haar lief

0:17:12.640 --> 0:17:16.359
zijn. Dat is mooi en ook goed
dat dat uitgesproken wordt.

0:17:17.500 --> 0:17:21.430
Een zorg is dat er best veel van verenigingen
wordt gevraagd. Besturen hebben vaak hun

0:17:21.430 --> 0:17:25.000
handen al vol aan hun dagelijks draai aan
het dagelijks draaiende houden van de

0:17:25.000 --> 0:17:28.690
vereniging. Uit ervaring weet
ik hoeveel erbij komt kijken.

0:17:29.590 --> 0:17:33.550
We moeten niet vergeten dat dit gebeurt door
vrijwilligers die zich met hart en ziel inzetten

0:17:33.550 --> 0:17:37.060
voor de vereniging. Verenigingsbesturen
die daarnaast ook moeten

0:17:37.060 --> 0:17:40.810
nadenken over en inspelen op de
toekomst van hun vereniging.

0:17:41.320 --> 0:17:44.440
Het proces naar nieuwbouw of
verbouw is niet te onderschatten.

0:17:45.250 --> 0:17:48.970
Bij het lezen van het raadsvoorstel kregen
de indruk dat de gemeente het liefst kant en

0:17:48.970 --> 0:17:52.810
klare aanvragen in behandeling neemt. Wat
ons betreft moet de gemeente bereid zijn om

0:17:52.810 --> 0:17:56.770
gedurende het proces te helpen en te
ondersteunen, hoe klein of ingewikkeld

0:17:56.770 --> 0:18:00.310
de vraag ook is. 1. Ander punt
van aandacht is de uiteindelijke

0:18:00.340 --> 0:18:04.120
prioritering en financiering.
Er is geen spaarpotje geen



0:18:04.120 --> 0:18:08.020
structureel geld. Uiteindelijk
zullen aanvragen altijd afgewogen

0:18:08.020 --> 0:18:11.980
moeten worden tegen de dan beschikbare
middelen en beleidsvoornemens er

0:18:12.730 --> 0:18:16.690
tot op zekere hoogte snappen we dit,.
Maar we zien hier ook een risico

0:18:16.690 --> 0:18:20.530
dat er niet van de grond gaat komen of dat
er jaren vooruitgeschoven wordt. Kan de

0:18:20.530 --> 0:18:24.490
wethouder ons hierin geruststellen.
Voorzitter, ik heb twee

0:18:24.490 --> 0:18:28.420
moties bij me bij. De moties hebben
betrekking op de ontstane situatie rond de

0:18:28.660 --> 0:18:32.200
wat vereniging de zandhoop is.
Zij doen er noodoproep aan ons

0:18:32.620 --> 0:18:36.610
als raad en het een hulpvraag de zand
happen waarden in de veronderstelling een

0:18:36.610 --> 0:18:40.450
nieuwe trainingsbaan in gebruik te
kunnen nemen, mede-gebaseerd op gedane

0:18:40.450 --> 0:18:43.810
beloftes en toezeggingen vanuit
het college. Dit pakte tot hun

0:18:43.810 --> 0:18:47.680
teleurstelling anders uit leiden tot
veel frustraties in de daaropvolgende

0:18:47.680 --> 0:18:51.520
maanden. Ze hebben in de baan
geïnvesteerd, maar al langer dan een jaar

0:18:51.520 --> 0:18:55.180
geen trainingen op deze baan kunnen
aangeven. We zien leden vertrekken.

0:18:55.480 --> 0:18:59.200
We hebben nog steeds geen zekerheid dat het
goed gaat komen met de omgevingsvergunning

0:18:59.380 --> 0:19:03.310



en op welke termijn. Al met
al een crisissituatie als

0:19:03.320 --> 0:19:06.790
het zo doorgaat komt het bestaan van
deze vereniging mogelijk in gevaar.

0:19:09.730 --> 0:19:12.430
Wil ik even ingaan op de
twee moties, zoals het nog.

0:19:14.620 --> 0:19:17.350
Motie één kansen en oplossing
voor sportvereniging de

0:19:17.350 --> 0:19:21.250
Veluwse zandvoorters de zand
Harbers ervaren tegenwerking en

0:19:21.250 --> 0:19:24.850
onvoldoende steun vanuit het college.
Dit willen wij graag omdraaien.

0:19:25.270 --> 0:19:29.260
Er moet een doorbraak komen. Met deze motie
willen we deze vereniging ondersteunen in

0:19:29.260 --> 0:19:33.190
hun oproep om tot een oplossing te
komen, hetzij via meer hulp bij de

0:19:33.190 --> 0:19:36.670
omgevingsvergunningsaanvraag
of gen een creatieve

0:19:36.670 --> 0:19:40.120
oplossing met bijvoorbeeld een tijdelijk
een gedoogconstructie ter overbrugging

0:19:40.390 --> 0:19:44.290
zodat ze al heel snel weer zouden
kunnen trainen. We doen hierbij

0:19:44.290 --> 0:19:48.280
duidelijk een beroep op het college. Het moet
echt anders. Ook deze vereniging verdient

0:19:48.280 --> 0:19:51.490
een plek om hun sport te
beoefenen. Het dictum.

0:19:53.290 --> 0:19:57.040
Draagt het college op een Helpende en
actieve houding aan te nemen, onder

0:19:57.040 --> 0:20:00.970
andere in de lopende omgevingsprocedure die
de zandvoortpas is gestart op de huidige



0:20:00.970 --> 0:20:04.630
locatie en samen met de zand hackers
en andere betrokkenen tot een

0:20:04.630 --> 0:20:08.500
oplossing te komen aangaande
huisvesting voor de vereniging. De

0:20:08.510 --> 0:20:11.950
motie twee: heroverweging globale
toetsing de zand hackers.

0:20:12.490 --> 0:20:16.270
Deze motie gaat in op de beoordeling
in de globale toetsing bijlage twee.

0:20:16.600 --> 0:20:20.530
Wij realiseren ons dat we vanavond geen
besluit nemen over deze toetsing en dat het

0:20:20.530 --> 0:20:24.460
gaat om een voorlopige beoordeling.
Gezien de reacties vanuit de zand happens

0:20:24.520 --> 0:20:28.030
achten wij het echter nodig om ook hier een
duidelijke opdracht meegegeven aan het

0:20:28.030 --> 0:20:31.840
college. Het dictum hierbij
draagt het college

0:20:31.840 --> 0:20:35.740
op in gesprek te gaan met de vereniging
met betrekking tot bovengenoemde punten

0:20:36.250 --> 0:20:40.150
en de globale toetsing in een
vervolgtraject te heroverwegen en een meer

0:20:40.150 --> 0:20:43.990
passende beoordeling toe te kennen
aangaande deze vereniging en de raad

0:20:44.050 --> 0:20:47.710
daarvan in kennis te stellen.
Beide moties dienen wij samen

0:20:47.890 --> 0:20:50.800
met de VVD in. Dank
u wel, voorzitter.

0:20:51.490 --> 0:20:55.330
U ook dank, mevrouw Blankenburg en
motie één en twee maakte zonder

0:20:55.480 --> 0:20:58.780



deel uit van de beraadslaging
in deze termijn,.

0:20:59.890 --> 0:21:03.070
Een motie van lokaal belang
en de VVD. We gaan naar de

0:21:03.070 --> 0:21:05.710
VVD woordvoering en de heer
van Schaik geef ik het woord.

0:21:07.390 --> 0:21:11.380
Dank u wel, voorzitter, van
uitgangspunten naar beleid

0:21:11.440 --> 0:21:15.250
in honderd tweeënvijftig
dagen, afgelopen maanden

0:21:15.310 --> 0:21:19.180
zijn er stappen gezet, maar waar
staan we nu eigenlijk? Op het

0:21:19.180 --> 0:21:22.890
speelveld ligt de bal
op de stip of wachten

0:21:23.290 --> 0:21:27.250
totdat het publiek zit om het
theatergordijn open te doen?.

0:21:28.480 --> 0:21:29.410
Vanmiddag ben ik.

0:21:29.420 --> 0:21:32.960
Ik op bezoek geweest bij de
nieuwe voorzitter van vb

0:21:33.340 --> 0:21:37.300
vvgb niet te verwarren
met VVD, om

0:21:37.300 --> 0:21:41.260
kennis te maken. Het enthousiasme
van de jonge voorzitter

0:21:41.320 --> 0:21:44.890
spatte ervan af, want in
Barneveld kennen we een

0:21:44.920 --> 0:21:48.640
bruisend sportklimaat
waar iedereen unieke kans

0:21:48.700 --> 0:21:52.450
krijgt om het best uit zichzelf
te Halen maar waar zeker



0:21:52.450 --> 0:21:56.020
ook dingen beter kunnen.
Eén ding is mij als

0:21:56.020 --> 0:21:59.950
raadslid afgelopen tijd wel
duidelijk geworden, en dat is

0:22:00.250 --> 0:22:03.190
dat een goede accommodatie
of een stuk grond

0:22:03.460 --> 0:22:07.150
cruciaal is om al
deze unieke clubs en

0:22:07.150 --> 0:22:10.840
verenigingen te laten
bruisen. Daarvoor

0:22:10.900 --> 0:22:14.500
moeten we samen minder
praten en meer lef tonen

0:22:14.980 --> 0:22:15.820
in mijn ogen.

0:22:17.110 --> 0:22:18.040
Als VVD zijn.

0:22:18.060 --> 0:22:21.510
Hebben we duidelijk geweest bij de
behandeling van de uitgangspunten

0:22:22.030 --> 0:22:25.480
de mate van bereidheid
vraagt iets van de

0:22:25.480 --> 0:22:28.810
schatkist. Maar wat is
de bereidheid om te

0:22:28.810 --> 0:22:32.590
investeren in onze
accommodaties op die

0:22:32.590 --> 0:22:35.740
belangrijke vraag te
beantwoorden? Macht de

0:22:35.740 --> 0:22:39.700
gemeenteraad elk jaar een
politieke afweging maken

0:22:39.940 --> 0:22:43.360
bij de kadernota en
goedkeuring gegeven bij de



0:22:43.360 --> 0:22:46.450
begrotingsbehandeling
stelt dit beleid voor.

0:22:47.980 --> 0:22:51.730
Onze sportclubs en culturele
instellingen zijn ons als

0:22:51.730 --> 0:22:55.480
VVD wat waard. Ze zijn
namelijk ons kloppend

0:22:55.480 --> 0:22:59.290
hart in de samenleving.
Ik vind dat we voor deze

0:22:59.290 --> 0:23:02.830
accommodaties als raad
daarom structureel budget

0:23:03.070 --> 0:23:06.760
moeten opnemen en daarmee
perspectief bieden voor de

0:23:06.760 --> 0:23:10.630
verenigingen, want we wat

0:23:10.660 --> 0:23:14.470
we als gemeente kunnen
en willen investeren. Ik

0:23:14.470 --> 0:23:15.220
vraag daarom.

0:23:15.230 --> 0:23:15.500
Een.

0:23:15.500 --> 0:23:19.340
Toezegging van de wethouder om
met diverse budget scenario's te

0:23:19.340 --> 0:23:22.790
komen, zodat we met
elkaar het tempo kunnen

0:23:22.790 --> 0:23:26.440
bepalen. We moeten
af van plan voor

0:23:26.440 --> 0:23:30.070
plan, budget voor budget. Als

0:23:30.070 --> 0:23:33.640
raad, als raad en
meer de wethouder

0:23:33.700 --> 0:23:37.660
beleid, capaciteit en



budget gegeven om dit

0:23:37.660 --> 0:23:39.610
te regelen.. En nee.

0:23:39.710 --> 0:23:41.890
Dat betekent
niet-structureel veel.

0:23:42.140 --> 0:23:46.120
Ieder jaar meer geld uitgeven.
In tegenstelling laat

0:23:46.120 --> 0:23:49.840
ik u een voorbeeld gegeven: als
u een nieuwe auto wil kopen als

0:23:49.840 --> 0:23:53.770
voorzitter is dat een grote
uitgaven. Daarvoor is

0:23:53.770 --> 0:23:57.430
het verstandig om een
bepaalde periode te sparen,

0:23:57.850 --> 0:24:01.630
om op die manier ook
u andere uitgaven,

0:24:01.720 --> 0:24:05.680
zoals uw woonlasten u,
boodschappen en nu energierekening

0:24:05.890 --> 0:24:09.460
te kunnen blijven
betalen. Ik stel voor

0:24:09.700 --> 0:24:13.630
dat we met een zogenoemde
bestemmingsreserve in mijn

0:24:13.630 --> 0:24:17.290
ogen een spaarpot
gaan werken. De

0:24:17.290 --> 0:24:21.010
VVD wil alle verenigingen
bouwen en voor knokken,

0:24:21.130 --> 0:24:25.000
stuk voor stuk een voor een.
Maar de realiteit is is

0:24:25.000 --> 0:24:28.300
dat het geld en de capaciteit
niet onbeperkt is.

0:24:28.990 --> 0:24:32.770



Dan heb je in mijn
ogen twee keuzes: een

0:24:33.430 --> 0:24:36.910
meer geld en capaciteit
vrijmaken of twee

0:24:37.180 --> 0:24:40.660
verstandig geld en
capaciteit vrij maken om op

0:24:40.660 --> 0:24:44.080
gepaste momenten te
investeren in accommodaties.

0:24:44.950 --> 0:24:48.490
Vanuit mijn liberale hart
geloof ik in de vrijheid van

0:24:48.490 --> 0:24:52.030
mensen. Je eigen
keuzes maken. Een lage

0:24:52.030 --> 0:24:55.810
belasting hoort daarbij om
zelf te bepalen wat je wil.

0:24:56.440 --> 0:25:00.370
Tegelijkertijd wil je
investeren in accommodaties

0:25:00.700 --> 0:25:04.690
om een goede balans te vinden.
Het is dus nodig om een

0:25:04.690 --> 0:25:08.260
goede balans te
vinden,. Maar het

0:25:08.260 --> 0:25:11.950
draait niet alleen om
geld en capaciteit. De

0:25:11.950 --> 0:25:15.940
druk voor vele verenigingen
is hoog. Zo ook

0:25:16.120 --> 0:25:19.990
voor kwam vereniging de zand
Harbers de afgelopen maanden

0:25:19.990 --> 0:25:23.530
heb ik intensief opgetrokken
met deze vereniging om tot

0:25:23.590 --> 0:25:27.460
oplossingen te komen. Denkt u
aan, uw tijd ben bijna klaar,



0:25:28.000 --> 0:25:29.590
want ik geloof dat die er is.

0:25:30.100 --> 0:25:30.820
Alleen de.

0:25:31.020 --> 0:25:35.010
Politieke bereidheid moet er zijn
om deze uitdaging op te lossen.

0:25:35.500 --> 0:25:39.430
De nood is hoog en ik wil nu
het signaal afgeven met lokaal

0:25:39.430 --> 0:25:42.700
belang, dat we tot de
oplossing moeten komen en het

0:25:42.700 --> 0:25:46.210
bestaansrecht moeten zeker stellen.
En daarvoor dienen wij ook

0:25:46.510 --> 0:25:49.270
twee moties in en de
strekking zou ik niet

0:25:49.270 --> 0:25:51.550
Halen in verband met de tijd.

0:25:53.860 --> 0:25:57.790
Dat was het. Voorzitter,.
Nou, die moties die

0:25:57.910 --> 0:26:01.540
kenden we al, dus die heeft
u samen met LB ingediend.

0:26:02.440 --> 0:26:05.560
We gaan voor de woordvoering van
burgerinitiatief naar mevrouw van den

0:26:05.560 --> 0:26:09.430
Wildenberg u zit voor mij net
achter een leren voortuin.

0:26:10.060 --> 0:26:13.840
Ik ga iets op zei. Dank
u wel, voorzitter.

0:26:14.410 --> 0:26:18.370
Al langere tijd vragen wij als raad om
een accommodatiebeleid er nu ligt het

0:26:18.370 --> 0:26:22.330
ook voor ons en je ziet in dit beleid
ook meteen hoe moeilijk het is



0:26:22.420 --> 0:26:26.080
om dat beleid te maken, waarbij
je recht doet aan iedereen die er

0:26:26.110 --> 0:26:30.100
gebruik van wil of moet maken.
Een burgerinitiatief kiest

0:26:30.100 --> 0:26:33.760
voor duidelijkheid en goede
communicatie. En voor goede

0:26:33.760 --> 0:26:36.340
communicatie. Daar zijn
altijd wel meerdere partijen.

0:26:36.380 --> 0:26:36.860
Voor nodig.

0:26:36.890 --> 0:26:40.870
Minst is twee, maar soms ook
meer. Maar wij vinden wel dat

0:26:40.870 --> 0:26:44.680
in zijn algemeenheid de gemeente een
aantal stappen harder mag lopen op dit

0:26:44.680 --> 0:26:48.100
gebied als er onduidelijkheden
zijn, want voor de mensen

0:26:48.100 --> 0:26:52.090
in-huis om ze zo maar te noemen en
voor ons als raadsleden ook zit

0:26:52.180 --> 0:26:55.840
bij, zitten vaak zo in in de
stof dat voor ons alles logisch

0:26:55.840 --> 0:26:59.680
lijkt. Maar dat is het voor de burger en
dat is dus ook een bestuur van zo een

0:26:59.680 --> 0:27:00.580
vereniging vaak.

0:27:00.620 --> 0:27:01.040
Niet.

0:27:02.830 --> 0:27:06.700
Dus meer uitleg. Even terug
naar het accommodatiebeleid

0:27:06.970 --> 0:27:10.780
met dit beleid hanteren we duidelijke
kaders die voor iedereen ook te hanteren

0:27:10.780 --> 0:27:14.740



zijn. De uitkomst is misschien
niet altijd prettig, maar daar kun

0:27:14.740 --> 0:27:18.160
je dan ook aan gaan werken.
Wij hebben echter nog wel een

0:27:18.310 --> 0:27:19.090
verduidelijking.

0:27:19.090 --> 0:27:19.360
Nodig.

0:27:19.800 --> 0:27:23.670
In de beleidsuitgangspunten staat
nadrukkelijk dat de gemeente

0:27:23.670 --> 0:27:25.410
veel waarde hecht aan
de doelstelling.

0:27:25.470 --> 0:27:26.920
Van fysieke inspanning.

0:27:28.000 --> 0:27:31.990
Maar nu kennen we ook diverse sporten,
en dat zijn dan met name de denksporten

0:27:32.140 --> 0:27:35.950
waarbij niet de fysieke inspanning de
boventoon voert, maar de geestelijke

0:27:35.950 --> 0:27:39.850
inspanning, en die is in onze
ogen minstens zo belangrijk.

0:27:40.720 --> 0:27:44.350
Minstens zo belangrijk. Je geest
Scherpen heeft ook zijn invloed op.

0:27:44.520 --> 0:27:45.540
Fysieke welzijn.

0:27:46.720 --> 0:27:49.840
Het lijkt nu alsof de denksporten
minder hoog op de ladder.

0:27:49.890 --> 0:27:50.580
Komen dan bijv.

0:27:50.610 --> 0:27:54.130
Bijvoorbeeld atletiek, om er iets
te noemen,. En wij zouden graag een

0:27:54.130 --> 0:27:58.060
toezegging willen van de wethouder dat
heel duidelijk wordt onderbouwd waarom



0:27:58.060 --> 0:28:01.690
een denksport eventueel lager in het
puntensysteem komt dan een fysieke

0:28:01.690 --> 0:28:05.620
sport, zeker als het denksport
volop kansen geeft tot ontmoeting

0:28:05.650 --> 0:28:07.510
en het bestrijden
van eenzaamheid.

0:28:07.820 --> 0:28:08.540
Ook belangrijke.

0:28:08.540 --> 0:28:12.520
Aandachtspunten in dit
beleid. Wat betreft de

0:28:12.520 --> 0:28:16.480
moties over of voor de zand
hackers:. Wij vinden dat

0:28:16.480 --> 0:28:20.230
deze moties voor de muziek uitlopen.
En ik weet dat ik ze daarmee

0:28:20.230 --> 0:28:20.770
teleurstellen.

0:28:20.790 --> 0:28:21.330
Maar toch.

0:28:21.530 --> 0:28:24.890
In de commissie is ons duidelijk
geworden dat dit beleid het uitgang.

0:28:24.900 --> 0:28:27.300
Ons punt wordt, als het
aangenomen wordt, tenminste.

0:28:27.880 --> 0:28:31.300
En dat vervolgens met alle
belangstellenden en belanghebbenden voor

0:28:31.300 --> 0:28:32.500
accommodaties over.

0:28:32.690 --> 0:28:33.150
Gepleegd.

0:28:33.300 --> 0:28:34.770
Er worden dus ook
met de zand happen.

0:28:34.860 --> 0:28:35.130
Is.



0:28:36.250 --> 0:28:40.210
Burgerinitiatief heeft niet de indruk dat de
zand happen is al op twee puntenachterstand

0:28:40.210 --> 0:28:44.140
staan, al begrijpen we wel dat
het zo kan voelen. De tweede

0:28:44.140 --> 0:28:48.010
motie vraagt om een positieve,
actieve houding en dat heeft volgens

0:28:48.010 --> 0:28:51.750
ons het college al in de
commissie toegezegd. Wij willen

0:28:51.790 --> 0:28:55.630
vooraf aan dit beleid geen uitzondering
maken voor welke vereniging ook,

0:28:55.630 --> 0:28:56.620
want dan kunnen we dit beleid.

0:28:56.720 --> 0:28:58.460
Zometeen in de
prullenbak stoppen.

0:28:59.440 --> 0:29:03.310
Zand happen zei jullie zijn echt meer dan
welkom als jullie straks vastlopen en

0:29:03.310 --> 0:29:04.840
dan helpen we
jullie graag, want.

0:29:04.860 --> 0:29:05.580
We zijn van over.

0:29:05.610 --> 0:29:09.480
Tuigd dat jullie een plek verdienen in onze
gemeenschap, maar daar gaan we niet doen met

0:29:09.480 --> 0:29:10.410
deze moties.

0:29:10.580 --> 0:29:14.410
Dank u wel. Dank. Dan gaan
we naar de heer de vries,

0:29:14.500 --> 0:29:18.460
die spreekt voor de CDA-fractie
ja, dank u wel, voorzitter,.

0:29:19.330 --> 0:29:23.020
Het accommodatiebeleid voor verenigingen,
sportcultuur volgens mij of ik niet uit te leggen

0:29:23.020 --> 0:29:26.980



waarom en verenigingen zo belangrijk zijn in Barneveld
zijn eigenlijk allemaal kleine. Samenleving

0:29:27.020 --> 0:29:30.970
is in het geheel en daar moeten we
trots op zijn en daar moeten we voor

0:29:30.970 --> 0:29:34.960
aan het werk. De komende tijd. Waarom
nu de het accommodatiebeleid we hebben

0:29:34.990 --> 0:29:38.800
veel gedaan de afgelopen jaren, maar we zien ook dat
er heel veel initiatieven oppoppen en dan zie je dat

0:29:39.190 --> 0:29:43.060
was raad daar snel achteraan
rennen, maar uiteindelijk ook weer

0:29:43.060 --> 0:29:46.750
keuzes moeten maken. En dit beleid zorgt ervoor dat
we met elkaar kaders hebben. Van wat vinden we

0:29:46.760 --> 0:29:50.740
belangrijk, vinden we misschien minder belangrijk
en op basis daarvan kunnen we uiteindelijk

0:29:50.740 --> 0:29:54.630
dan tot keuzes komen. Als die
initiatieven ook komen. Er is een

0:29:55.030 --> 0:29:58.060
lijstje met initiatieven waar we de
komende tijd mee aan de slag kunnen.

0:29:59.080 --> 0:30:02.950
Nou, fijn dat er ligt. We kunnen we ermee uit de
voeten en er staat of valt bij de verdere uit de

0:30:03.010 --> 0:30:06.760
uitvoering en we hebben er alle vertrouwen in
de wenst de betrokkenen en verenigingen. Veel

0:30:06.760 --> 0:30:09.760
succes is het veel enthousiasme hebben we
ook gezien in de commissievergadering.

0:30:10.600 --> 0:30:14.320
Daar zit veel en daar moeten we. Als gemeente
moeten we daar trots op zijn en daarmee in

0:30:14.320 --> 0:30:18.190
gesprek blijven. We zien uit
naar de resultaten die we

0:30:18.190 --> 0:30:22.150
kunnen boeken met dit beleid. Het is
goed beleid. Wat hier ligt. Dan de



0:30:22.150 --> 0:30:26.080
moties de eerste motie van VVD en
lokaal belang, die gaat ons te

0:30:26.080 --> 0:30:29.620
ver gedeelte over nieuwe huisvesting
is wat ons betreft overbodig,

0:30:30.070 --> 0:30:33.850
omdat dit verdere uitvoering is van het
accommodatiebeleid zoals ook in de commissie is

0:30:33.850 --> 0:30:37.600
besproken, en we vinden dat hierbij de
bal wel heel erg bij de gemeente wordt

0:30:37.600 --> 0:30:41.350
gelegd. Het is een samenwerking
tussen de vereniging en de gemeente

0:30:41.920 --> 0:30:45.880
en uiteindelijk komt dan het
resultaat. Als dat gedeelte

0:30:45.880 --> 0:30:49.720
gaat over het nieuwe, de nieuwe accommodatiebeleid
of nieuwe accommodatie voor de zand is. Een zou

0:30:49.720 --> 0:30:53.710
betekenen dat we een motie kunnen indienen voor
elke vereniging, en dat is volgens mij niet

0:30:53.710 --> 0:30:57.690
de bedoeling. Tweede motie is wat
ons betreft overbodig en we hebben

0:30:58.120 --> 0:31:02.020
een commissievergadering gehad. Waarin
is uitgelegd dat bijlage twee en

0:31:02.020 --> 0:31:06.010
dat is dus die globale toetsing er geen
geen waarde heeft. Die stellen we vast.

0:31:06.010 --> 0:31:09.610
Dat is niks en juist door die dan weer te gaan
heroverwegen en daar hebben we met elkaar over

0:31:09.620 --> 0:31:12.490
spreken en dan gaan we het
juist weer heel veel.

0:31:13.510 --> 0:31:17.380
Waarde gegeven, terwijl het
niet het geval is. Juist

0:31:17.470 --> 0:31:20.140



na het accommodatiebeleid gaan
we verder erover in gesprek.

0:31:21.250 --> 0:31:24.570
Motie vier, die dienen we mede
in met ChristenUnie en en

0:31:24.580 --> 0:31:27.680
pro'98 over de zandhoop is wat
we wel vinden: dat er een.

0:31:28.690 --> 0:31:32.290
Een oplossing moet zijn voor de huidige
situatie, dat we daarnaar moeten kijken,

0:31:32.650 --> 0:31:36.580
dat we ook aangegeven dat de gemeente heel veel doet.
Dat vinden we een belangrijk verschil ten opzichte van

0:31:36.580 --> 0:31:40.390
de motie van LB VVD. Een gebeurt er
heel veel, maar vindt het belangrijk om

0:31:40.390 --> 0:31:44.260
richting de zand happen is aangegeven dat
er ook nog in gesprek, dat het gesprek

0:31:44.260 --> 0:31:47.330
ook vervolg moet krijgen om
uiteindelijk te komen tot een

0:31:48.040 --> 0:31:51.220
goed. Nou, een goede conclusie
als het gaat om de huidige,.

0:31:52.450 --> 0:31:56.320
Dus als motie vier, die zover er ook toegelicht
worden door de ChristenUnie en door Pro 98.

0:31:56.590 --> 0:32:00.340
Dank u wel,. Dank aan
de heer de vries. We

0:32:00.340 --> 0:32:04.270
gaan voor pro'98 naar woordvoering
door de heer van der Lubbe ja, dank u

0:32:04.270 --> 0:32:08.200
wel, voorzitter,.
Even kijken, er is

0:32:08.260 --> 0:32:12.220
heel veel gezegd, zal ik beginnen.
Ik denk dat het goed is om. Te

0:32:12.220 --> 0:32:16.180
beginnen met waar we staan als Barneveld,
als het gaat om sport, accommodaties ik



0:32:16.180 --> 0:32:20.140
zit zelf voetbal, ik bij is de
verbee en kom ik niet alleen

0:32:20.140 --> 0:32:24.130
bij is de, maar ik kom ik ook bij heel veel andere
voetbalverenigingen in onze gemeente en ook

0:32:24.130 --> 0:32:27.970
daarbuiten. En wat eigenlijk
altijd opvalt is dat hoe goed

0:32:27.970 --> 0:32:31.930
wij het allemaal voor elkaar hebben hier in
Barneveld. Ik denk dat dat wel belangrijk is. Om

0:32:31.930 --> 0:32:35.700
om om even aan te geven, vooraf
dit accommodatiebeleid dat gaat

0:32:35.710 --> 0:32:39.220
natuurlijk ook vooral nieuwe initiatieven,
maar als je kijkt naar wat we al hebben,

0:32:39.490 --> 0:32:43.390
mogen we mogen er echt heel trots op zijn
en dat is te danken aan hoeveel we daarin

0:32:43.420 --> 0:32:47.290
al geïnvesteerd hebben. Als gemeente,.
Kijkt u maar eens naar andere

0:32:47.290 --> 0:32:51.100
gemeenten, zal ik zou ik zeggen,.
Dan dit beleid hebben we

0:32:51.100 --> 0:32:55.000
zelf als raad om gevraagd en dat was ook hoognodig
dus wij zijn ook heel erg blij dat er is.

0:32:57.280 --> 0:33:00.940
Verenigingen hebben behoefte aan
duidelijkheid en wij kunnen met dit

0:33:00.940 --> 0:33:04.750
beleid die duidelijkheid
straks aangeven. Wij waren wat

0:33:04.750 --> 0:33:08.290
ongelukkig met de groslijst om het maar even te
noemen. We hebben het in de commissie over gehad,.

0:33:09.160 --> 0:33:13.150
Maar goed, die was door de raad zelf opgevraagd dus daar
komt het college dan ook weer niet al te veel aan doen.

0:33:14.860 --> 0:33:18.790



Het college gaf aan dat hij geen recht aan konden
worden ontleend en dat bij ieder initiatief

0:33:19.300 --> 0:33:22.930
een nieuwe beoordeling volgt. Dus daar
waren we blij mee. Dan zullen er wel

0:33:22.930 --> 0:33:26.380
verschillen ontstaan en dat is wel belangrijk, dat
zie je natuurlijk, dat zie je wel en die lijst,.

0:33:27.400 --> 0:33:31.180
Die verschillen gaan ontstaan en dus
moeten er keuzes gemaakt worden en

0:33:31.270 --> 0:33:35.140
ook dat gaf ik eigenlijk tijdens de commissie al
aan. Dat vindt de raadsleden heel erg lastige

0:33:35.170 --> 0:33:38.710
keuzes maken, want het liefst geef
iedereen onze steun, zeker in

0:33:38.710 --> 0:33:42.430
verkiezingstijd maar dat
kan niet en dat is het

0:33:42.430 --> 0:33:46.270
eerlijke verhaal en wij zitten hier ook
namens alle inwoners om die keuzes te maken.

0:33:46.420 --> 0:33:50.200
Dus van de en daar hebben
we nu mooi beleid voor. Dan

0:33:50.800 --> 0:33:54.580
even inzoomen op de zandvoortpas daar
zo van alles over gezegd. De motie.

0:33:55.810 --> 0:33:59.740
Twee vonden wij inderdaad
ook overbodig, maar dat gaf

0:33:59.740 --> 0:34:03.490
lokaal belang eigenlijk
zelf ook al aan. Motie

0:34:03.580 --> 0:34:07.510
één, ja,. Inderdaad,
Hetzelfde als wat de

0:34:07.510 --> 0:34:11.170
heer de vries al aangaf gaat ons te
ver eigenlijk, en mevrouw van den

0:34:11.170 --> 0:34:14.980
Wildenberg altijd ook aan, want daarmee
sorteer je al voorop dit beleid en zijn we



0:34:14.980 --> 0:34:18.639
eigenlijk weer terug bij af.
Maar wel willen wij heel graag

0:34:18.969 --> 0:34:22.750
het college meegeven.
Dat zij dus

0:34:23.110 --> 0:34:27.040
of de vragen meegeven of het verzoek meegeven
om de zandvoortpas te ondersteunen met de

0:34:27.070 --> 0:34:30.489
ruimtelijke procedure waar ze nu in
zitten ondergrond te legaliseren

0:34:31.120 --> 0:34:34.630
want dat is best een ingewikkelde klus,
hebben wij van de zandvoortpas begrepen

0:34:35.260 --> 0:34:39.070
daar dienen wij een motie voor in,
samen met de ChristenUnie, het CDA. Ik

0:34:39.070 --> 0:34:43.060
sluit af. Voorzitter, er liggen mooie
plannen in het verschiet. Ik noem een

0:34:43.060 --> 0:34:46.780
oranjevereniging die ook PAS vorige
week, twee weken geleden, dus

0:34:46.780 --> 0:34:50.560
laten we snel van start
gaan. Dank u wel. Dank,

0:34:50.679 --> 0:34:51.040
voorzitter.

0:34:51.050 --> 0:34:51.800
Er mag ik.

0:34:51.860 --> 0:34:55.850
Even kort: de heer van Schaik voor
de VVD interrumpeert en ik wil graag

0:34:56.179 --> 0:34:59.740
een vraag stellen aan mijn collega
van der Lubbe hij geeft aan

0:35:00.340 --> 0:35:04.120
dat we met de motie die wij indienen
voor de zand happen is om te

0:35:04.390 --> 0:35:08.350
om opnieuw, zeg maar, die toetsing
te doen. Hoe kijkt de heer



0:35:08.350 --> 0:35:12.310
van der Lubbe aan tegen een
vereniging die geen locatie

0:35:12.310 --> 0:35:15.280
heeft, dus die op dit moment
geen huisvesting heeft?

0:35:16.030 --> 0:35:17.410
Hoe ziet hij dat in zijn?.

0:35:17.450 --> 0:35:18.050
Visie.

0:35:18.710 --> 0:35:22.670
Of je hem dan wel of niet voorrang
geeft, dus als die vereniging die heeft

0:35:22.670 --> 0:35:26.650
nu geen plek. En in dit
accommodatiebeleid wil ik heel

0:35:26.650 --> 0:35:30.130
ver met u meegaan om te zeggen:
ja, we kunnen niet iedereen voor

0:35:30.130 --> 0:35:34.120
aanstellen maar hoe gaan we nou met
die vereniging op die geen plek heeft

0:35:34.120 --> 0:35:38.020
en die wel een plek had?.
De heer van der Lubbe ja,

0:35:38.030 --> 0:35:41.920
dank u wel. Ik probeer hem de
vraag te begrijpen. Er zijn

0:35:41.920 --> 0:35:45.520
natuurlijk heel veel verenigingen die
geen plek hebben, of verenigingen die

0:35:45.610 --> 0:35:49.540
verenigingen willen worden die
geen plek hebben. Dat is één en

0:35:49.540 --> 0:35:53.350
twee. Dit is een vereniging die
een plek. Als het gaat om de

0:35:53.350 --> 0:35:56.740
zandvoortpas en dat bedoelt u,
denk ik op. Dat is een vereniging

0:35:57.340 --> 0:36:01.330
die een plek had, die
gedoogd werd zolang



0:36:01.630 --> 0:36:05.560
er niet gehandhaafd hoeft te worden.
Er moet dus wel gehandhaafd

0:36:05.590 --> 0:36:09.460
worden, want er is een verzoeken binnengekomen
en nu is het college bezig, samen

0:36:09.460 --> 0:36:13.150
met de zandvoortpas om die procedure
in te gaan en wij dienen een motie in

0:36:13.630 --> 0:36:17.530
om het college op te roepen
om een in die procedure te

0:36:17.530 --> 0:36:21.100
ondersteunen. Nog geen
antwoord op uw vraag. Nog een

0:36:21.100 --> 0:36:24.670
verduidelijkende vraag, want u geeft aan:
er zijn niet zoveel verenigingen die

0:36:24.700 --> 0:36:28.690
geen plek hebben. Kunt u mij
daar een voorbeeld op meerdere

0:36:28.690 --> 0:36:32.620
voorbeelden van gegeven, want dit is voor
mij wel al eentje die anderhalf jaar

0:36:32.620 --> 0:36:36.610
speelt en die best wel
schrijnend is. Dus.

0:36:37.710 --> 0:36:41.560
Ik zou, als ik, maar dat is mijn
afweging, als een vereniging geen

0:36:41.590 --> 0:36:45.490
plek heeft, maar wel een plek had,
dan kan er wat mij betreft in het

0:36:45.490 --> 0:36:49.450
beleid best voorgesorteerd worden, omdat
al die andere verenigingen hebben

0:36:49.510 --> 0:36:53.230
wel een plek. Maar ik
hoor graag de visie van

0:36:53.230 --> 0:36:56.710
Pro dat als je dus geen plek
hebt, kom je niet vooraan.

0:36:57.160 --> 0:37:01.060



Of interpreteer ik dat verkeerd? Meneer
van der Lubbe ja, dat interpreteert de

0:37:01.060 --> 0:37:04.810
verkeerd. Ja, de de het gaat.

0:37:05.050 --> 0:37:09.040
Er zijn meerdere verenigingen die graag iets zouden
willen. Die zijn er ook ingesproken in de raad. Ik

0:37:09.040 --> 0:37:12.220
noem een vereniging, Barneveld, u wilde
met meerdere sporten, maar je hebt.

0:37:13.290 --> 0:37:17.290
Ook ook een, ook een skeeler vereniging
die in het nou zit. Dat zijn

0:37:17.290 --> 0:37:20.830
allemaal initiatieven dit is ook zo een
initiatief. Die moeten we met dit beleid

0:37:20.830 --> 0:37:24.310
beoordelen. Als het gaat om die
vereniging had een plek die

0:37:24.400 --> 0:37:28.030
verenigingen op een
plek die. Die die

0:37:28.090 --> 0:37:32.050
gedoogd totdat er een handhaving
moet plaatsvinden. Dat is

0:37:32.050 --> 0:37:35.860
volgens mij het verhaal en die
handhaving wordt. De procedure is

0:37:35.860 --> 0:37:38.410
gestart en wij vragen het
college om te helpen.

0:37:40.000 --> 0:37:43.960
Aan die vereniging, met die vereniging, om die
procedure op een goede manier te leiden. Ik zou

0:37:43.960 --> 0:37:47.590
niet weten wat we daarin meer moeten
doen. Helder,. We gaan naar de

0:37:47.590 --> 0:37:50.350
ChristenUnie. Woordvoering
is voor de heer wiesenekker.

0:37:51.880 --> 0:37:55.600
Dank u wel, voorzitter,.
Er zijn veel sportieve



0:37:55.660 --> 0:37:59.620
initiatieven in Barneveld. Veel verenigingen
hebben ambities en wensen geuit voor een

0:37:59.650 --> 0:38:03.460
mooie toekomst. Ik noem er
enkele. De BDS v. Bedank de

0:38:03.460 --> 0:38:06.730
zand happen. Muziektent is
dan geen sportlocatie met

0:38:06.760 --> 0:38:10.690
oranjevereniging de ChristenUnie staat
voor een sportbeleid waarin we zoveel

0:38:10.690 --> 0:38:14.590
mogelijk mensen helpen aan sport en
bewegen. Een jongeren hebben het ontzettend

0:38:14.590 --> 0:38:18.550
gemist in de kronen periode. Dat bleek
pijnlijk tijdens mijn bezoek aan

0:38:18.550 --> 0:38:21.820
een verlengde huiskamer keten, waarin ik
afgelopen week met veel jongeren sprak.

0:38:22.690 --> 0:38:26.410
Veel jongeren zijn depressief geworden
in deze Kroonen tijd en miste

0:38:26.410 --> 0:38:30.100
onder andere hun sport. Sport
is dus van grote waarde.

0:38:31.300 --> 0:38:35.200
We zijn blij en trots op zo veel enthousiaste
verenigingen en het enthousiasme

0:38:35.200 --> 0:38:39.130
om te willen ontwikkelen,. Maar al
deze initiatieven zorgde ook voor een

0:38:39.130 --> 0:38:42.940
behoefte aan beleid waardoor navolgbare
besluiten, zoals wordt genoemd,

0:38:43.510 --> 0:38:46.750
genomen kunnen worden over individuele
accommodatievraagstukken.

0:38:47.650 --> 0:38:51.310
Wat ons betreft biedt dit kader een
duidelijke structuur en een goede

0:38:51.310 --> 0:38:55.060
afweging. Ik wil nog



wel bij een. Aantal

0:38:55.060 --> 0:38:58.600
punten stilstaan,. Twee kaders
die we nog willen noemen.

0:38:59.320 --> 0:39:02.260
Huisvestingsverzoeken voor ouderen
worden sneller gehonoreerd.

0:39:03.190 --> 0:39:07.030
Heel mooi dat we daarmee een bijdrage gaan
leveren aan het voorkomen van eenzaamheid onder

0:39:07.030 --> 0:39:11.020
ouderen. Sport en ontmoeting is daar een
heel belangrijk en van meerwaarde. Ouderen

0:39:11.020 --> 0:39:14.170
houden zo vitaal en ik sluit aan bij
de opmerking van mevrouw van den

0:39:14.170 --> 0:39:18.130
Wildenberg dat ook geestelijke
inspanning dan van grote waarde

0:39:18.130 --> 0:39:21.970
kan zijn.
Uitgangspunt twee is

0:39:21.970 --> 0:39:25.150
dat accommodatie multifunctioneel
en flexibel karakter hebben.

0:39:25.870 --> 0:39:29.740
Ook hier zijn we blij mee, omdat de
multifunctionaliteit van meerdere verenigingen

0:39:29.800 --> 0:39:33.700
kansen biedt. Aan verenigingen die
het alleen niet zou redden. Het

0:39:33.700 --> 0:39:37.510
biedt ook kleine verenigingen
toch een kans. Dus,

0:39:37.510 --> 0:39:41.500
voorzitter, blijft de wethouder ook meedenken
vanuit de netwerk rol als er kansen

0:39:41.500 --> 0:39:45.490
voor samenwerking liggen, ook wanneer partijen
dit niet van elkaar weten. Dat MIS ik nog in dit

0:39:45.490 --> 0:39:49.450
stuk dan twee
aandachtspunten. Een voor de



0:39:49.450 --> 0:39:52.960
zandhopen zoals de globale toetsing, een
teleurstelling. Er is al veel over gezegd.

0:39:53.290 --> 0:39:57.100
Gelukkig werd snel duidelijk in de commissie
dat de wethouder ook met deze vereniging in

0:39:57.100 --> 0:40:00.820
gesprek gaat over de voorlopige inzichten
dus dat er geen conclusies aan worden

0:40:00.820 --> 0:40:04.600
verbonden. In de commissie werd heel duidelijk
dat de zandhoop is: hulp nodig hebben

0:40:04.660 --> 0:40:08.620
in het aanvraag van een omgevingsvergunning
wij verzoeken daarom per motie aan

0:40:08.620 --> 0:40:12.010
het college om hierin een Helpende een actieve
houding aan te bieden in deze omgeving.

0:40:12.010 --> 0:40:14.910
Procedure en daarin dus de
motie voor. In samen met

0:40:15.430 --> 0:40:19.240
pro'98 en het CDA twee bij het

0:40:19.240 --> 0:40:23.140
voorbereiden van de aanvragen aanvraag,
wil ik het college vragen om

0:40:23.230 --> 0:40:26.950
op het moment dat iemand een nieuwe aanvraag
doet, ook het interne weging document mee te

0:40:26.950 --> 0:40:30.880
sturen. Hierin staan kaders toch iets anders
benoemd en in die aanvraag en voor een

0:40:30.880 --> 0:40:34.840
zo goed mogelijk en eerlijk proces lijkt het
goed om dit ook mee te sturen en dan de

0:40:34.840 --> 0:40:38.830
ruis te voorkomen
en betere. Om te

0:40:38.830 --> 0:40:42.040
voorkomen dat de verkeerde verwachtingen kunnen
ontstaan, is het college daartoe bereid.

0:40:42.910 --> 0:40:46.510
En dan tot slot nog een wens. Nodigde u
de partijen die genoemd staan in het



0:40:46.510 --> 0:40:49.750
overzicht globale toetsing
snel uit voor een

0:40:49.780 --> 0:40:53.740
vervolggesprek ik heb
eigenlijk al gereageerd denkt

0:40:53.740 --> 0:40:57.600
u aan uw tijd, want anders zeker, ik ben
eigenlijk klaar we alleen reageren op de

0:40:57.700 --> 0:41:01.660
moties de nieuwe weging is wat
ons betreft dus overbodig.

0:41:01.660 --> 0:41:05.470
Omdat het een document is waarbij alle
verenigingen nog worden uitgenodigd om

0:41:05.470 --> 0:41:09.460
dat af te ronden. En de
andere motie daar heb

0:41:09.460 --> 0:41:13.000
ik eigenlijk al op gereageerd. Zetten
wij een andere motie tegenover.

0:41:13.600 --> 0:41:17.440
Ik wens het college heel veel succes met het
participatieproces en de uitvoering van dit

0:41:17.440 --> 0:41:21.400
beleid. Tot zover. Dan
tenslotte de heer knapen

0:41:21.430 --> 0:41:24.610
die spreekt voor de SGP. Dank
u wel, meneer de voorzitter.

0:41:25.810 --> 0:41:29.590
Zowel in de commissie van oktober
als tijdens de daaropvolgende

0:41:29.590 --> 0:41:33.550
raadsvergadering hebben we als SGP-fractie
de ambtelijke organisatie en de

0:41:33.550 --> 0:41:37.480
wethouder gecomplimenteerd
met de uitgangspuntennotitie

0:41:38.200 --> 0:41:41.980
ik ga u niet te herhalen wat ik toentertijd
namens onze fractie gezegd heb, maar

0:41:42.340 --> 0:41:46.330



we zijn van mening dat hier een mooi
traject is doorlopen. De stakeholders

0:41:46.330 --> 0:41:50.320
zijn geconsulteerd en wat
ons betreft. Ligt er een

0:41:50.320 --> 0:41:54.190
mooi en helder beleidsstuk voor
ons. Naar de mening van de

0:41:54.190 --> 0:41:58.000
SGP-fractie ligt er een stuk dat
transparantie naar alle toekomstige

0:41:58.030 --> 0:42:01.660
aan vraag is, biedt, een criteria
heeft voor een evenwichtig

0:42:01.690 --> 0:42:04.840
integraal, multifunctioneel
en voor iedere betrokkene

0:42:05.290 --> 0:42:08.950
duidelijk accommodatiebeleid.
We zien uit naar de verdere

0:42:08.950 --> 0:42:12.820
uitwerking van de globale toetsing
en de daaruit volgende voorstellen.

0:42:14.110 --> 0:42:18.100
Ik wil nog wel even
aansluiten bij de wat de

0:42:18.100 --> 0:42:22.030
heer van Schaik zei over de
financiën. Wij hebben we

0:42:22.030 --> 0:42:25.810
ook al eerder een keer gepleit
van doe dat nou ook een soort,

0:42:26.440 --> 0:42:29.770
een soort, geen budget,
maar wel een financiele

0:42:29.800 --> 0:42:33.370
doorkijk bij, zodat we
weten waar we in de

0:42:33.400 --> 0:42:37.120
toekomst rekening mee moeten
houden en waar welke keuzes

0:42:37.210 --> 0:42:40.930
kunnen maken. Bij het bij het
Vaststellen van begroting, op het



0:42:40.930 --> 0:42:44.530
programma, waarbij per
programma begrotingen dus

0:42:45.040 --> 0:42:49.000
het zou ons een lief ding waard zijn als
er een en dat hoeft helemaal niet op de

0:42:49.020 --> 0:42:52.720
op de euro nauwkeurig, maar dat
we wel weten van nou gemeente,

0:42:53.110 --> 0:42:56.770
dit komt Eraan doe daar wat mee,
dus dat is meer een verzoek dan.

0:42:57.770 --> 0:43:01.480
Het zou ons in ieder geval wel een lief ding
waard zijn. Voorzitter, ik wilde ook nog

0:43:01.480 --> 0:43:05.430
reageren op de moties wilt u dat ik dat nu
toe of dat ik het straks in tweede termijn.

0:43:08.050 --> 0:43:12.040
De eerste motie. Die vinden wij
overbodig, namelijk tijdens de

0:43:12.040 --> 0:43:15.910
commissievergadering is. Toegezegd dat
er een ruim, dat dit een ruimtelijke

0:43:15.910 --> 0:43:19.210
ordening is kwestie is en dat dat met
de vereniging naar wordt gekeken

0:43:19.960 --> 0:43:23.290
en in de beantwoording van vragen van
lokaal belang kwam dit ook naar voren.

0:43:23.890 --> 0:43:27.640
Wij vinden dat voorlopig vooralsnog
voldoende. We willen namelijk ook het

0:43:27.640 --> 0:43:30.970
college niet machteloos maken in
een specifieke handhavingszaak

0:43:31.540 --> 0:43:35.470
dat zou een precedent veroorzaken.
Naar anderen die wel een

0:43:35.470 --> 0:43:39.250
omgevingsvergunning moet, de aanvrager
dus daar, daar zijn we wat voorzichtig

0:43:39.250 --> 0:43:42.670



mee. De tweede motie, die
vinden wij prematuur.

0:43:43.570 --> 0:43:47.500
Het gaat om een concept globale toetsing
die als voorbeeld bij de stukken zat.

0:43:48.340 --> 0:43:52.240
De uitwerking van het echter van het
accommodatiebeleid moet nog komen, dus.

0:43:54.310 --> 0:43:58.240
Dan kunnen we altijd nog eens kijken van
hoe gaat dat met de zandvoortpas dan

0:43:58.240 --> 0:44:02.020
hebben we nog een motie vier. Die
zag ik hier toen ik hier ter plekke

0:44:02.050 --> 0:44:05.650
zat. Die is ingediend door
onze coalitiegenoten.

0:44:06.760 --> 0:44:10.450
En tot vanavond had ik hier
nog niet gezien. Ik zal hem

0:44:10.450 --> 0:44:14.380
straks een procedureel en inhoudelijk
met onze fractie bespreken,.

0:44:15.440 --> 0:44:16.870
Wil ik eerst onze
mannen over horen.

0:44:19.510 --> 0:44:23.440
Dat is goed en als de raad om het
accommodatiebeleid wij zullen

0:44:23.440 --> 0:44:23.980
voorstemmen

0:44:27.280 --> 0:44:29.770
dan kan dat maar duidelijk zijn,
mevrouw blanco voorzitter.

0:44:30.670 --> 0:44:33.340
Ja, ik heb toch even een
vraag aan de heer knapen.

0:44:34.490 --> 0:44:37.750
U zet eigenlijk.
De vraag over die

0:44:37.750 --> 0:44:41.440
omgevingsvergunning echt
buiten. Buiten. De deze



0:44:41.440 --> 0:44:45.280
discussie eigenlijk,.
Terwijl het wel

0:44:45.280 --> 0:44:49.180
meegenomen wordt in in die toetsing en
de globale toetsing. Daar zien we het

0:44:49.180 --> 0:44:52.960
wel terug. Dus wij vinden dat het wel
een plek heeft. Het gaat er echt wel om

0:44:52.960 --> 0:44:56.950
huisvesting. Dan heb
ik de. De vraag

0:44:56.950 --> 0:45:00.880
van is eigenlijk: stel dat die
omgevingsvergunning nou niet lukt,.

0:45:01.870 --> 0:45:05.770
Dan willen wij wel dat het college verdergaat met
het zoeken naar de oplossing. Ik weet niet hoe

0:45:05.770 --> 0:45:06.520
u daar tegenaan.

0:45:06.590 --> 0:45:10.000
Over staat de heer knapen
nou, daar sta ik in die zin

0:45:10.000 --> 0:45:13.930
tegenover dat wij, dat ik eigenlijk hier
in dit huis nog nooit meegemaakt dat

0:45:13.930 --> 0:45:17.680
als een toetsing niet lukt of als een
locatie niet lukt, dat niet door het

0:45:17.710 --> 0:45:21.580
college of de ambtelijke organisatie mee
gezocht werd naar een passende oplossing.

0:45:22.270 --> 0:45:26.260
Dus daar gaat het dan voorlopig maar
even van uit dat dat een taak is

0:45:26.260 --> 0:45:28.600
die bij het college ligt en die ga
ik niet als raadslid overnemen.

0:45:30.700 --> 0:45:33.670
We gaan naar de reactie van
het college. Wethouder van de

0:45:33.670 --> 0:45:37.420
Burgwal mag ik u uitnodigen op de
vragen en de moties in te gaan.



0:45:38.170 --> 0:45:41.800
Dank u wel, voorzitter, ik zal beginnen
bij de vragen en dan uiteindelijk de

0:45:41.800 --> 0:45:45.760
moties behandelen.
Kan ze ook al

0:45:45.790 --> 0:45:49.660
enigszins clusteren. Er zijn door
lokaal belang en de VVD vraagt en ook

0:45:49.660 --> 0:45:52.510
door de SGP trouwens vraag
gesteld over budget.

0:45:54.550 --> 0:45:58.360
Inderdaad, wat we ook constateert de bij dit
voorstel zit geen budget. Ook een eerste

0:45:58.360 --> 0:46:01.990
reactie op de heer knapen we hebben
het najaar ook over gehad. Bij het

0:46:01.990 --> 0:46:05.830
Vaststellen van de uitgangspunten
is dat het ook niet altijd even

0:46:05.830 --> 0:46:09.730
duidelijk, al is verschillende aanvragen
zit in verschillende stadia. Dus

0:46:09.730 --> 0:46:13.420
wat de financiële consequenties zijn, moeten
ook gewoon uitgewerkt worden door het

0:46:13.420 --> 0:46:17.170
uitwerken van de aanvrager zelf. En
uiteindelijk jaar het budget. Dat

0:46:17.170 --> 0:46:20.920
is aan de raad en dat
leggen we voor als college

0:46:21.010 --> 0:46:24.880
of het college legt dat voor
in kadernota's en begrotingen.

0:46:24.970 --> 0:46:28.930
Daar kunt u met elkaar over van gedachten wisselen.
Of u dat wil honoreren of niet, heer knaap,

0:46:28.930 --> 0:46:32.680
en interrumpeert ja, graag,.
Dat snap ik. Maar dan

0:46:32.680 --> 0:46:36.310



blijven we net zoals bij
onderwijshuisvesting in het verleden per

0:46:36.310 --> 0:46:40.180
jaar een lijstje en er
moeten we keuzes maken en

0:46:40.180 --> 0:46:42.280
dat vinden we lastig zijn,
meneer van der Lubbe maar.

0:46:44.230 --> 0:46:48.220
Het zou mooi zijn als er een
soort meerjarenplanning net

0:46:48.220 --> 0:46:51.610
zoals bij het masterplan onderwijshuisvesting
ligt, waarbij we gewoon.

0:46:52.750 --> 0:46:56.620
Dat hoeft helemaal geen glazen bol te
zijn of wat dan ook, maar dat we globaal

0:46:56.650 --> 0:47:00.340
weten. Zo ziet onze toekomst op
het accommodatiebeleid eruit

0:47:00.820 --> 0:47:04.750
en daar kunnen we keuzes in maken. Dat snap ik,
want dat doen we ook bij onderwijshuisvesting

0:47:05.320 --> 0:47:09.250
maar het gaat me er niet om of ik
wil voorkomen dat we ieder jaar

0:47:09.310 --> 0:47:12.280
een discussie over een vereniging
krijgen. De wethouder,.

0:47:13.480 --> 0:47:17.470
Ja, voorzitter, dat dat is helder en
en we hebben al eerder, maar dat is in

0:47:17.470 --> 0:47:21.340
meer en breder perspectief hebben als
gesproken over welke investeringen

0:47:21.370 --> 0:47:24.920
komen er nou eigenlijk naar ons toe? Als gemeente
hebben we het ook overwegen gehad hebben

0:47:25.480 --> 0:47:29.380
onderwijs is er eentje, het feit dat we groeien
en waar ook allerlei investeringen voor

0:47:29.380 --> 0:47:32.800
nodig zijn. Vanuit financiën zijn
we bezig aan het werken met een



0:47:33.010 --> 0:47:36.790
meerjarige investeringsagenda waar dit ook
prima een onderdeel van zou moeten zijn.

0:47:37.540 --> 0:47:41.530
Ik doe de enigszins terug op de heer
knapen omdat het ook een een aanvraag

0:47:41.530 --> 0:47:45.160
volwassen genoeg moet zijn om daar budget
aan te hangen. Dus vandaar om een beetje de

0:47:45.160 --> 0:47:48.610
verwachtingen temperen maar inderdaad,
wat we weten, wat we kunnen

0:47:48.640 --> 0:47:52.200
positioneren en de tijd kunnen we
presenteren als college, bij een

0:47:52.480 --> 0:47:56.280
een, een kadernota dan wel
begroting. Maar daar zal de

0:47:56.620 --> 0:48:00.580
de afweging plaats moeten vinden. Meneer
knaap, er nog een keer, ja, dank u wel, dat is

0:48:00.670 --> 0:48:04.240
wat onze fractie betreft
voldoende,. De wethouder,.

0:48:05.590 --> 0:48:09.430
Dan was er een vraag van
het burgerinitiatief over

0:48:09.700 --> 0:48:13.600
fysieke inspanning, verses
denksport en de onderbouwing

0:48:13.600 --> 0:48:17.050
daarbij. U haalt daar eigenlijk
een element uit, alle.

0:48:17.870 --> 0:48:21.820
Alle afwegingskaders of de uit het
de gehele afwegingskader waarbij

0:48:21.820 --> 0:48:25.570
de inderdaad minder zou scoren ten
opzichte van sport die fysieke

0:48:25.570 --> 0:48:29.290
inspanning met zich
meebrengt meebrengen. Dat

0:48:29.290 --> 0:48:32.590



kader is gekomen uit het
feit dat we in het sociaal

0:48:32.650 --> 0:48:35.860
beleidsplan ook hebben gezegd dat
we in willen zetten op bewegen en

0:48:36.070 --> 0:48:39.960
gezondheid. Vandaar dat hij erin staat. Maar
ik kan me ook heel goed voorstellen dat

0:48:40.360 --> 0:48:43.960
denksport op allerlei andere zaken
weer ook weer beter scoort,

0:48:44.200 --> 0:48:47.980
bijvoorbeeld door het feit dat hun accommodatie
misschien veel minder verlangt qua

0:48:48.010 --> 0:48:52.000
ruimte, opslag, investering en
dergelijke, want die hebben een

0:48:52.000 --> 0:48:54.760
ruimte nodig, wellicht in een dorpshuis
en dan ben je ook al een heel eind.

0:48:56.050 --> 0:48:59.320
Dus een toezegging, ja,. Maakt
de onderbouwing helder.

0:48:59.500 --> 0:49:02.950
Uiteraard maar dat geldt voor elk
initiatief en dan zullen we het volledige

0:49:02.950 --> 0:49:06.580
wegingskader ja meenemen
om aan te geven van

0:49:06.610 --> 0:49:10.570
waarom komen tot een bepaalde afweging heeft
al eerder ook over gehad van het najaar

0:49:10.570 --> 0:49:14.500
bij de uitgangspunten maar ook recent in
commissie. Het is het is geen exacte wiskunde.

0:49:14.530 --> 0:49:18.460
Laat ik dat ook weer vooruit te zeggen. Het is
ook een inschatting op basis van informatie die

0:49:18.460 --> 0:49:22.450
wij hebben, we dat echt uitwerken maar dan kunnen
we hier met zijn allen weer een discussie over

0:49:22.450 --> 0:49:25.450
hebben. Dan.



0:49:26.830 --> 0:49:30.340
Ik kom ik bij de.
Even kijken, de

0:49:30.340 --> 0:49:34.270
ChristenUnie over het informeren bij
een nieuwe aanvraag naar de aanvraag.

0:49:34.390 --> 0:49:37.660
An sich is al opgesteld om
voor te sorteren op dat

0:49:37.660 --> 0:49:41.320
wegingskader uiteraard is het beleid
ook beschikbaar. Dan kunnen we

0:49:41.920 --> 0:49:45.820
natuurlijk mee sturen op moment dat er een nieuwe
aanvraag is en u ziet in de procedure dat ook meerdere

0:49:45.820 --> 0:49:49.590
stappen in zitten, zodat we ook het gesprek
aangaan. Het is niet een invuloefening

0:49:49.670 --> 0:49:53.620
dat wij dan per brief antwoorden of
het een ja of nee is. Nee, dat is

0:49:53.620 --> 0:49:57.190
het vertrekpunt van het gesprek. Dus
volgens mij zitten er voldoende

0:49:57.400 --> 0:50:01.150
mogelijkheden in om met elkaar
van gedachten te wisselen tussen

0:50:01.720 --> 0:50:05.470
college, organisatie en de
betreffende vereniging.

0:50:06.730 --> 0:50:10.600
En ook de vraag ja, gaat u met de partijen
nu in gesprek? Uiteraard want dat

0:50:10.610 --> 0:50:14.590
moment, als dit helder is, er ook een kader waarbij
we ook die gesprekken kunnen gaan opstarten met de

0:50:14.590 --> 0:50:17.770
verschillende partijen die
een vraagstuk hebben liggen.

0:50:19.510 --> 0:50:23.260
Dat waren de vragen, daar kom ik bij
de de moties betreffende de zand

0:50:23.260 --> 0:50:27.100
happen. Ik denk inderdaad evengoed



vooraf om het verschil te

0:50:27.100 --> 0:50:30.670
maken tussen enerzijds het
accommodatiebeleid zoals dat nu

0:50:30.730 --> 0:50:34.360
voorligt waarbij wij vragen
aan de gemeente om mee te

0:50:34.360 --> 0:50:37.860
denken, mee te financieren
mee te organiseren in

0:50:37.880 --> 0:50:41.860
accommodaties waar we daar dus
kaders voor gegeven en ook

0:50:41.860 --> 0:50:45.850
een proces voor Vaststellen dat
zou voor de zand happen is van

0:50:45.850 --> 0:50:49.510
toepassing kunnen zijn, maar dan zou ik
zeggen: stelt dit vast en laat hun dan

0:50:49.600 --> 0:50:53.470
daarvoor een aanvraag aan doen,.
Aanvraag indienen anderzijds

0:50:53.530 --> 0:50:57.460
het feit dat zij op dit moment in een los van
het accommodatiebeleid en de ruimtelijke

0:50:57.460 --> 0:51:01.120
ordeningsprocedure zitten,
inderdaad een vergunning daarvoor

0:51:01.330 --> 0:51:04.870
proberen te krijgen
of de. Te organiseren

0:51:05.410 --> 0:51:09.310
en waar ze met vraagstukken zitten.
Nou, met die bril gekeken naar de

0:51:09.310 --> 0:51:12.790
moties stel het college,
dat eigenlijk motie.

0:51:13.660 --> 0:51:16.270
Twee sowieso voor ons
nu al te ver gaat.

0:51:17.440 --> 0:51:20.830
Mevrouw van den Wildenberg had het over voor
de muziek uitlopen ik denk dat dat inderdaad



0:51:21.370 --> 0:51:24.730
heel erg van toepassing is. Een
motie twee over de beoordeling,.

0:51:25.690 --> 0:51:29.170
Een motie een zou ik toch ook zou
willen classificeren omdat het.

0:51:30.160 --> 0:51:33.670
Erg voorgesorteerd wordt om wel
verder te gaan denken over de

0:51:33.670 --> 0:51:37.570
accommodaties en dan zou ik motie vier op
dit moment het meest passend vinden. Of

0:51:37.570 --> 0:51:41.560
ik het college dat recht
doet aan de vraagstukken

0:51:41.560 --> 0:51:45.490
rondom de ruimtelijke ordening zoals
die nu is. En uiteraard zien wij dat

0:51:45.490 --> 0:51:49.480
als ondersteuning om met deze vereniging verder
het gesprek aan te gaan, om te kijken waar

0:51:49.480 --> 0:51:53.230
voor hun de knelpunten zitten
om verder te komen in deze

0:51:53.260 --> 0:51:57.190
procedure. Dat waren de vragen
en de moties dank u wel,

0:51:57.190 --> 0:52:01.000
voorzitter, dank,
wethouder, dat. De

0:52:01.010 --> 0:52:02.470
voorzitter, mevrouw.

0:52:02.470 --> 0:52:06.150
Blankenburg de wethouder, nog een
interruptie even kort wilde ik toch de

0:52:06.150 --> 0:52:09.900
vraag doorspelen die net naar
boven kwam bij de heer knapen

0:52:09.960 --> 0:52:13.510
ook dus ja, stel dat die

0:52:13.510 --> 0:52:17.230
omgevingsvergunning toch niet lukt. Wat
gaat het college kan doen? Bent u dan



0:52:17.230 --> 0:52:21.130
bereid om om verder te helpen en te
ondersteunen, om te zoeken naar een oplossing?.

0:52:22.150 --> 0:52:26.110
Wethouder, het Alkmaar,
als er de zand

0:52:26.110 --> 0:52:30.070
happen is, dan een verzoek doen om met de accommodatie
mee te denken, ligt het beleid voor zoals

0:52:30.220 --> 0:52:33.670
vanavond hier ligt. Dus dan is het
antwoord: ja, dan komen ze gewoon in deze

0:52:33.790 --> 0:52:37.690
procedure om met elkaar van gedachten
te wisselen. Maar we zetten nu

0:52:37.690 --> 0:52:40.750
nog in op de vergunning, omdat dat
op dit moment hun verder helpt.

0:52:42.880 --> 0:52:45.670
Okay is er behoefte aan
een tweede termijn.

0:52:48.010 --> 0:52:52.000
Niet, dan gaan we
dit ook afhandelen

0:52:52.120 --> 0:52:55.690
waarvoor dank, en komen
daar straks bij de

0:52:55.690 --> 0:52:59.560
besluitvorming natuurlijk nog op terug.
We gaan naar 2, punt 2 op onze agenda, de

0:52:59.560 --> 0:53:02.890
zienswijze
recreatiezonering bij

0:53:02.890 --> 0:53:06.490
ontstentenis van wethouder weinig
zal wethouder van Daalen het

0:53:06.490 --> 0:53:09.760
college vertegenwoordigen.
Ik heb woordvoering voor de

0:53:09.760 --> 0:53:12.190
ChristenUnie. Meneer
van den top, meneer de

0:53:12.220 --> 0:53:15.850
Knegt kleine wisseling



nodig, denk ik, voor de

0:53:15.850 --> 0:53:19.480
SGP, de heer bos voor
de VVD en meneer

0:53:19.510 --> 0:53:22.540
Loscher voor burgerinitiatief.

0:53:27.490 --> 0:53:28.270
Oke excuus,.

0:53:36.550 --> 0:53:37.810
Ik lees voor wat er staat.

0:53:48.820 --> 0:53:52.090
De heer frissen delegatie
aangetreden zie ik allemaal

0:53:52.090 --> 0:53:55.930
manmoedig en wethouder van de

0:53:55.960 --> 0:53:59.800
Burgwal is toch beter en
recreatiezonering daarvan

0:53:59.800 --> 0:54:03.760
dalen. Dus. De heer van
dalen komt echt nog

0:54:03.790 --> 0:54:07.720
aan de beurt straks. We gaan
naar de heer van den top

0:54:08.260 --> 0:54:11.920
woordvoering voor de ChristenUnie bij de
recreatiezonering meneer van den top.

0:54:13.030 --> 0:54:16.960
Ja, dank u wel voorzitter,. Tijdens
de commissievergadering van

0:54:16.960 --> 0:54:20.830
24 februari is besloten
om als gemeente een

0:54:20.830 --> 0:54:24.520
zienswijze in te dienen op de
recreatiezonering de tijdens

0:54:25.080 --> 0:54:29.050
de commissievergadering genoemde
punten komen hierin terug en

0:54:29.050 --> 0:54:32.890
daarom zijn wij ook blij met
deze zienswijze ik wil heel kort



0:54:32.920 --> 0:54:36.340
ingaan op de drie hoofdthema's
het eerste thema is

0:54:36.340 --> 0:54:40.090
draagvlak. Tijdens het proces
is wel gebleken dat de

0:54:40.120 --> 0:54:43.600
bewoners van dit gebied graag betrokken
willen zijn bij wat er in hun

0:54:43.600 --> 0:54:47.230
omgeving gebeurt. Zij kennen
het gebied. We willen de

0:54:47.230 --> 0:54:50.770
natuur daarin graag
behouden. Daarom is

0:54:50.770 --> 0:54:54.550
onderbouwing van de maatregelen zo
belangrijk om draagvlak te krijgen van de

0:54:54.550 --> 0:54:58.390
inwoners. Omdat de uitvoering
van de recreatiezonering een

0:54:58.390 --> 0:55:02.080
voortdurend proces is,
moeten we de inwoners hier

0:55:02.140 --> 0:55:04.540
bij actief en vroegtijdig
betrokken blijven.

0:55:06.100 --> 0:55:09.880
Over de maatregelen heb
ik twee opmerkingen. De

0:55:09.880 --> 0:55:13.750
zandverstuiving is nog een
discussiepunt en hierin de zienswijze

0:55:13.990 --> 0:55:17.980
wordt eigenlijk een compromis genoemd
om het zand open te houden en

0:55:17.980 --> 0:55:21.940
alleen de randzone tussen
het bos en het zand in

0:55:21.940 --> 0:55:25.840
het broedseizoen te sluiten. Onze
fractie vindt het belangrijk dat de

0:55:25.840 --> 0:55:28.900
zandverstuiving vrij-toegankelijk



voor publiek blijft.

0:55:29.770 --> 0:55:33.340
En dat geldt ook voor de overleg.
Deze plas moet open blijven voor

0:55:33.340 --> 0:55:37.270
publiek om een rondje te lopen
en om te kunnen schaatsen.

0:55:38.860 --> 0:55:42.820
Het derde thema is de
monitoring. De monitoring is

0:55:42.820 --> 0:55:46.750
belangrijk om de effecten van de
maatregelen vast te kunnen leggen.

0:55:47.410 --> 0:55:51.250
Dit is ook ingewikkeld omdat de
verschillende herstelmaatregelen

0:55:51.280 --> 0:55:55.210
door elkaar heenlopen en daarom is het
belangrijk om daar vanaf het begin

0:55:55.210 --> 0:55:59.140
af aan in te steken en de
plaatselijke kennis en

0:55:59.140 --> 0:56:01.420
de kunde nadrukkelijk
erbij te betrekken.

0:56:03.070 --> 0:56:06.970
Deze onderwerpen zijn de afgelopen tijd een
aantal keer aan de orde geweest, maar het

0:56:06.970 --> 0:56:10.240
is goed om aan het eind
van deze procedure van de

0:56:10.240 --> 0:56:13.960
recreatiezonering deze punten
in de vorm van de zienswijze

0:56:14.230 --> 0:56:16.390
duidelijk te maken aan
gedeputeerde staten van

0:56:16.390 --> 0:56:20.050
Gelderland. Participatie van
bewoners is een belangrijk

0:56:20.050 --> 0:56:23.980
deel in de besluitvorming.
Voor ons als gemeente, maar



0:56:23.980 --> 0:56:27.760
ook voor de provincie, en door
deze zienswijze onderstrepen we

0:56:27.760 --> 0:56:31.690
dit. Dank u wel. Dank, meneer van
den top. We gaan naar meneer

0:56:31.690 --> 0:56:35.410
de Knegt die spreekt voor de SGP.
Meneer de Knegt dank u wel voor het

0:56:35.410 --> 0:56:39.160
woord, meneer de voorzitter. De Veluwe
is een prachtige gebied. Middel in

0:56:39.160 --> 0:56:42.910
ons dichtbevolkte land veel
inwoners van onze gemeente en

0:56:42.910 --> 0:56:46.810
toeristen maak ik graag een wandeling
of een fietstocht maar blijft

0:56:46.810 --> 0:56:50.620
dat in de toekomst ook moglijk of moeten
bepaalde gebieden worden afgesloten.

0:56:51.790 --> 0:56:52.690
Voor ons zich te zien?.

0:56:52.730 --> 0:56:53.210
Wijzen op te.

0:56:53.210 --> 0:56:56.930
Rekenen innovatie, zonering Veluwe.
Diverse keren hebben we samen met

0:56:56.930 --> 0:57:00.730
belanghebbenden gesproken
over deze zonering in die

0:57:00.730 --> 0:57:04.390
bijeenkomst heeft de SGP
zorgen geuit inzake de

0:57:04.390 --> 0:57:05.500
betrokkenheid van de inwo.

0:57:05.510 --> 0:57:06.260
Immers en om.

0:57:06.280 --> 0:57:09.880
De belanghebbende bij dit
proces. Nu begrepen wij van de

0:57:09.880 --> 0:57:13.540
inwoners dat ze er weliswaar bij



betrokken zijn, maar dat hun

0:57:13.540 --> 0:57:17.530
inbreng, hun opmerkingen te
weinig mee is gedaan. Het is

0:57:17.530 --> 0:57:21.460
daarom van belang dat de gemeente
Barneveld een zienswijze indient wie

0:57:21.460 --> 0:57:22.150
anders dan?.

0:57:22.200 --> 0:57:22.800
Inwoners.

0:57:22.950 --> 0:57:26.670
Deskundigen onder de betrokken partijen
weten beter wat er speelt in het

0:57:26.670 --> 0:57:30.580
gebied. De SGP staat achter het
beperken van af te sluiten

0:57:30.580 --> 0:57:34.540
gebieden. Afsluiten moet beperkt worden
tot overgangsgebieden tussen zand

0:57:34.570 --> 0:57:38.320
en bos, zoals gesteld, en tevens
moet het gebied rond de lov

0:57:38.320 --> 0:57:42.130
les wordt niet worden
afgesloten. De monitoring is

0:57:42.130 --> 0:57:46.000
verder van groot belang. Er worden
nu maatregelen voorgesteld. Er is de

0:57:46.000 --> 0:57:49.930
SGP veel aan gelegen om die
maatregelen te monitoren, waarbij

0:57:49.930 --> 0:57:51.790
tevens een nulmeting
wordt gedaan.

0:57:52.300 --> 0:57:53.200
Als maatregelen.

0:57:53.280 --> 0:57:57.100
Niet het effect hebben, wat wordt
beoogd dan moet die maatregel wordt

0:57:57.430 --> 0:58:01.060
worden ingetrokken. Voorzitter,
de Veluwe is een mooi gebied,



0:58:01.570 --> 0:58:05.470
een gebied waar inwoners en
recreanten graag verblijven. Dat

0:58:05.470 --> 0:58:09.370
moet mogelijk blijven, ook in de toekomst.
Het is van belang dat er daarbij

0:58:09.370 --> 0:58:13.000
geluisterd wordt naar inwoners en
andere betrokkenen. Dat wil de

0:58:13.000 --> 0:58:16.870
voorliggende zienswijze beoogde. De
SGP kan hiermee instemmen ik dank

0:58:16.870 --> 0:58:20.560
u. Dank. Oke, meneer de

0:58:20.590 --> 0:58:24.070
Knegt we gaan naar de
VVD-fractie en de heer bos is

0:58:24.070 --> 0:58:27.790
woordvoerder. Meneer bos. Ja, voorzitter,
ik denk dat er een klein foutje in de

0:58:27.790 --> 0:58:31.360
spreektijd doorgeven slopen is,
want dan hadden we hier verder geen

0:58:31.360 --> 0:58:35.260
bijdrage voor. We kunnen instemmen met de
zienswijze is. Voorzitter, voorzitter,

0:58:35.260 --> 0:58:39.010
voor de tijd Halen we twee minuten
winst. Geweldig, u, krijgt u die in de

0:58:39.010 --> 0:58:42.130
derde helft, meneer Loscher
van burgerinitiatief.

0:58:43.120 --> 0:58:46.870
U had wel tijd gevraagd. Ja, heel kort.
Voorzitter, ja, ik zie het een minuutje

0:58:47.290 --> 0:58:50.980
ja, zelfs daar ben ik wel mee klaar,
denk ik. De zienswijze bij de

0:58:51.160 --> 0:58:54.910
recreatiezonering we zijn blij, dat
waren we om met de toezegging dat het

0:58:54.910 --> 0:58:58.830
college nu daadwerkelijk de zienswijze



heeft geformuleerd. Wij kunnen

0:58:58.840 --> 0:59:01.120
ons hier geheel achter
scharen. Dank u wel.

0:59:02.620 --> 0:59:06.610
Dank. Blijft debat over meneer van
der burg wel namens het college om

0:59:06.610 --> 0:59:10.330
te reageren en dat we blij zijn met
ondersteuning, denk ik. Ja, allemaal

0:59:10.330 --> 0:59:14.230
blij, fijn, we gaan verder met
2, punt 3, geen behoefte aan een

0:59:14.230 --> 0:59:17.740
tweede termijn. Overbodige
vragen. 2. Punt 3: aanpassen

0:59:17.740 --> 0:59:21.490
sloopmeters we krijgen nu wel wethouder
van Daalen die wethouder weinig

0:59:21.520 --> 0:59:25.000
vervangt en ik heb
woordvoering voor de heren

0:59:25.150 --> 0:59:27.340
bos van de top, bouwman
van der Born en

0:59:27.340 --> 0:59:30.460
Lasscher kleine wissel bij het

0:59:30.460 --> 0:59:33.010
CDA. Maar we beginnen
bij meneer bos.

0:59:34.390 --> 0:59:38.260
Ja, dank u wel, voorzitter,.
Ja, voorzitter,

0:59:38.320 --> 0:59:42.310
de motie zoals die voorligt is al een
paar keer aan de orde geweest, dus al

0:59:42.310 --> 0:59:46.120
een paar keer door de commissie
heen gegaan. En. Ja, dan

0:59:46.120 --> 0:59:49.840
is het dat er komt. Een conclusie is twee
keer naar een commissie gehad en er is over

0:59:49.840 --> 0:59:53.590



gesproken dan mag je nou ja, toch
een resultaat je richten. En

0:59:53.590 --> 0:59:57.340
vandaar dus deze motie die we
indienen. En het resultaat uit die

0:59:57.340 --> 1:00:00.820
commissies is dat een toch de
woningsplitsing wordt mogelijk

1:00:00.820 --> 1:00:04.750
gemaakt om zonder sloopmeters
en dat kan bijdragen of de

1:00:04.750 --> 1:00:08.650
druk verlagen op de woningdruk
de de markt die er is, maar

1:00:08.650 --> 1:00:12.430
ook toch een stukje mantelzorg
waar mogelijkerwijs kinderen

1:00:12.640 --> 1:00:16.270
bij ouders die zorg kunnen verlenen
als dat nodig is. Dus het is wel

1:00:16.330 --> 1:00:19.540
degelijk een een een, een,
een oplossingsgerichte.

1:00:20.470 --> 1:00:23.830
Vraag in deze motie.
Het tweede verzoek is:

1:00:24.460 --> 1:00:27.940
meer richting, niet op korte
termijn, maar meer richting de

1:00:27.940 --> 1:00:31.750
evaluatie in deze herfst
oktober-november zoals uit de

1:00:31.750 --> 1:00:35.530
commissie door de heer Wijnne die daartoe
natuurlijk aanwezig was, als wethouder en

1:00:35.530 --> 1:00:39.370
woordvoerder aangegeven was.
En daar willen we dus, ja,

1:00:39.380 --> 1:00:42.940
toch flexibel aangeven
richting de regio of de

1:00:42.940 --> 1:00:46.870
steun gegeven richting de
regio en de raad dat signaal



1:00:46.870 --> 1:00:50.710
laat gegeven om op die manier
te kijken hoe de flexibel

1:00:50.980 --> 1:00:54.700
in kan worden gegaan op de sloopmeters
en de gewijzigde omstandigheden die

1:00:54.700 --> 1:00:58.630
steeds plaatsvinden. Nu is er dus een woningdruk
maar dat kan natuurlijk over een jaar,

1:00:58.630 --> 1:01:02.140
over twee jaar, anders-zijn dan moeten we natuurlijk
bij wijze van spreken weer dat beleid kunnen

1:01:02.140 --> 1:01:06.060
aanpassen en dat willen we graag
meegeven naar de regio toe en dat

1:01:06.060 --> 1:01:09.830
dat de wethouder dat in zijn
rugzak heeft. Dat is de

1:01:10.150 --> 1:01:13.480
de uitleg van het dictum zoals dat eigenlijk
bedoeld is door de VVD. Dank u wel.

1:01:14.320 --> 1:01:17.770
Dank aan de heer bos,
vervolgen bij voor de

1:01:17.770 --> 1:01:21.760
ChristenUnie met meneer
van den top. Ja, dank u

1:01:21.760 --> 1:01:25.570
wel, voorzitter,.
Het doel van het

1:01:25.570 --> 1:01:29.380
functieveranderingsbeleid is dat er verrommeling
van het platteland wordt tegengegaan.

1:01:30.280 --> 1:01:34.240
Op dit moment wordt er weinig
sloopmeters aangeboden, zodat

1:01:34.240 --> 1:01:37.720
de prijs stijgt. De reden
hiervoor dat er weinig

1:01:37.720 --> 1:01:41.680
sloopmeters worden aangeboden, is dat
toch een aantal boeren afwachten

1:01:41.980 --> 1:01:45.850



wat de stoppersregeling vanuit Den
Haag hun te bieden heeft. Ook

1:01:45.880 --> 1:01:49.030
een argument is dat er veel
op eigen locatie wordt

1:01:49.210 --> 1:01:53.020
teruggebouwd zodat u meters niet op
de in de markt gebracht kunnen worden

1:01:53.740 --> 1:01:56.680
en een aantal boeren hebben om
belastingtechnische redenen.

1:01:57.880 --> 1:02:01.870
Om nu aan die knop te draaien, zal
boeren niet overhalen om meer

1:02:01.870 --> 1:02:05.620
meters op de markt te brengen.
Ze zullen eerst afwachten wat de

1:02:05.650 --> 1:02:09.370
stoppersregeling gaat
brengen,. En die

1:02:09.370 --> 1:02:12.940
knop is vooral bedoeld als
de prijs te laag zou worden.

1:02:14.440 --> 1:02:18.430
En en het is niet de bedoeling door aan
die knop te draaien dat er meer gebouwd

1:02:18.430 --> 1:02:22.030
gaat worden, zoals de de
VVD ook aangeeft dat de

1:02:22.030 --> 1:02:25.390
ruimtelijke ontwikkeling van het
buitengebied eigenlijk stil komt te liggen.

1:02:26.170 --> 1:02:30.040
Nou ja, als dat de de reden daarvoor
is dat er geen sloopmeters zijn,

1:02:30.220 --> 1:02:34.210
dan is dat een goede, goede ontwikkeling,
want alleen sloopmeters die

1:02:34.480 --> 1:02:38.470
geef u de ruimte voor de ruimtelijke
ontwikkeling. Onze fractie vindt het

1:02:38.500 --> 1:02:41.380
op dit moment geen goed idee om
aan die knoppen gaan draaien.



1:02:43.630 --> 1:02:47.380
Het tweede onderdeel van
de motie is wonen in

1:02:47.380 --> 1:02:51.250
bestaande bebouwing in het
buitengebied. Dat is wel een.

1:02:52.270 --> 1:02:56.110
Iets waar we het wat het
overwegen waard is. In de motie

1:02:56.110 --> 1:02:59.980
staat het wel veel te stellig dat
dit moet geregeld worden. Er

1:02:59.980 --> 1:03:03.760
zitten heel wat haken en
ogen aan aan dit. Dit

1:03:03.820 --> 1:03:07.780
dilemma eigenlijk, zo wil ik
het noemen. Wel eens is het

1:03:07.780 --> 1:03:11.680
de vraag ook als u dit gaan veranderen, of
dat verantwoord is, naar de mensen die in

1:03:11.680 --> 1:03:15.670
het verleden dit is dit woonrecht
wel hebben gekocht door middel

1:03:15.670 --> 1:03:19.180
van sloopmeters. En als
raad hebben we daar de

1:03:19.180 --> 1:03:22.660
afgelopen jaren regels
voor gehad die we

1:03:22.990 --> 1:03:25.930
eigenlijk heel sterk hebben,
heel strak hebben gehandhaafd.

1:03:27.880 --> 1:03:31.690
Voor ons is het voldoende als de
wethouder een toezegging kan geheven

1:03:32.260 --> 1:03:36.040
dat hij in de evaluatie van het
functieveranderingsbeleid hierover nagaan denken

1:03:36.430 --> 1:03:40.030
wat de mogelijkheden hiervoor
zijn om wonen in bestaande

1:03:40.030 --> 1:03:42.910



bebouwing, om daar meer ruimte
voor gegeven. Dank u wel.

1:03:43.930 --> 1:03:46.870
Dank u. Ook de heer bouwman.

1:03:47.990 --> 1:03:51.010
Spreekt voor het CDA.
Dank u wel, voorzitter,.

1:03:52.570 --> 1:03:55.930
Ik wil eerst even een paar
kanttekeningen zetten bij het stukje

1:03:55.930 --> 1:03:59.860
huisvlijt van mijn
collega. In het eerste

1:03:59.860 --> 1:04:03.610
punt van de motie. In de genoemde
abonnement. Dat wordt wel heel

1:04:03.610 --> 1:04:07.300
selectief naar

1:04:07.300 --> 1:04:11.290
voren gehaald en monitoring
beleid 2017 staat expliciet

1:04:11.770 --> 1:04:15.370
dat deze dit amendement
geldt voor twee jaar.

1:04:16.240 --> 1:04:19.990
Het is dus bedoeld om
eventuele ongewenste effecten

1:04:20.620 --> 1:04:24.400
van het veranderde beleid op korte termijn
bij te sturen. Die effecten waren

1:04:24.460 --> 1:04:28.360
toen niet. Twee jaar zijn er
ruim verstreken,. Want de tweede

1:04:28.360 --> 1:04:32.050
puntje, het tweede
puntje van de

1:04:32.260 --> 1:04:35.850
af van de motie van de constateringen daar
kunnen we het wel, we ons wel in vinden,

1:04:35.880 --> 1:04:39.430
trouwens maar het tweede puntje van
kritiek op heb, dat is de vraag naar

1:04:39.430 --> 1:04:42.910



sloopmeters is hoog,
het aanbod is een

1:04:43.420 --> 1:04:47.320
prijs is 20 procent gestegen.
Het lijkt de woningmarkt wel.

1:04:48.910 --> 1:04:52.900
Zo als dat in elkaar steekt
en de vraag is hoe we het

1:04:52.930 --> 1:04:56.890
functieveranderingsbeleid willen gebruiken
als instrument om het buitengebied te

1:04:56.890 --> 1:05:00.550
verbeteren, om verrommeling en
oneigenlijk gebruik tegen te gaan.

1:05:01.060 --> 1:05:04.390
Of willen we het gebruik als overdruk
van Tiel voor een overspannen

1:05:04.480 --> 1:05:07.990
woningmarkt? En daar
zijn wij niet voor?.

1:05:08.800 --> 1:05:12.760
De eerste versie van de motie die we in de commissie
besproken hebben, geen ons al veel te ver.

1:05:13.060 --> 1:05:16.780
De aangepaste versie waar we het
nu over hebben, is al een heel

1:05:16.780 --> 1:05:20.620
stukje beter. Het
eerste verzoekpunt

1:05:20.650 --> 1:05:24.340
aan het college over de afschaffing
van het woonrecht van 300

1:05:24.340 --> 1:05:28.270
sloopmeters bij woningsplitsing dan kunnen
wij ons wel in vinden. Dan kunnen we

1:05:28.270 --> 1:05:31.840
wel mee akkoord gaan. Met het
tweede punt. Hebben we meer

1:05:31.840 --> 1:05:35.770
moeite. Het gaat veel verder als
wat we in de commissie afgesproken

1:05:35.770 --> 1:05:38.950
hebben, maar ja, een beetje
opportunisme zijn we ook wel gewend.



1:05:40.150 --> 1:05:43.750
Van meneer bos. Iets meer
vragen en als dat er

1:05:43.930 --> 1:05:47.800
eigenlijk kan. Maar we vinden
het wel belangrijk. Dat er een

1:05:47.800 --> 1:05:50.770
goede evaluatie van het beleid
komt en dat die snel komt.

1:05:54.580 --> 1:05:58.510
En we zien. En we hopen dat

1:05:58.510 --> 1:06:01.420
deze motie het
proces versneld.

1:06:02.470 --> 1:06:05.770
En dat de discussie die we erover gehad
hebben in de commissie was een goede

1:06:06.100 --> 1:06:09.850
discussie, dat we dat dat er een
hele goede input voor is. We hebben

1:06:09.850 --> 1:06:13.780
trouwens nog wel een paar andere
suggesties die ook meegenomen moeten

1:06:13.780 --> 1:06:16.030
worden in die evaluatie.
Maar er komt later wel,.

1:06:17.770 --> 1:06:21.730
Maar het CDA laat het aan
een nieuwe raad over. Om te

1:06:21.730 --> 1:06:25.510
beslissen of in het aangepaste
beleid de verhouding

1:06:25.510 --> 1:06:29.230
tussen vraag en aanbod van
sloopmeters in balans is en of het

1:06:29.290 --> 1:06:33.220
beleid flexibel genoeg is, of de
flexibel. Daar hoeven we nu ook

1:06:33.220 --> 1:06:37.060
niet over de beslissende vraag,
de motie niet om dus eigenlijk.

1:06:37.480 --> 1:06:41.020
We willen de motie wel steunen



en we wachten af wat er uit de

1:06:41.020 --> 1:06:44.980
evaluatie komt en dan.
Beslissen we dan wel wat

1:06:45.010 --> 1:06:48.730
we ermee doen. Dank u wel.
Dank de heer bouwman.

1:06:50.230 --> 1:06:54.160
Meneer van den Born, voor lokaal
belang woordvoering u heeft het

1:06:54.160 --> 1:06:58.060
woord. Dank u wel, voorzitter,
hier is uitgebreid

1:06:58.060 --> 1:07:01.870
over gesproken in de
commissievergadering daar heeft meneer

1:07:01.930 --> 1:07:05.830
bos al aangegeven de
zijn verhaal, de motie

1:07:05.890 --> 1:07:09.430
aan te passen. Daar
zijn wij blij mee.

1:07:11.050 --> 1:07:14.980
De constateer dingen, daar zijn een
aantal zaken bij, waarbij wij onze

1:07:15.010 --> 1:07:18.850
wenkbrauwen soms gefronst hebben. Maar het
belangrijkste, het verzoek en verzoekt daar

1:07:18.860 --> 1:07:22.720
kunnen wij ons in
vinden om. In ieder

1:07:22.720 --> 1:07:26.500
geval te regelen dat voor woningsplitsing geen
sloopmeters meer nodig zijn. Dus wij zullen deze

1:07:26.500 --> 1:07:28.990
motie daarom ook steunen.
Voorzitter, dank u wel.

1:07:30.550 --> 1:07:33.940
Dank en tenslotte de
heer Lasscher voor

1:07:33.940 --> 1:07:37.810
burgerinitiatief ja, voorzitter,
dank u wel, voorzitter, wij



1:07:37.810 --> 1:07:40.870
zijn in eerste instantie niet van
zins om deze motie te ondersteunen.

1:07:41.680 --> 1:07:45.010
Nu is er zelfs gisterochtend nog
veranderd. Dat is altijd wat lastig.

1:07:45.700 --> 1:07:49.510
Zoals de motie nu voorligt voegt
hij ons inziens onze inziens

1:07:49.570 --> 1:07:53.380
weinig toe. Het doet er weinig af
aan het huidige beleid. Dit past

1:07:53.380 --> 1:07:56.470
gewoon bij de evaluatie
en voegt weinig toe.

1:07:57.400 --> 1:08:00.910
Er is natuurlijk wel aardig om vlak voor de
verkiezingen, maar daar houden wij niet zo van.

1:08:01.540 --> 1:08:05.440
Wat de woningsplitsing betreft, dat
is niet een onderwerp waar wij zo

1:08:05.440 --> 1:08:09.280
een, twee, drie willen
behandelen. Daar moeten we

1:08:09.340 --> 1:08:13.090
goed over nadenken. Hoe en
wat precies, omdat we anders

1:08:13.090 --> 1:08:16.660
andere mensen gaan benadeeld die in de
afgelopen jaren hiermee te maken hebben gehad

1:08:17.080 --> 1:08:21.069
en die wel sloopmeters moesten
inleveren. Wij zijn wel voor

1:08:21.520 --> 1:08:25.330
een gelijking behandeling in gelijking
situaties. Iets anders dat wij

1:08:25.569 --> 1:08:29.229
graag zouden zien, dat is dat
er in de vrijstaande agrarische

1:08:29.410 --> 1:08:33.100
agrarische bebouwing in de toekomst
kleine woningen in de eenheden kunnen

1:08:33.130 --> 1:08:36.880
komen voor familie en dergeijke



ook voor mensen van buiten,

1:08:37.569 --> 1:08:41.500
maar dus geen grote villa s, waarbij burger
bewoners gaan klagen over stank en de boer

1:08:41.500 --> 1:08:45.220
gaan hinderen met hun
bedrijfsvoering. Zou het college deze

1:08:45.220 --> 1:08:49.000
overwegingen mee willen nemen in het
met het opzetten van het nieuwe plan?

1:08:49.149 --> 1:08:53.020
Ik dank u wel,. Wethouder

1:08:53.020 --> 1:08:56.140
van dalen. Kunt u namens
het college reageren?.

1:08:57.790 --> 1:08:58.930
Ja, dank u wel, voorzitter,.

1:09:01.540 --> 1:09:05.350
Deze motie is in de commissie al
besproken en de de versie die toen

1:09:05.350 --> 1:09:09.189
besproken werd, was niet. Helemaal
in lijn, zoals we dat als

1:09:09.189 --> 1:09:12.850
college graag zouden zien en
toen is die ook door mijn

1:09:12.850 --> 1:09:16.420
collega ontraden daarnaast de
motie aangepast. De de, de memo.

1:09:17.229 --> 1:09:19.990
Gaat natuurlijk wel over de motie
die wij in eerste instantie kennen.

1:09:21.700 --> 1:09:25.479
Ja, namens het college zou ik willen
zeggen dat de heer van den top het.

1:09:26.350 --> 1:09:28.899
Aardig verwoord heeft
door te zeggen van nou,.

1:09:30.250 --> 1:09:33.880
Het doel van deze regeling is de
verrommeling op het platteland

1:09:33.939 --> 1:09:37.810
tegen te gaan. En het



doel is niet om de

1:09:37.810 --> 1:09:41.590
sloopmeters om de, om de
handel in sloopmeters beter te

1:09:41.590 --> 1:09:45.430
reguleren. Dat is niet het doel en dat moet
ook niet door elkaar gehaald worden en met

1:09:45.430 --> 1:09:48.490
name in de constateringen en
overwegingen loopt dat wel door elkaar.

1:09:49.990 --> 1:09:53.939
Ten aanzien van het dictum van de
motie. Nou kunnen wij ons nog wel

1:09:53.939 --> 1:09:57.220
iets voorstellen bij dat eerste punt over de
woningsplitsing maar daar heeft mijn collega.

1:09:58.150 --> 1:10:01.930
Bennie Wijnne in de commissie al een
toezegging over gedaan, dat hij dat in de

1:10:01.930 --> 1:10:05.770
evaluatie graag wil meenemen. Daar zitten
inderdaad wat haken en ogen aan waar je

1:10:05.770 --> 1:10:09.760
niet zo makkelijk overheen stappen,
maar we willen dat nadrukkelijk

1:10:09.760 --> 1:10:13.600
meenemen in het vervolg, om daar te kijken
hoe we daar een plek kunnen geven. Want

1:10:13.600 --> 1:10:17.020
inderdaad, die woningnood is hoog en
dit biedt wellicht dan in sommige

1:10:17.020 --> 1:10:20.350
situaties toch een
oplossing. Dus dat betreft,

1:10:20.860 --> 1:10:24.550
kunnen we ons daarin vinden. Maar zou
ik ook voor kunnen stellen dat u

1:10:25.180 --> 1:10:28.660
genoeg heeft aan deze
toezegging van het college. Die

1:10:29.050 --> 1:10:32.980
is toch met iets meer mitsen en maren omgeving dan
het in de motie staat, want in uw motie staat



1:10:32.980 --> 1:10:36.850
gewoon dat het moet
regelen. Laten we niet

1:10:36.850 --> 1:10:40.570
al te makkelijk besluit te nemen waar we de
consequenties niet helemaal kunnen overzien, zou ik

1:10:40.720 --> 1:10:44.530
willen zeggen. Dus deze toezegging ligt
er ten aanzien van het tweede punt.

1:10:45.130 --> 1:10:49.030
Ja, dat, dat gaat ons
echt te ver en helemaal

1:10:49.030 --> 1:10:52.870
ook om winden omdat binnen de termijn te
doen, maar ook om de effecten die door een

1:10:52.870 --> 1:10:56.440
aantal woordvoerders ook
genoemd zijn,. Die kunnen

1:10:56.440 --> 1:11:00.160
optreden. Dus ten aanzien van het tweede punt ontraden
wij het terecht en ten noorden van het eerste

1:11:00.160 --> 1:11:04.120
punt, dus eigenlijk ook vanwege de toezegging
die ik zojuist namens het college op

1:11:04.120 --> 1:11:08.080
kunnen doen. Dank u wel. Dank
aan de wethouder namens het

1:11:08.080 --> 1:11:11.290
college iemand behoefte aan een
tweede termijn. Alleen de heer bos,.

1:11:12.550 --> 1:11:16.540
De heer bos, heeft het woord
voor de VVD. Ja, voorzitter, u

1:11:16.540 --> 1:11:20.500
zit hier natuurlijk toch om iets te verdedigen, dus
dan ga je toch proberen in de tweede termijn daar

1:11:20.500 --> 1:11:24.400
nog wat aan toe te kunnen voegen. En ik
heb geluisterd naar de insprekers en

1:11:24.550 --> 1:11:28.240
ja, volgens mij is dat dat misschien of
niet duidelijk is. Maar ik wil het toch

1:11:28.240 --> 1:11:32.200
toelichten en het gaat vooral



over de sloopmeters. En de

1:11:32.200 --> 1:11:35.980
knoppen draaien. En ook de
verrommeling dat willen wij ook

1:11:35.980 --> 1:11:39.700
tegengegaan dus daar zijn we het
allemaal over eens. Het punt wat hier

1:11:40.060 --> 1:11:43.900
vooral wil worden meegegeven dat is
dan het tweede punt in het dictum is

1:11:43.960 --> 1:11:47.860
vooral de afroming die plaatsvindt
boven de 2000 vierkante meter of er.

1:11:47.860 --> 1:11:51.640
Dus als er dus meer dan 2000 vierkante
meter wordt gesloopt, dan wordt er nu een

1:11:51.640 --> 1:11:55.540
afroming vindt plaats van het 50
procent en daar willen we vaak

1:11:55.720 --> 1:11:59.470
richtinggevend van het flexibel
en waar mogelijk passend

1:11:59.530 --> 1:12:03.310
is om daar te kijken, in de regio,
dus niet op stel en sprong,

1:12:03.580 --> 1:12:07.330
niet dwingend maar in de regio kijken
wat we daar kunnen doen en dat met de

1:12:07.330 --> 1:12:11.200
regio te zien hoe we daar
in de markt kunnen zijn en

1:12:11.200 --> 1:12:15.130
dat marktconform kunnen aanpassen. Dus
het is ook niet een ander moment.

1:12:15.130 --> 1:12:18.850
Dat is ook wat dat betreft de voorzitter
is ook een motie die dus dat mee wil

1:12:18.850 --> 1:12:21.790
geven aan de wethouder,
op dat moment als rugzak.

1:12:22.690 --> 1:12:26.620
Dan werd ook aangegeven dat natuurlijk
het punt is van ja, er zijn



1:12:26.620 --> 1:12:30.490
er ook de heer top gaf aan, het is ook
belastingtechnisch in dit geval soms

1:12:30.520 --> 1:12:34.510
1 punt. Dat betekent ook doordat
er een afroming plaatsvindt, dat

1:12:34.510 --> 1:12:38.440
er ook vaak niet voldoende
gegenereerd wordt, waardoor de de

1:12:38.440 --> 1:12:42.100
agrariër die wil stoppen niet kan
afrekenen. Dat is ook een beperking en

1:12:42.100 --> 1:12:46.090
hierdoor zou dat net dat laatste stukje ook
mee. Dan kunnen we, dat kan ook straks in

1:12:46.090 --> 1:12:49.810
die evaluatie, dat wil ik er ook nog
meegeven en dan de woningsplitsing

1:12:50.050 --> 1:12:53.800
voorzitter, ja, ik heb daar ook aangegeven,
ik heb ook de heer Lasscher gehoord en die

1:12:53.920 --> 1:12:57.880
zegt het met andere woorden, maar die
wil dat ook toch wel op die manier dat

1:12:57.880 --> 1:13:01.420
er toch een vorm van
woningsplitsing is.

1:13:01.780 --> 1:13:05.470
En nou ja, het is al in de commissie
eigenlijk met die woorden

1:13:05.500 --> 1:13:09.440
toegegeven maar dan is het ook op die
manier ook in deze weer die motie die

1:13:09.440 --> 1:13:13.330
die richting de het rugzakje wil vullen
voor de wethouder op dat moment om dat

1:13:13.330 --> 1:13:17.140
mee te nemen, dat is het geen en hoe
het dan verder in de overwegingen

1:13:17.140 --> 1:13:21.070
staat, dat is ja, toch ter verduidelijking
maar als dat dan niet duidelijk

1:13:21.070 --> 1:13:24.910
is, dan wil ik vooral op dit moment nog



de nadruk leggen op het verzoek wat

1:13:24.910 --> 1:13:28.630
er vanuit de VVD is. Dank u
wel. Dank. Ik zie de heer

1:13:28.630 --> 1:13:32.530
Lasscher reageren op meneer bos. U,
voorzitter, ik had een vraag gesteld

1:13:32.530 --> 1:13:36.250
aan het college, dadelijk nog geen antwoord
op gekregen, realiseerde ik me zojuist

1:13:36.820 --> 1:13:40.270
en onze vraag was
of de. Het college

1:13:40.930 --> 1:13:44.290
wil overwegen om mee te nemen.

1:13:45.250 --> 1:13:48.280
Agrarische vrijstaande agrarische
bebouwing in het buitengebied.

1:13:49.060 --> 1:13:52.630
Op te zetten in kleine, het
kleinschalige woningen, dus niet grote

1:13:52.630 --> 1:13:56.620
villa's maar kleine
wooneenheden voor familie en

1:13:56.650 --> 1:14:00.400
dergelijk van de agrariërs.
Okay. Dan kan in de

1:14:00.400 --> 1:14:04.060
tweede termijn de wethouder daar misschien
nog even op ingaan, wethouder van dalen.

1:14:04.750 --> 1:14:08.590
Ja, dank u wel, voorzitter, ja, ik realiseer me ook
net dat ik dat niet beantwoord. Wat excuus, maar

1:14:09.070 --> 1:14:12.460
ik. Ik stel me voor dat we dat ook
bij de de gedachtevorming over de

1:14:12.460 --> 1:14:16.450
woningsplitsing dat we dit element ook
als variant daarop mee kunnen nemen.

1:14:18.520 --> 1:14:22.270
En de opmerkingen van de heer bos
geeft geen aanleiding om. Nieuw te

1:14:22.270 --> 1:14:25.930



reageren. Dan komen daar straks bij
de besluitvorming nog op terug. Dank.

1:14:28.480 --> 1:14:31.840
2, punt 4. 1 andere motie nu,.

1:14:32.800 --> 1:14:36.580
Daar is wethouder van de
Burgwal portefeuillehouder

1:14:36.760 --> 1:14:40.720
en ik heb woordvoering
staan van van der Lubbe

1:14:40.010 --> 1:14:42.490
Scheijgrond van de
broek, bos lasher en de

1:14:42.520 --> 1:14:49.810
Knegt

1:14:49.600 --> 1:14:53.410
dus we starten nu met
de woordvoering. Bij

1:14:53.410 --> 1:14:55.690
pro'98 de heer van der
Lubbe geeft het woord.

1:14:58.930 --> 1:14:59.500
Dank u wel,.

1:15:06.760 --> 1:15:09.520
U zegt starten, maar. Goed,.

1:15:10.840 --> 1:15:14.530
De cadeaukaart.
Voor minima, een

1:15:14.560 --> 1:15:18.370
ideetje van Pro is dit
niet. Het was een

1:15:18.370 --> 1:15:22.150
inwoner van onze gemeente die begin
dit jaar onze mailtje stuurden.

1:15:23.110 --> 1:15:26.680
Kunnen we met de barneveldse cadeau
kaart niet wat betekenen voor onze

1:15:26.680 --> 1:15:30.250
middenstand, die een zwaar periode
achter de rug heeft,. En voor onze

1:15:30.250 --> 1:15:34.150
minima, die met een gigantische
inflatie en vaak ook een



1:15:34.150 --> 1:15:37.600
hogere energierekening behoorlijk
wat voor hun kiezen krijgen,

1:15:38.170 --> 1:15:42.130
nog meer stress?. Nou, wij vonden
dit een sympathiek idee, dus

1:15:42.130 --> 1:15:45.880
wij gingen in gesprek met de gemeente.
En wat bleek? Deze actie zou prima

1:15:45.880 --> 1:15:49.870
samen kunnen vallen met de landelijke
regeling voor energie, compensatie,

1:15:49.960 --> 1:15:53.920
die we de komende maanden moeten gaan
uitvoeren. We zijn dan ook blij met

1:15:53.980 --> 1:15:57.190
de memo van het college
en neem uw suggestie mee.

1:15:57.760 --> 1:16:01.570
Daardoor hebben een motie nog iets veranderd
om ook ondernemers die op het minimum

1:16:01.570 --> 1:16:03.400
zitten, mee te nemen
in het voorstel.

1:16:05.920 --> 1:16:09.910
Mijn collega Henri heeft in de commissie
volgens mij alle vragen al heel helder

1:16:10.030 --> 1:16:14.020
beantwoord, dus daar heb ik niet heel
veel aan toe te voegen. Ik wil daar

1:16:14.020 --> 1:16:17.860
nog één ding over kwijt, wat hij ook al aangaf
in de commissie. Het mes snijdt bij deze

1:16:17.860 --> 1:16:21.700
motie echt aan drie
kanten. Eén, deze

1:16:21.730 --> 1:16:25.450
kaart, die de minima naar
eigen inzicht besteden geeft

1:16:25.450 --> 1:16:29.170
hopelijk meer vertrouwen in de
gemeente en hopelijk knop kloppen de

1:16:29.170 --> 1:16:33.100



minima daardoor sneller aan bij de gemeente, want
er wordt nog veel te weinig gebruikgemaakt van

1:16:33.100 --> 1:16:37.090
onze minimaregelingen terwijl
we weten dat er echt heel

1:16:37.090 --> 1:16:40.420
veel mensen die steun hard
nodig hebben. Punt 2:.

1:16:41.350 --> 1:16:44.980
De minima kan met dit
bedrag een keer uit

1:16:45.040 --> 1:16:48.880
eten of iets doen wat ze zelf daarmee
willen. Even weg uit die stress die

1:16:48.880 --> 1:16:52.090
armoede heeft en iedere
ondersteuning is op dit moment.

1:16:53.350 --> 1:16:57.280
Welkom. En drie, het geld komt
uiteindelijk ook nog eens terecht

1:16:57.310 --> 1:16:59.530
bij onze lokale ondernemers.
Hoe havenstad,.

1:17:01.930 --> 1:17:05.890
Het is een incidenteel bedrag,.
Het is geen structurele oplossing

1:17:06.190 --> 1:17:09.880
voor armoede,. Terwijl
we echt in een hele

1:17:10.060 --> 1:17:13.810
lastige periode zitten en vooral
voor deze doelgroep. Maar

1:17:13.900 --> 1:17:16.840
voor een structurele
oplossing zullen er echt

1:17:17.560 --> 1:17:21.400
grotere en bredere voorstellen moeten
komen. De komende periode vanuit het

1:17:21.400 --> 1:17:24.910
college en nou, wij gaan
in ieder geval is Pro 98.

1:17:25.960 --> 1:17:29.620
Gaan. We zijn wij daar heel alert op, dat die
voorstellen dat er ook komen, want het is hard nodig.



1:17:30.850 --> 1:17:34.420
Christenunie heeft meegetekend dus die
willen wij graag danken voor hun steun.

1:17:34.840 --> 1:17:38.230
Het is volgens mij een heel waardevol
voorstel, dus ik hoop dat u allen

1:17:38.590 --> 1:17:42.580
zult volgen. Dank u
wel. Dank. Dan gaan

1:17:42.580 --> 1:17:46.420
we naar de heer Scheijgrond die
spreekt voor de ChristenUnie. Ja,

1:17:46.420 --> 1:17:50.380
voorzitter, dank u wel. Onze fractie
heeft handtekening gezet onder

1:17:50.380 --> 1:17:54.010
de motie van pro'98 omdat we
dit een mooi gebaar vinden.

1:17:54.550 --> 1:17:58.300
Voor minima mag er soms best een extraatje
zijn, zeker in deze tijd dat de

1:17:58.300 --> 1:18:01.930
kosten aan alle kanten
oplopen. Tegelijkertijd

1:18:01.930 --> 1:18:05.470
beseffen, dit is maar
een gebaar, eenmalig,

1:18:05.650 --> 1:18:09.520
leuk, maar ook hebben.
Om echt goed kunnen

1:18:10.090 --> 1:18:13.660
in te kunnen spelen op de financiële
situatie van minima, heeft de

1:18:13.660 --> 1:18:16.900
ChristenUnie in 2015 samen met
een aantal andere partijen,

1:18:17.380 --> 1:18:21.040
waaronder bedraagt 90, ook een
motie geïndiceerd om geregeld een

1:18:21.040 --> 1:18:25.030
minima-effectrapportage op te stellen.
Het college geven aan dit elke

1:18:25.030 --> 1:18:28.900



twee jaar te gaan doen en dat heeft
ook een functie gehad, omdat we

1:18:28.990 --> 1:18:32.560
aan de hand van die
minima-effectrapportage ook het beleid

1:18:32.620 --> 1:18:35.350
aanpassen, zodat de minima
niet tekort zouden komen.

1:18:36.610 --> 1:18:40.480
Onze, het college
heeft inmiddels.

1:18:41.560 --> 1:18:45.370
Dat teruggeschroefd naar eens per vier
jaar een. Onze fractie mist wel de

1:18:45.370 --> 1:18:48.580
actuele informatie over de
situatie voor de verschillende

1:18:48.580 --> 1:18:52.360
huishoudenstypen we zijn er dan ook blij
met het vooruitzicht dat het college op

1:18:52.360 --> 1:18:55.960
korte ter mijn vervroegd weer
een rapportage laten opstellen.

1:18:56.260 --> 1:19:00.260
Maar we willen met meer regelmatig
weer een krijgen en daarom dienen we

1:19:00.260 --> 1:19:03.940
een motie in, samen met 98
burgerinitiatief en het

1:19:03.940 --> 1:19:07.870
CDA, om de de minima-effectrapportage
elke twee jaar te

1:19:07.870 --> 1:19:11.680
laten opstellen. Daarbij geeft
het college wel de ruimte om de

1:19:11.680 --> 1:19:15.580
rapportage uit te stellen wanneer er.
Het college meent dat er echt geen

1:19:15.580 --> 1:19:19.450
ontwikkelingen zijn geweest die noemenswaardige
invloed hebben op de financiële positie

1:19:19.450 --> 1:19:23.440
van de minima. Zo bespaar je ook
weer, maar dan moet dat wel



1:19:23.440 --> 1:19:25.390
in een memo onderbouwd
worden naar de raad.

1:19:27.430 --> 1:19:31.120
Die minima-effectrapportage is
natuurlijk geen doel op zich. Het is

1:19:31.210 --> 1:19:35.140
essentieel dat alle mensen, ook
kinderen, mee kunnen doen in de

1:19:35.140 --> 1:19:39.100
samenleving, dat mensen die schulden en
stress op bouwen, worden geholpen om hun

1:19:39.100 --> 1:19:42.940
leven weer op de rit te krijgen en dat
de overheid daar in ook de Helpende hand

1:19:42.940 --> 1:19:46.780
biedt. Dit vanuit ons toch wel
breed gedeelde credo zelf

1:19:46.780 --> 1:19:50.350
samen, gemeente, een credo waarin
we de waarde herkennen: eigen

1:19:50.350 --> 1:19:54.010
verantwoordelijkheid barmhartigheid
en het vangnet van de

1:19:54.010 --> 1:19:57.940
overheid. Laat de barneveldse
overheid zich betrouwbaar tonen in

1:19:57.940 --> 1:20:00.400
het bieden van dat vangnet
dank u, voorzitter,.

1:20:01.720 --> 1:20:05.710
Dank. Dan gaan we naar de voorzitter.
Een interruptie van de heer

1:20:05.710 --> 1:20:09.610
de Knegt op de heer Scheijgrond ja, ik had
een korte vraag, inderdaad bij de bij de

1:20:09.610 --> 1:20:13.510
motie kan de heer Scheijgrond mij
het verschil uitleggen. Zeg maar

1:20:13.510 --> 1:20:17.470
tussen wat er nu is, een keer in de vier jaar
jaren, op moment dat er ontwikkelingen zijn,.

1:20:19.000 --> 1:20:22.960



Gaat het college een versneller
oftewel vervroegen en datgene wat

1:20:22.960 --> 1:20:24.040
u nu stelt, elke twee.

1:20:24.060 --> 1:20:24.750
Hier een.

1:20:25.790 --> 1:20:29.480
Maar goed, als het geleid is gebleven,
dan mag het ook uitgesteld worden.

1:20:30.340 --> 1:20:30.970
Moeten we niet aan?.

1:20:30.980 --> 1:20:34.890
Het college juist ook. Die
bevoegdheid gegeven en

1:20:34.890 --> 1:20:38.830
en ook haar daarin vertrouwen om
om om dat op die wijze te doen,

1:20:38.830 --> 1:20:42.430
zeg maar, wat is eigenlijk het verschil,
wilt u nu voorstelt meneer Scheijgrond ja,

1:20:42.430 --> 1:20:46.330
voorzitter, we laten het college ook wel ruimte, maar het
principe wordt om de twee jaar. En waarom? We hebben het

1:20:46.330 --> 1:20:50.200
natuurlijk ook dit jaar alweer een aantal keer
over de situatie van minimaal gehad. En dan

1:20:50.200 --> 1:20:54.190
MIS je gewoon die actuele informatie.
En juist bij minima kunnen ook

1:20:54.280 --> 1:20:58.270
kleine ontwikkelingen al net maken
dat ze wel of niet in de min

1:20:58.270 --> 1:21:02.200
gaan. En als je eenmaal schuldig al bouwen,
dan neemt de stress ook snel toe. En

1:21:02.200 --> 1:21:05.930
nou, daar hebben we het ook al vaker over gehad, dat
heeft zo een invloed op je hersenen, het functioneren

1:21:05.930 --> 1:21:09.760
daarvan, dat het
voor mensen met

1:21:09.760 --> 1:21:13.750
schulden juist ook heel moeilijk is om te bedenken



hoe ze eruit kunnen komen, want dat zelf te plannen.

1:21:13.750 --> 1:21:17.680
Dus dat moeten we zo veel
mogelijk. Voorkomen. Het college

1:21:17.710 --> 1:21:21.640
krijgt de ruimte om ervan af te zien als ze denken.
Nou, er zijn niet echt ontwikkelingen. We zien

1:21:21.640 --> 1:21:25.090
niet uit de ontwikkelingen die de de
situatie voor minimaal veranderd kan hebben.

1:21:25.510 --> 1:21:29.500
Maar laten we eerlijk zijn, over het algemeen
zijn de ontwikkelingen er wel en daarom

1:21:29.500 --> 1:21:31.600
willen we als uitgangspunt
nemen: om de twee jaar.

1:21:34.510 --> 1:21:38.230
De heer van den broek spreekt
voor het CDA, u heeft het woord.

1:21:38.470 --> 1:21:41.800
Ja, dank u, voorzitter, ik
draag u de bijdrage van mijn

1:21:41.800 --> 1:21:45.520
collega aan van der meer voor,
want zij is heeft zich ziek moeten

1:21:45.520 --> 1:21:49.030
melden. Helaas,.
Voorzitter, het

1:21:49.030 --> 1:21:52.810
CDA vindt de combinatie van het steunen
van mensen met een lager inkomen en het

1:21:52.810 --> 1:21:56.590
steunen van onze lokale ondernemers
een sympathieke idee. Het

1:21:56.590 --> 1:22:00.430
CDA is voor het steunen van mensen die
dat nodig hebben, van onze van ons

1:22:00.430 --> 1:22:04.330
als politici. Dat is onze taak.
Dus niet in het gemeentehuis

1:22:04.330 --> 1:22:08.230
allerlei documenten schrijven en alleen
met de raad praten, maar juist meerdere



1:22:08.230 --> 1:22:12.130
in de samenleving naar mensen
luisteren die de handen ineenslaan en

1:22:12.130 --> 1:22:15.520
gaan voor actie.
Daarom is het

1:22:15.520 --> 1:22:19.450
CDA voorstander van deze motie.
Wel vragen wij ons af in hoeverre

1:22:19.450 --> 1:22:23.170
deze motie nu daadwerkelijk bijdraagt
aan een structurele oplossing voor

1:22:23.170 --> 1:22:27.160
zowel mensen met een lager inkomen
als voor onze ondernemers

1:22:27.160 --> 1:22:31.030
in alle kernen. Het CDA
vindt juist dat hard

1:22:31.030 --> 1:22:34.930
nodig, dus laten we onze aandacht daardoor
verricht in de komende weken en zeker

1:22:34.930 --> 1:22:38.680
in de komende vier jaar.
Wij als CDA vinden dit een

1:22:38.680 --> 1:22:42.490
mooie motie met een zeer sympathieke
karakter en we zullen de mensen in de

1:22:42.490 --> 1:22:46.090
samenleving die dat nodig hebben
door middel van deze motie steunen.

1:22:46.430 --> 1:22:49.330
Een mooi begin van een structurele
oplossing. Dank u wel.

1:22:50.680 --> 1:22:54.470
Dank, meneer van den broek, we
gaan naar de VVD. De heer bos

1:22:54.470 --> 1:22:58.320
is woordvoerder. Dank u
wel, voorzitter, ja, in de

1:22:58.440 --> 1:23:02.350
fractie van twee kunt u al gauw,
er wordt het of het een of andere.

1:23:02.350 --> 1:23:06.340
Natuurlijk ook in dit geval ben ik het. Dank



u wel voorzitter, de cadeaubon voorzitter,

1:23:06.340 --> 1:23:10.060
een zeer sympathiek maar zoals de
heer van der Lubbe ook aangaf energie

1:23:10.370 --> 1:23:14.050
wordt natuurlijk eigenlijk op dit
moment vooral vanuit het landelijke

1:23:14.080 --> 1:23:17.680
beleid gedaan. En dan komt
het gewoon toch bij de

1:23:17.680 --> 1:23:21.460
VVD naar de dekking en die is wat
dat betreft voor de VVD onvoldoende

1:23:21.460 --> 1:23:25.210
aanwezig. De minima-regeling als ik dan kijkt
naar het verleden, is er eigenlijk maar dan

1:23:25.210 --> 1:23:29.140
10000 euro over en dan de
rest moet worden begroot of

1:23:29.140 --> 1:23:33.100
wordt gehaald in het begrotingssaldo
en ja, dat dat is niet

1:23:33.250 --> 1:23:37.240
constructief beleid. Het grappige is
natuurlijk dat als de voorzitter, voorzitter,

1:23:37.240 --> 1:23:41.230
als de VVD met een voorstel komt dat er
eigenlijk altijd het consequent het krediet

1:23:41.290 --> 1:23:45.160
is. Krediet, de kritiek is van ja, maar
de dekking, waar haalt u de dekking

1:23:45.160 --> 1:23:48.790
vandaan? Die hebben wij negen van de tien keer
eigenlijk over, eigenlijk tien keer van dien ook voor

1:23:48.790 --> 1:23:52.720
elkaar. En meneer u, wat u wordt
Eraan herinnerd door de heer

1:23:52.720 --> 1:23:56.500
van der Lubbe de heer
Bas, daagt mij uit.

1:23:57.700 --> 1:24:01.540
Nee, ik denk dat het belangrijk is
om dit toe te lichten, want het het



1:24:01.660 --> 1:24:05.320
het, het gaat en dat is aan de andere kant ook het
commentaar van een aantal partijen, maar dat het

1:24:05.320 --> 1:24:09.220
niet-structureel is. Maar het gaat dus
om een incidenteel bedrag en wij zijn

1:24:09.220 --> 1:24:13.030
hier als raad hebben wij het
budgetrecht om om om dit soort dingen

1:24:13.030 --> 1:24:16.990
vast te stellen. Daarvoor zitten we hier. We
hebben net ook gehad over een over een motie

1:24:16.990 --> 1:24:20.440
voor voor geld naar de naar de
Oekraïne, dus dit slaat een gat in de

1:24:20.440 --> 1:24:24.310
begroting, zoals sommige van uw voorstel
af en toe doen, want het gaat niet om

1:24:24.310 --> 1:24:28.210
structurele, om structurele
uitgaven. Geeft u me bijvoorbeeld

1:24:28.210 --> 1:24:30.940
af. Wat dat betreft, voorzitter, wil ik graag
bijvoorbeeld worden waar ik dat heb ik gedaan.

1:24:32.740 --> 1:24:36.580
Nou, als u het heeft over de voorstellen
waarvan van u aangeeft van waar is de dekking?

1:24:36.970 --> 1:24:39.880
Dat zijn dan structurele uitgaven,
niet-incidentele uitgaven.

1:24:40.960 --> 1:24:44.530
Bij een begroting. Of voorzitter, de, de
dekking die wij bij de begroting of de

1:24:44.530 --> 1:24:47.920
kadernota hebben gegeven, was
altijd dekkend dus als we het een

1:24:47.980 --> 1:24:51.880
voorstelde, was toch altijd geld binnen de
begroting gevonden om dat te doen. Dus we

1:24:51.880 --> 1:24:55.480
hebben nooit iets ingediend wat niet
dekkend was. Wat dat betreft, nou ja,

1:24:56.020 --> 1:24:59.710
dan waren wij waarschijnlijk niet zo



enthousiast over het voorstel wat u deed om

1:24:59.710 --> 1:25:02.710
het daarmee te dekken.
Laat ik het daarop houden.

1:25:03.670 --> 1:25:07.420
Dat dat kan kloppen. Maar om even
mijn punt af te maken, wat ook

1:25:07.420 --> 1:25:10.960
belangrijk is hierin is dat wij begroten
en dat is wel echt wat we ons moeten

1:25:10.960 --> 1:25:14.650
realiseren op dat maar 10 procent van die
regelingen wordt aangesproken in plaats

1:25:14.650 --> 1:25:18.380
van de 100 procent waar mensen eigenlijk
recht op zouden hebben. Dus we hebben

1:25:18.400 --> 1:25:22.390
grote al heel laag. Wat je
ziet is dat er afgelopen twee

1:25:22.390 --> 1:25:26.320
jaar wel behoorlijk bedragen zijn
overgebleven. Twee jaar geleden volgens

1:25:26.320 --> 1:25:30.310
mij bijna een ton en jaar geleden
inderdaad bij tienduizend. Maar

1:25:30.310 --> 1:25:34.120
we hebben grote, dus al heel laag. Dus nou ja, wij
hebben als raad nu gewoon een mogelijkheid om te

1:25:34.120 --> 1:25:37.990
zeggen: wij geeft incidenteel dit
geld uit en dat daar sla je er

1:25:37.990 --> 1:25:40.750
absoluut geen gat in de begroting.
Dat is ons recht als raad.

1:25:42.130 --> 1:25:46.030
Meneer bos, u was gereed. Nee, voorzitter,
dat niet, want ik heb voor mij nog

1:25:46.060 --> 1:25:49.990
een vervolgvraag als u mij toestaat
maar duidelijk te spreken, want

1:25:50.020 --> 1:25:53.950
uw tijd is om: ja, ik had net nog twee minuten
over van de vorige keer, met die zouden



1:25:53.950 --> 1:25:57.670
we in de derde helft in. Dat was uw
voorstel, daar heb ik geen ja en nee op

1:25:57.670 --> 1:26:01.420
gezegd. Voorzitter, laat ik
dan gewoon doorgaan. Het

1:26:01.420 --> 1:26:05.080
volgende, daar worden we het niet over
eens. Wij vinden dat is ook als het

1:26:05.080 --> 1:26:09.010
incidenteel is, geeft dat wel degelijk
druk op een begrotingssaldo dus dat is dan

1:26:09.070 --> 1:26:13.030
het andere punt, voorzitter, dan wel de
reactie richting de ChristenUnie en juist dat

1:26:13.120 --> 1:26:16.780
spreekt de VVD wat dat betreft veel
meer aan, want daar wordt gewoon een

1:26:16.810 --> 1:26:20.680
beleid neergezet, dat is een
effectrapportage en dan kunnen we gewoon

1:26:20.680 --> 1:26:24.580
meten van wat hebben we nodig en zitten we
met de vinger aan de pols en die zullen we

1:26:24.580 --> 1:26:28.480
dan ook wat dat betreft ook steunen. Dus daar
is constructief structureel beleid en dat

1:26:28.480 --> 1:26:32.290
is voor de VVD zoals het hoort te
zijn in dit huis. Dank u wel,. Kijk.

1:26:33.310 --> 1:26:35.620
De heer Lasscher voor
burgerinitiatief.

1:26:37.570 --> 1:26:41.110
Ja, voorzitter, dank u
wel. Een erg sympathieke

1:26:41.110 --> 1:26:44.860
motie. Zo komt die over. Wie
kan er nu tegen zijn om onze

1:26:44.860 --> 1:26:48.700
minima een cadeautje te geven? Dan ben je echt
wel een eigenheimer als je dat niet doet,.

1:26:49.600 --> 1:26:53.530
Maar we hebben er wel grote



vraagtekens bij. Het

1:26:53.530 --> 1:26:57.370
leven wordt in een rap tempo duurder
en duurder, gezonde voeding schieten

1:26:57.370 --> 1:27:01.270
omhoog in prijs en de koopkracht
vliegt achteruit. Dat

1:27:01.270 --> 1:27:05.200
is voor mensen met een krappe beurs
een enorme zorg,. Want hoe ga je

1:27:05.200 --> 1:27:09.130
nu die dagelijks oplopende
energierekening betalen? In? Hoe zorg je

1:27:09.130 --> 1:27:12.610
ervoor dat je je gezien nog op een
goede manier kunt laten eten?

1:27:13.180 --> 1:27:16.840
Want daar gaat het om meeste mensen.
Het gaat om de basisbehoefte.

1:27:17.770 --> 1:27:21.640
Pro'98 denkt met deze cadeau kaart
slag te slaan voor de minima en

1:27:21.640 --> 1:27:24.880
voor de ondernemers. Wij zouden
willen dat het waar was,.

1:27:25.750 --> 1:27:29.620
Maar als we kijken naar de lijst van zaken
waar de kaart besteed kan worden, dan zie

1:27:29.620 --> 1:27:33.490
je dat dat vooral de luxere winkels
zijn. Als je geen geld hebt,

1:27:33.640 --> 1:27:37.540
dan wil je liever contant geld dat je kunt
besteden in de goedkoopste supermarkt

1:27:37.870 --> 1:27:41.800
bijvoorbeeld, dan ga je echt niet
een boek kopen of een keer met het

1:27:41.800 --> 1:27:45.520
gezin uit eten. Wij voorzien dan
ook een levert, een levendige

1:27:45.520 --> 1:27:49.360
handel in deze cadeau kaarten op
Facebook, markten, waarbij de



1:27:49.360 --> 1:27:52.900
kaart voor een 70 of 80
euro zal worden aangeboden,

1:27:53.200 --> 1:27:57.130
zodat mensen contant geld hebben
en iemand anders dat niet die dat

1:27:57.130 --> 1:27:59.110
niet-direct nodig
heeft. De winst pact.

1:28:01.210 --> 1:28:04.990
Waarom nu niet dat geld inzetten,
precies waar dat nodig is? Wij

1:28:04.990 --> 1:28:08.740
gunnen iedereen een meevaller, ook
de mensen die louter en alleen een

1:28:08.950 --> 1:28:12.940
van een van de AOW moeten rondkomen
en al die andere mensen die

1:28:12.970 --> 1:28:16.600
echt moet sappelen om rond te komen
en nu niet meer kunnen slapen van de

1:28:16.600 --> 1:28:20.560
zorgen. Dus brengt je de
hulp waar het nodig is en

1:28:20.560 --> 1:28:24.310
dat is bij meer dan de minima moet
volgens ons ook op een andere

1:28:24.310 --> 1:28:28.090
manier, namelijk veel beter
en veel directer kunnen.

1:28:28.480 --> 1:28:32.200
Dank u wel. Dank, en

1:28:32.200 --> 1:28:36.190
tenslotte voor de SGP-fractie de heer
de Knegt ik wil het woord, meneer

1:28:36.190 --> 1:28:39.970
de voorzitter. De de energieprijzen
stijgen sterk, al voor de oorlog in

1:28:39.970 --> 1:28:40.690
Oekraïne was de.

1:28:40.740 --> 1:28:41.430
De stijging.

1:28:42.010 --> 1:28:45.850



Ingezet en de verwachting is dat de
stijging nog veel meer doorzetten zeker

1:28:45.850 --> 1:28:49.720
niet ten einde is. Dit levert voor
veel huishoudens problemen op als het

1:28:49.720 --> 1:28:51.670
gaat om het betalen van
de energierekening.

1:28:52.360 --> 1:28:53.140
Het is terecht dat de.

1:28:53.140 --> 1:28:56.960
Ron, onder andere vanuit de landelijke
overheid veel aandacht is voor energiearmoede.

1:28:58.060 --> 1:28:58.840
De motie cadeau.

1:28:59.060 --> 1:29:02.910
Hart, die nu voorligt legt een
verband op een bepaalde manier in

1:29:02.910 --> 1:29:06.880
haar, in haar dictum. En daar

1:29:06.880 --> 1:29:08.530
wil ik toch op ingaan. De
cadeaukaart geeft willen.

1:29:08.550 --> 1:29:08.820
Zwaar.

1:29:08.850 --> 1:29:12.840
Eenmalig verlichting, maar is niet gerelateerd
aan de structurele nood vanwege de

1:29:12.840 --> 1:29:16.510
hogere energierekening het verband
met energiearmoede is er niet,

1:29:16.570 --> 1:29:20.110
behalve het onder de aandacht
brengen van de mogelijkheden voor

1:29:20.110 --> 1:29:22.000
compensatie. Het
is volgens de.

1:29:22.000 --> 1:29:23.100
SGP beter om.

1:29:23.120 --> 1:29:26.750
Aan te sluiten bij landelijke
regelingen en die eventueel ruimer te



1:29:26.750 --> 1:29:30.670
maken binnen de gemeente. Dan is
er sprake van doelgericht een

1:29:30.670 --> 1:29:34.600
bijdrage leveren. Deze regelingen
moet er dan breed onder de aandacht

1:29:34.600 --> 1:29:38.410
van de doelgroep worden gebracht, met
gerichte communicatie. En wat dat betreft

1:29:38.410 --> 1:29:42.400
vragen we ook aan de wethouder of hij
dit kan toezeggen of hij die zich er

1:29:42.400 --> 1:29:46.390
ook voor inspannen in de motie wordt
gesteld dat de wantrouwen is ten opzichte

1:29:46.390 --> 1:29:48.520
van de overheid. Dat
is helaas het geval.

1:29:49.060 --> 1:29:49.960
Denk wel onder andere aan.

1:29:49.980 --> 1:29:53.320
De toeslagenaffaire.
Er moet wat de

1:29:53.320 --> 1:29:57.100
SGP betreft structureel worden gekeken
naar dit probleem, waarbij de

1:29:57.100 --> 1:30:01.060
toegankelijkheid van regelingen,
vertrouwen in de overheid en ook

1:30:01.060 --> 1:30:04.810
het wegnemen van schaamte bij de
burgers een grote rol spelen. De

1:30:04.810 --> 1:30:06.250
cadeau de kaart levert tabel.

1:30:06.390 --> 1:30:06.990
Ons betreft.

1:30:07.210 --> 1:30:11.140
Een echte bijdrage aan afrondend
de SGP vindt het een cyclus

1:30:11.260 --> 1:30:11.440
zit.

1:30:11.480 --> 1:30:11.810
Matiek.



1:30:11.810 --> 1:30:15.370
Voorstel wel, maar met alleen
gevoelens komen we er niet. De

1:30:15.370 --> 1:30:19.180
SGP ziet liever een doelgerichte
benadering dan dit incidentele symbool.

1:30:19.360 --> 1:30:19.900
Ik dank u,.

1:30:23.200 --> 1:30:27.160
Dank aan de heer de Knegt dan gaan we voor de
woordvoering van het college naar wethouder van

1:30:27.160 --> 1:30:31.090
de Burgwal dank u
wel, voorzitter, en

1:30:31.090 --> 1:30:35.050
misschien goed,. Dat is mijn collega van
Dale even in overleg over een dingetje. Toen

1:30:35.050 --> 1:30:39.040
uw toen hoorde ik het woord toezeggen.
Maar niet wat de voorkwam. Misschien goed

1:30:39.040 --> 1:30:42.520
om dat toch even te zeggen, want dat is de
enige vraag die gesteld was en dan kan ik nog.

1:30:43.030 --> 1:30:47.020
Dan zijn we er. Nou, ik was bijna altijd
bijna hebt, maar meneer de Knegt kant

1:30:47.020 --> 1:30:48.040
misschien sneller zeggen.

1:30:49.080 --> 1:30:50.560
De toezegging dat
u op het moment.

1:30:50.570 --> 1:30:53.900
Dat de energiearmoede regelingen
komen, dat u dat doet via gerichte

1:30:53.900 --> 1:30:57.790
communicatie en dat u ook echt onder
de aandacht brengt bij de mensen en

1:30:57.790 --> 1:31:01.360
daarbij ook de mogelijkheden nagaat of
er eventueel verruiming in dat beleid

1:31:01.540 --> 1:31:04.930
mogelijk is.. Dank u wel,



1:31:05.500 --> 1:31:09.460
voorzitter, om dan die gelijkbaar
gelegen op te pakken. Dit

1:31:09.460 --> 1:31:13.450
heeft zeker onze aandacht. Sterker nog, ik het
morgen al weer overleg met met ambtenaren

1:31:13.450 --> 1:31:17.020
hierover, omdat we. Zien
dat er jgz ook vanuit

1:31:17.260 --> 1:31:21.250
landelijke is gekomen, maar die moet nog
steeds neerdalen ik zie al gemeenten

1:31:21.250 --> 1:31:25.060
die daar op vooruit gaan lopen, zeggen: nou, we
gaan we het alvast uitgeven, want het schiet niet

1:31:25.060 --> 1:31:28.990
op en de vraag is of dat genoeg is.
Als je de bedragen woord op dit

1:31:28.990 --> 1:31:32.770
moment, dan is er de vraag of
die 200 euro ook genoeg is. Dus

1:31:32.800 --> 1:31:36.670
ja, daar gaan we als college mee aan de gang.
Ja, daar gaan we goed over communiceren,

1:31:36.670 --> 1:31:40.630
zorgen dat het goed terechtkomt
dus dat, dat is een volmondig ja

1:31:40.630 --> 1:31:44.530
op die die gevraagde
toezegging. Wat mij

1:31:44.530 --> 1:31:48.220
dan nog rest, is het. We hebben natuurlijk als
college-reactie gegeven op de motie. Vreemd aan de

1:31:48.220 --> 1:31:50.260
agenda dan de motie van de

1:31:50.290 --> 1:31:54.160
ChristenUnie. Het zal wel
enigszins aan de orde

1:31:54.160 --> 1:31:57.790
gekomen. We hebben als college een
aantal jaren geleden gezegd naar de

1:31:57.790 --> 1:32:01.690
interval van twee jaar. Dat levert
niet altijd nieuwe inzichten op,



1:32:01.690 --> 1:32:05.410
omdat er situatie niet altijd
gewijzigd is, maar kost wel geld en

1:32:05.410 --> 1:32:08.920
ambtelijke inspanning. Dus laten
we daar zorgvuldig mee omgaan.

1:32:09.280 --> 1:32:12.850
Betekent dat wij nu op dit
moment op een, vier jaar, tenzij

1:32:13.270 --> 1:32:17.170
er aanleiding is, beleid
zitten. De motie stelt voor,

1:32:17.170 --> 1:32:20.980
nu laten we dat omdraaien
naar twee jaar, tenzij er

1:32:21.010 --> 1:32:24.670
geen aanleiding is. Nou, daar kunnen
wij als college ook heel goed mee

1:32:24.670 --> 1:32:28.570
leven en snap ook de behoefte, zeker op
dit moment. Dank u wel, voorzitter,.

1:32:29.920 --> 1:32:33.880
Dank voor de beantwoording namens het
college. Ik neem aan geen tweede termijn

1:32:33.880 --> 1:32:37.810
nodig. Wel, de heer van der Lubbe meneer
van der Lubbe is alleen u heeft voor

1:32:37.810 --> 1:32:41.800
pro'98 het woord. Ja, omdat het toch nog
wat dingen zijn gezegd. Voorzitter, mag ik

1:32:41.800 --> 1:32:44.050
dan toch nog heel even op in
wil gaan, want ik ik, ik merk.

1:32:45.760 --> 1:32:49.630
Nou niet niet, ik had meer steun verwacht
vanuit vanuit de raad, dat ik het dan maar zo

1:32:49.630 --> 1:32:53.470
zeggen. Dus daar ben ik wel
wat teleurgesteld over. Kijk

1:32:53.740 --> 1:32:57.730
om tot een paar dingen te noemen. Het is
echt niet voor luxe producten. Ook een

1:32:57.760 --> 1:33:01.720



barneys doet mee aan aan aan aan een cadeau
kaarten. Het is echt een kaart die op heel veel

1:33:01.720 --> 1:33:05.230
plekken in Barneveld kan kan
kan inzetten. Er wordt veel

1:33:05.230 --> 1:33:09.010
gesproken over doelgericht. Structurele
oplossingen zijn wij natuurlijk

1:33:09.220 --> 1:33:12.970
helemaal voor, maar dit gaat dus
juist niet omdat doelgerichte.

1:33:13.930 --> 1:33:17.890
Dat doelgericht. Dat levert. Dat levert
niet minder stress op, want dat geld

1:33:17.890 --> 1:33:21.730
moet regelrecht naar die doelen en dat
geeft dus geen vertrouwen. Eerder angst

1:33:21.760 --> 1:33:25.480
van die mensen. Die in die
doelgroep zitten dat ze

1:33:25.510 --> 1:33:29.410
wellicht het bedrag weer terug moeten betalen omdat
ze iets niet goed hebben gedaan. Waar deze cadeau

1:33:29.410 --> 1:33:33.250
kaart voor is bedoeld, is echt om te
werken aan een stukje vertrouwen tussen

1:33:33.280 --> 1:33:36.580
overheid en burger, om te
zeggen: kijk, hier heb je

1:33:37.150 --> 1:33:40.960
vrijblijvend een cadeau kaart, geef
het uit bij bij de barneveldse

1:33:40.960 --> 1:33:44.860
middenstand en. In het, en

1:33:44.860 --> 1:33:48.790
proberen te doen aan mee wat je
wil. Echt stress, verlichting.

1:33:50.290 --> 1:33:54.190
En dan nog één ding, even gewoon
concreet verband. Wat werd gesuggereerd

1:33:54.190 --> 1:33:58.030
in de motie? Tussen dit een energiearmoede
zit er een puur in de uitvoering,



1:33:58.330 --> 1:34:02.140
want we willen natuurlijk dat zoveel
mogelijk geld, dat werkelijk zowel naar die

1:34:02.140 --> 1:34:05.830
ondernemer als naar de minima gaat, er niet
in de uitvoering blijft hangen. Dank u wel.

1:34:07.270 --> 1:34:11.200
Okay dank voor uw tweede
termijn. Daar hoeven

1:34:11.200 --> 1:34:14.890
we niet verder op in te gaan. Dan
gaan we straks verder met de

1:34:14.890 --> 1:34:18.520
besluitvorming. Vervolgen we
onze agenda bij twee, vijf.

1:34:19.810 --> 1:34:23.230
Dat gaat over een nieuwe motie.
Vreemd aan de agenda over de

1:34:23.230 --> 1:34:27.010
helihaven check. Check eerst
even uw woordvoering we

1:34:27.010 --> 1:34:30.940
hebben de heer Korevaar
de heer van der tang,.

1:34:31.930 --> 1:34:35.830
De heer van den top. Is er
voor het CDA woordvoering

1:34:35.830 --> 1:34:38.950
nodig? De heer van den
broek. Lokaal belang,

1:34:39.580 --> 1:34:43.570
mevrouw Pluimers
VVD, de heer bos,

1:34:44.170 --> 1:34:46.020
burgerinitiatief niet.

1:34:54.640 --> 1:34:58.030
We zijn weer compleet
voor dit onderwerp.

1:34:58.300 --> 1:35:01.960
Wethouder van Daalen vervangt
wethouder weinig. Zoals gezegd,.

1:35:02.800 --> 1:35:05.680
U krijgt allemaal
maximaal twee minuutjes.



1:35:07.060 --> 1:35:10.660
En er is al het nodige gezegd
bij de behandeling van dit

1:35:10.660 --> 1:35:14.620
agendapunt dus laten we
elkaar niet onnodig herhalen,

1:35:14.650 --> 1:35:18.640
meneer Korevaar voor pro'98.
Ja, voorzitter, ik heb mijn

1:35:18.730 --> 1:35:22.180
inbreng al geleverd aan het begin
van deze vergadering, dus ik wil me

1:35:22.240 --> 1:35:25.090
beperken tot de reactie
op eventuele vragen.

1:35:27.100 --> 1:35:31.060
Fijn dank, meneer van der
tang, SGP, ja, meneer de

1:35:31.060 --> 1:35:34.900
voorzitter, dankt voor het woord. We
leven in bijzondere tijden. U heeft

1:35:35.000 --> 1:35:38.320
bij de opening al aangehaald
wij maken ons op voor de

1:35:38.320 --> 1:35:41.920
gemeenteraadsverkiezingen en in de
hoek inen moet een hevige oorlog,

1:35:42.010 --> 1:35:45.370
waarbij onder de mensen door
inslaande bommen worden gedood.

1:35:46.120 --> 1:35:48.940
Ook in ons land zijn die
gevolgen reeds merkbaar.

1:35:50.410 --> 1:35:53.740
En dan spreken wij
hier vanavond over een

1:35:53.740 --> 1:35:57.010
voorgenomen besluit van
de provincie om een

1:35:57.040 --> 1:36:00.610
luchthavenregeling te treffen
met een inwoner om een

1:36:00.610 --> 1:36:04.180



helihaven toe te staan. We zetten
even de feiten op een rij.

1:36:05.320 --> 1:36:08.770
Gedeputeerde, staten van de provincie gaat
over de luchtvaart regelingen en toetst

1:36:08.800 --> 1:36:12.760
aanvragen aan haar vastgestelde
beleid, hetgeen weer getoetst wordt

1:36:12.820 --> 1:36:16.750
door Provinciale Staten. Zij
zijn het bevoegd gezag in dezen.

1:36:17.950 --> 1:36:21.790
Er mogen maximaal vijftienhonderd
vluchtbewegingen per jaar plaatsvinden in deze

1:36:21.790 --> 1:36:25.570
casus en het stijgen en landen
telt daarin elk voor een, dus

1:36:25.570 --> 1:36:28.990
gemiddeld twee en een halve
vlucht per dag. Bij een

1:36:28.990 --> 1:36:32.980
aanvraag moeten een aantal rapporten worden
aangeleverd waarmee wordt aangetoond dat

1:36:32.980 --> 1:36:36.760
er geen schade wordt gedaan aan de
natuur, zoals vastgelegd in de wet

1:36:36.820 --> 1:36:40.060
natuurbescherming de
gemeente gaat over de

1:36:40.060 --> 1:36:43.840
bestemmingsplanwijziging die nodig
is en daarbij worden ook de belangen

1:36:43.870 --> 1:36:47.590
van de betrokken inwoners
meegewogen. Onze gemeente

1:36:47.590 --> 1:36:51.100
Barneveld heeft het beleid dat
er binnen onze gemeentelijke

1:36:51.100 --> 1:36:54.460
grenzen ruimte is voor
maximaal vier het die

1:36:54.460 --> 1:36:58.240
platforms in dit geval
is er sprake van



1:36:58.270 --> 1:37:01.930
overgenomen rechter waar geen gebruik meer
van wordt gemaakt door de vorige eigenaar.

1:37:03.100 --> 1:37:06.820
Het aantal vluchtbewegingen is dan
teruggebracht van eenenvijftighonderd naar

1:37:06.850 --> 1:37:10.480
vijftienhonderd per jaar. Het
gaat om zakelijk gebruik,

1:37:11.200 --> 1:37:15.100
waarbij de vluchten in oostelijke
richting zullen plaatsvinden, dus niet

1:37:15.160 --> 1:37:18.640
over het Schaffelaarse bos of de
wijken Voorschoten over de vast.

1:37:19.950 --> 1:37:23.530
Er zijn nog drie andere helihavens
op Barnevelds grondgebied,

1:37:23.980 --> 1:37:27.490
dus het maximaal aantal van
vier wordt niet overschreden.

1:37:29.560 --> 1:37:33.520
Meneer de voorzitter, de SGP, als
SGP hebben we deze feiten onderkent

1:37:33.580 --> 1:37:36.790
en komen tot de conclusie dat we als
gemeente Barneveld niet aan zet zijn.

1:37:37.960 --> 1:37:41.830
Voor zover wij kunnen nagaan heeft de provincie
qua procedure gehandeld zoals dat zou

1:37:41.830 --> 1:37:45.790
moeten. Wanneer de provincie de
vergunning wordt verleend, zijn

1:37:45.790 --> 1:37:49.780
wij als gemeente Barneveld aan
zet. Het college dient dan

1:37:49.810 --> 1:37:53.650
binnen de afgesproken kaders een voorgenomen
besluit met betrekking tot het bestemmingsplan te

1:37:53.650 --> 1:37:57.310
nemen en dat voor te leggen
aan onze raad. Daarbij dienen

1:37:57.400 --> 1:38:00.940



alle belangen van onze
inwoners er worden meegenomen,

1:38:01.690 --> 1:38:05.410
zowel van degene die aanvraagt als degenen
die er op welke wijze dan ook mee te

1:38:05.410 --> 1:38:09.250
maken krijgt. Meneer de
voorzitter, ik ga afronden en

1:38:09.250 --> 1:38:13.180
als u goed geluisterd hebt, dan zult u
begrijpen dat de SGP deze motie niet

1:38:13.180 --> 1:38:16.720
steunt. Het is daarvoor te
vroeg. We zijn nu niet aan zet.

1:38:17.350 --> 1:38:21.190
Als er een voorstel tot een bestemmingsplanwijziging
komt, zullen wij dat, zoals gebruikelijk

1:38:21.190 --> 1:38:25.000
gronden bestuderen, waarbij we rekening
zullen houden met de belangen van alle

1:38:25.030 --> 1:38:28.660
direct en indirect betrokkenen.
Tevens wordt daarin het

1:38:28.660 --> 1:38:31.960
beleid rond helikopters in de
gemeente Barneveld meegewogen

1:38:32.560 --> 1:38:36.370
ik dank u,. Dank we vervolgens

1:38:36.410 --> 1:38:38.860
nu voor de ChristenUnie
met meneer van den top,.

1:38:41.050 --> 1:38:44.500
Ja, voorzitter, ik ik kan het
heel, heel kort houden, ik vinden

1:38:45.040 --> 1:38:48.790
in principe sta ik achter het
memo van het college, zoals zij

1:38:48.930 --> 1:38:52.930
de vervolgstappen in deze procedure
zorgvuldig zullen doen. Om ook de belangen

1:38:52.930 --> 1:38:56.620
van omwonenden zullen. Ja,
ze zullen echt nadrukkelijk



1:38:56.740 --> 1:39:00.580
nadrukkelijk zullen meenemen.
De de redenen dat wij

1:39:00.580 --> 1:39:04.240
deze motie, deze motie
van van Pro, steunen, is

1:39:04.570 --> 1:39:07.900
dat dat we toch de
de te verwachten

1:39:07.900 --> 1:39:11.320
milieuwinst die daarin wordt genoemd.
Dat is wat ons betreft echter een

1:39:11.350 --> 1:39:15.280
theoretisch verhaal en wij willen
echt wel weten we nou, wat is nu de

1:39:15.280 --> 1:39:18.850
werkelijke milieu milieuwinst
die we Halen door deze

1:39:18.850 --> 1:39:22.510
luchthaven naar naar de bebouwde uit,
naar de rand van de bebouwde kom te

1:39:22.510 --> 1:39:26.290
Halen. Dus dat is eigenlijk de
de belangrijkste reden dat we

1:39:26.710 --> 1:39:30.700
ja deze motie steunen, om
dan een zienswijze in te

1:39:30.700 --> 1:39:34.180
dienen op de wet natuurbescherming
dat gaat ook om de

1:39:34.570 --> 1:39:38.410
het behouden van soorten waar, ook voor de
natuurwinst die we met elkaar behalen en

1:39:38.410 --> 1:39:41.350
daar hebben wij wel hele grote
vraagtekens bij. Dank u wel.

1:39:42.460 --> 1:39:46.450
Dank de heer. Nee,
mevrouw Pluimers excuus,

1:39:46.660 --> 1:39:48.550
lokaal belang, u
heeft het woord.

1:39:49.120 --> 1:39:52.750
Voorzitter, hartelijk dank. Laat



duidelijk zijn. Lokaal belang vindt een

1:39:52.750 --> 1:39:56.470
helihaven naast het Schaffelaarse
bos en nabij de woonwijk en

1:39:56.470 --> 1:40:00.460
Noors grote, de vaart en de
vliegers veld absoluut ongelijk.

1:40:00.640 --> 1:40:00.870
Is.

1:40:01.420 --> 1:40:05.350
Deze helihaven is al een directe aanslag zijn
op de rust van de inwoners van de wijk en

1:40:05.350 --> 1:40:09.010
doorschoten vliegveld is de vaart en
andere wijken die getroffen gaan, worden

1:40:09.010 --> 1:40:09.700
door over.

1:40:09.730 --> 1:40:10.750
Vliegende helikopters.

1:40:11.560 --> 1:40:15.480
Er zal daarnaast een aandacht
komen op de natuur en en

1:40:15.730 --> 1:40:16.180
dieren die.

1:40:16.320 --> 1:40:17.580
Even in het Schaffelaarse bos.

1:40:17.980 --> 1:40:21.790
Vandaar dat lokaal belang ook direct op
17 februari jongstleden schriftelijke

1:40:21.820 --> 1:40:25.330
vragen aan het college gesteld
heeft om koste wat het kost deze

1:40:25.330 --> 1:40:28.780
helihaven te verhinderen of ten
minste te proberen dat te doen.

1:40:29.470 --> 1:40:33.280
Het commerciële of private plezier
van enkele mag niet leiden tot

1:40:33.280 --> 1:40:36.970
verslechtering van het
leefklimaat van velen. Dus elk

1:40:36.970 --> 1:40:40.900



voorstel dat uitspreekt tegen
deze helihaven te zijn en wat de

1:40:40.900 --> 1:40:44.620
komst van deze helihaven kan
verhinderen zal lokaal belang

1:40:44.680 --> 1:40:48.190
natuurlijk steunen.
Maar met deze

1:40:48.190 --> 1:40:52.150
motie staat de deur in onze ogen
nog steeds open voor de komst van

1:40:52.150 --> 1:40:55.780
deze helihaven tenminste
zo lezen wij dat in deze

1:40:55.780 --> 1:40:59.620
motie en de griffie die wij om advies
hebben gevraagd, die bevestigt

1:40:59.620 --> 1:41:00.070
onze.

1:41:00.540 --> 1:41:01.340
Ons vermoeden daarvan.

1:41:01.350 --> 1:41:05.140
Dan over de implicaties van deze
motie. In het dictum staat.

1:41:05.190 --> 1:41:05.970
Zo al.

1:41:06.520 --> 1:41:09.880
Het citaat bij nieuwe vestiging
of verplaatsing van de

1:41:09.880 --> 1:41:13.540
helihavens rekening te
houden met en af te

1:41:13.540 --> 1:41:17.470
wegen hoe een vestiging zich
verhoudt tot daarmee nemen de

1:41:17.470 --> 1:41:21.310
indieners pro'98 CDA en ChristenUnie
geen helder standpunt in

1:41:21.490 --> 1:41:24.580
over de mogelijke komst van deze
helihaven en dat vinden wij raar.

1:41:25.450 --> 1:41:29.350
Daarom vragen en pro'98 en eventuele



andere indieners wilt u nou

1:41:29.350 --> 1:41:32.890
wel of geen helihaven naast het
Schaffelaarse bos en de genoemde

1:41:32.890 --> 1:41:36.610
woonwijken? En dan-vragen aan
het college: verhinderd deze

1:41:36.610 --> 1:41:40.480
motie nu juist wel of juist niet
de komst van de genoemde heen?.

1:41:40.510 --> 1:41:41.020
De haven.

1:41:41.530 --> 1:41:45.220
En wat ik ook in het begin al
gezegd heb, is dit wel de juiste

1:41:45.220 --> 1:41:47.410
route, aangezien de
gemeente het bevoegd gezag.

1:41:47.430 --> 1:41:47.790
Er is.

1:41:48.020 --> 1:41:51.770
Te oordelen over ruimtelijke ordening, dus
bestemmingsplannen en daarin sluiten we ons

1:41:51.770 --> 1:41:55.570
aan bij de SGP, zoals al
aangegeven. Wij vragen

1:41:55.600 --> 1:41:59.350
werkelijk af of dit nou het juiste
moment is voor deze zienswijze.

1:42:00.280 --> 1:42:03.370
Wij willen geen enkele
nieuwe permanente

1:42:03.760 --> 1:42:07.630
helihaven en in het beleid
van mei 2018 staat het ook

1:42:07.630 --> 1:42:11.530
heel nadrukkelijk aangegeven: er
is dus al staand beleid voor deze

1:42:11.530 --> 1:42:15.070
gemeente. Ook een nieuwe
locatie moet voldoen aan goede

1:42:15.160 --> 1:42:18.550
ruimtelijke ordening en wij



als raad gaan er als er een

1:42:18.550 --> 1:42:22.210
bestemmingsplan voorligt en daar mag
het college zelfs nog over besluiten

1:42:22.480 --> 1:42:26.110
dat helemaal niet aan ons voor te
leggen. Dat het college al zegt:

1:42:26.410 --> 1:42:30.100
hier gaan we helemaal niet aan beginnen, dus
dat moeten we nog afwachten. De, als dat al

1:42:30.100 --> 1:42:33.730
voorligt dan bestemd, beslissen
wij als raad op dat moment. Haar

1:42:33.730 --> 1:42:36.070
standpunt van lokaal belang
is hierin al glasvezel.

1:42:36.100 --> 1:42:36.370
Nr.

1:42:36.560 --> 1:42:40.250
De rust en het groen en het leefklimaat
van onze inwoners en dieren moeten we

1:42:40.250 --> 1:42:41.330
beschermen. Dank u wel.

1:42:43.780 --> 1:42:46.450
Dank de heer van
den broek voor het

1:42:46.450 --> 1:42:48.940
CDA. Dank u, voorzitter,.

1:42:51.010 --> 1:42:54.730
Het is Provinciaal beleid om helihavens
te plaatsen op industrieterreinen.

1:42:55.540 --> 1:42:59.530
Er is hier echter sprake van een
verplaatsing van een helihaven die alleen op

1:42:59.530 --> 1:43:03.220
papier nog bestaat. Wij vinden
het dan ook van belang aan de

1:43:03.220 --> 1:43:06.730
voorkant al aangegeven dat wij
een helihaven dicht bij onze

1:43:06.940 --> 1:43:10.000
dorpskern en het Schaffelaarse
bos niet-wenselijk achten.



1:43:10.930 --> 1:43:14.350
Dat is de reden dat wij met
deze motie meetekenen dank u.

1:43:15.610 --> 1:43:19.300
Dank en tenslotte voor de
VVD, de heer bos. Dank u wel,

1:43:19.300 --> 1:43:22.990
voorzitter, ja, voorzitter,
formeel is het zo

1:43:22.990 --> 1:43:26.890
natuurlijk dat wij op dit moment nog niet
in het proces een partij zijn. Het is

1:43:26.890 --> 1:43:30.610
aan de provincie, maar toch wil toch
wel een vraag stellen over deze,

1:43:30.910 --> 1:43:34.680
want ik wil eerst u toch een stukje meenemen
richting de landbouw. Het gaat hier om een

1:43:34.690 --> 1:43:36.850
vergunde rechten van

1:43:36.850 --> 1:43:53.230
False

1:43:54.040 --> 1:43:57.730
dat neemt niet weg dat ze er wel zijn.
Het is in eigendom heeft, is lokaal

1:43:57.730 --> 1:44:01.720
verkregen. Wat er nu gebeurt, is
dat die rechten verplaatst worden

1:44:01.750 --> 1:44:05.320
naar een andere plek binnen deze gemeentegrenzen
van Barneveld en dat daar wordt

1:44:05.350 --> 1:44:08.080
aangegeven. Wij willen dat
terugbrengen naar die

1:44:08.080 --> 1:44:45.130
False

1:44:45.790 --> 1:44:48.970
hoe ziet u dat staatsrechtelijk daar wil
ik graag een reactie op. Dank u wel.

1:44:50.980 --> 1:44:54.790
Zullen we dat in tweede termijn
doen. Eerste reactie namens het



1:44:54.790 --> 1:44:58.360
college, wethouder van
dalen. Ja, dank u wel

1:44:58.360 --> 1:45:01.960
voorzitter, ook hier
is het zo dat het

1:45:01.960 --> 1:45:05.830
college een memo heeft opgesteld naar aanleiding
van de eerdere versie van de motie, de

1:45:05.830 --> 1:45:09.550
motie dusdanig aangepast. In
de eerste versie hebben wij

1:45:09.610 --> 1:45:13.300
aangaf vinden in de memo hebben
wij aangegeven dat wij. Met

1:45:13.300 --> 1:45:17.110
uitzondering van het
onderwerp zienswijze geen

1:45:17.110 --> 1:45:20.320
problemen hadden bij de motie en
daarna is de motie aangepast.

1:45:21.260 --> 1:45:25.030
En ja, nu is het zo dat er een

1:45:25.300 --> 1:45:29.140
een tekst in de motie zit die op
zich heel goed kan dienen om als

1:45:29.140 --> 1:45:30.970
zienswijze richting de
provincie te sturen.

1:45:32.920 --> 1:45:36.720
Dus dat is even een
nuancering op de memo. En

1:45:36.720 --> 1:45:40.480
verder, ja, klopt het dat een
aantal sprekers hebben gezegd in de

1:45:40.480 --> 1:45:44.350
visie van het college,. Er
is hier sprake van de natuur

1:45:44.440 --> 1:45:47.890
beschermingswet vergunning, die
nu in concept door de provincie

1:45:48.280 --> 1:45:52.030
gegeven is. Dus een periode om een
zienswijze in te dienen is op zich nu



1:45:52.720 --> 1:45:56.710
daarna PAS en of u die afweging
wil maken als raad of niet,

1:45:56.740 --> 1:46:00.730
dat is dat is aan de raad zelf. We kunnen
ons daar iets bij voorstellen, met

1:46:00.730 --> 1:46:04.480
name gezien dat eerste punt, de
natuurwinst daarna is PAS het

1:46:04.480 --> 1:46:08.380
college aan zet, want dan zal er een aanvraag gedaan
worden waarbij op basis van het bestemmingsplan een

1:46:08.380 --> 1:46:12.130
afweging gemaakt wordt en waarbij
inderdaad, zoals gezegd, ook de

1:46:12.130 --> 1:46:16.060
belangen van omwonenden een rol spelen en
waarin we als college ook gewoon formeel

1:46:16.060 --> 1:46:18.880
en juridisch dit op een juiste
manier zullen gaan afwegen.

1:46:20.800 --> 1:46:24.040
Ja, dat is de situatie zoals
die op dit moment is en.

1:46:25.180 --> 1:46:27.670
Ik denk dat ik het daarbij kan
laten. Voorzitter, dank u wel.

1:46:29.470 --> 1:46:31.510
Tweede termijn even
inventariseren mevrouw

1:46:31.540 --> 1:46:34.510
Pluimers okay,.

1:46:36.280 --> 1:46:38.200
U wilt een interruptie
op de wethouder.

1:46:38.770 --> 1:46:41.500
Ik had een vraag aan het college
gesteld en ik zou graag daar een.

1:46:42.400 --> 1:46:46.120
Oke, meneer van der tang mag ook wel
een keer, eerst toch, het is de

1:46:46.120 --> 1:46:49.870
laatste raadsvergadering voor de



verkiezingen,. De heer van der

1:46:49.870 --> 1:46:53.020
tang, we houden het maar
gewoon op de beurt te vinden.

1:46:53.770 --> 1:46:57.490
Ja, mijn vraag is eigenlijk aan het college.
De heer bos heeft net de vraag gesteld:.

1:46:58.360 --> 1:47:02.290
Vindt Pro 98 dat reëel
dat er rechten zomer

1:47:02.320 --> 1:47:05.980
zouden ontnomen worden? En
mijn vraag aan het college is.

1:47:06.820 --> 1:47:10.690
Tweeledig vindt ons college
het dan zo dat zomaar van

1:47:10.690 --> 1:47:14.410
haar burgers rechten
kan ontnemen en wat?

1:47:14.620 --> 1:47:18.580
Hoe denkt de het college erover
als wij een zienswijze naar

1:47:18.580 --> 1:47:22.540
de provincie sturen en het blijkt dat de provincie
gewoon hun werk goed gedaan heeft? Dat is

1:47:22.540 --> 1:47:26.050
wat wij tot nu toe hebben kunnen constateer
in alle gesprekken die we hier hebben

1:47:26.410 --> 1:47:29.770
gevoerd, zowel over de betrokkenen in de
gemeente Barneveld als met de provincie.

1:47:30.700 --> 1:47:34.480
En dan zouden wij dus een zienswijze
in te sturen als gemeente en dan zou

1:47:34.480 --> 1:47:38.470
blijken dat de provincie haar werk gewoon
goed gedaan heeft. En vervolgens komen

1:47:38.470 --> 1:47:42.340
er ineens ter discussie de rechten
van een van onze burgers. Ik vraag

1:47:42.340 --> 1:47:46.270
eigenlijk hoe het college daar dan in
zit, in die twee dingen,. Wethouder



1:47:46.270 --> 1:47:49.840
van dalen. Nou, het is niet
zo dat wij als college van

1:47:49.840 --> 1:47:53.140
Barneveld onze inwoners
recht te ontnemen

1:47:53.830 --> 1:47:57.820
helemaal niet! Er ligt nu een voorstel
voor een motie waarin de raad van de

1:47:57.820 --> 1:48:01.030
gemeente Barneveld
uitspreekt om onder andere.

1:48:01.840 --> 1:48:05.350
De of onder andere de vraag
op tafel legt of het de de

1:48:05.350 --> 1:48:09.280
natuurwinst die wordt voorgesteld, of die
reëel is en daar een nadere motivatie

1:48:09.280 --> 1:48:12.820
op vraag. Dat is iets wat de raad kan doen.
Dat heeft niks te maken met de rechten

1:48:13.540 --> 1:48:17.200
van de, van van de
ondernemer,. Die dan

1:48:17.380 --> 1:48:21.290
wellicht in het geding zouden zijn, althans
niet het standpunt wat het college daarin

1:48:21.290 --> 1:48:24.940
inneemt het college komt als het
gaat om afwegingen PAS later in het

1:48:24.940 --> 1:48:28.840
traject aan de orde. Ja, daar zijn we
het erover eens, dat heb ik ook in mijn

1:48:28.840 --> 1:48:32.470
bijdrage betoog dat wij nu
niet aan de aan zet zijn.

1:48:33.100 --> 1:48:37.030
Maar als wij zeggen: wij
stellen die natuurwinst ter

1:48:37.030 --> 1:48:41.020
discussie. Dat kan alleen maar
wanneer je stelt dat die rechten

1:48:41.050 --> 1:48:45.040
die nu niet gebruikt worden, vervallen



zouden zijn. Want als je onderkent dat die

1:48:45.080 --> 1:48:49.030
rechter nog steeds bestaan dat heeft
de VVD ook keurig verwoord dan

1:48:49.030 --> 1:48:50.140
gaan we gewoon terug van

1:48:50.140 --> 1:48:53.590
False

1:48:54.450 --> 1:48:58.300
maar ik vind het dus heel moeilijk
om te accepteren dat wij dan stellen

1:48:58.330 --> 1:49:02.260
dat die natuurwinst niet opgeleverd wordt, terwijl
die rechter wel bestaan. En als je dan zegt

1:49:02.320 --> 1:49:05.980
dat het geen natuur winst oplevert ontneem je
dus die rechten. Ik kan het niet anders maken.

1:49:06.190 --> 1:49:09.940
Dat is mijn probleem,. Wethouder,
ja, maar dat is dat is niet een

1:49:09.950 --> 1:49:13.950
standpunt wat het college van Barneveld
inneemt het wordt opgeroepen door de de

1:49:13.960 --> 1:49:17.260
opstellers van de motie en
die stellen de vraag aan de

1:49:17.260 --> 1:49:20.950
provincie of het inderdaad nou
of het of het een terechte.

1:49:22.540 --> 1:49:26.350
Uitgangspunt is dat die natuurwinst
al dan niet gehaald wordt.

1:49:26.730 --> 1:49:30.520
Die discussie, die die vraag wordt
door de raad. Aan de provincie

1:49:30.520 --> 1:49:34.450
gesteld en als college zeggen van: nou, we kunnen
ons daar iets bij voorstellen dat die vraag gesteld

1:49:34.450 --> 1:49:38.410
wordt en zijn wij zijn ook benieuwd naar het
antwoord daarop. Dus u stelt het dan niet als

1:49:38.410 --> 1:49:42.370
college, maar u bent aan het doorgeefluik



van een vraag van de raad. Nou, zo is

1:49:42.370 --> 1:49:46.360
het opstellen. Maar misschien moet u een vraag
aan de, aan de motie opstellen van. De heer.

1:49:47.290 --> 1:49:49.360
Korevaar misschien kunt
u het antwoord gegeven.

1:49:51.490 --> 1:49:55.240
Korevaar wilt u daarop reageren?
Ja, voorzitter, er staat inderdaad

1:49:55.420 --> 1:49:59.110
boven de tekst: de raad van de gemeente Barneveld
spreekt uit en wat de raad van de gemeente

1:49:59.110 --> 1:50:01.900
Barneveld uitspreekt is dat
zij twijfels heeft bij de

1:50:02.260 --> 1:50:06.220
aannames die de provincie
doet in haar vergunning en

1:50:06.220 --> 1:50:10.150
die vergunning. Die
ligt nu ter inzage. In

1:50:10.150 --> 1:50:13.740
die ter inzage termijn
kunnen wij zienswijze

1:50:13.750 --> 1:50:17.620
indienen ja, dat dat geeft een
hele mooie mogelijkheid om de

1:50:17.620 --> 1:50:21.040
vragen die leven bij
raadsleden bij inwoners, maar

1:50:21.150 --> 1:50:24.190
fracties of misschien zelfs
bij de voltallige raad,

1:50:24.850 --> 1:50:28.000
kenbaar te maken bij de provincie. Het
is niet meer in, het is niet minder,.

1:50:29.920 --> 1:50:33.910
U spreekt over die rechten en daar hebt
u uw punt. Alleen. Het punt is ook

1:50:34.450 --> 1:50:35.500
die 55 of

1:50:35.500 --> 1:50:39.850



False

1:50:40.810 --> 1:50:44.080
die False.

1:50:45.460 --> 1:50:49.330
En de provincie die rekent met
een winst door te stellen dat

1:50:49.330 --> 1:50:50.260
die 51

1:50:50.380 --> 1:50:54.970
False

1:50:55.780 --> 1:50:59.740
maar dan teken ik daarbij op
in deze motie dat de afgelopen

1:50:59.740 --> 1:51:03.360
jaren er uberhaupt geen vliegbewegingen
hebben plaatsgevonden en in het

1:51:03.360 --> 1:51:06.940
verleden we die vijf, de ruim 5000
vliegbewegingen ook nooit hebben

1:51:06.940 --> 1:51:10.450
gehaald. Dus dan kun je als
provincie zeggen: er is hier een

1:51:10.450 --> 1:51:14.180
milieuwinst te boeken. Maar in
feite komt het erop neer dat we

1:51:14.740 --> 1:51:18.280
van een situatie van nul vliegbewegingen
in het recente verleden

1:51:18.580 --> 1:51:20.260
naar een hypothetische
situatie van

1:51:20.260 --> 1:51:31.510
False

1:51:32.770 --> 1:51:36.370
ja, voorzitter, ik denk dat de discussie
moeten beëindigen maar in mijn optiek kan niet

1:51:36.370 --> 1:51:40.360
anders-zijn dat dat alleen maar een
discussiepunt is als je ervan uitgaan

1:51:40.420 --> 1:51:44.320
dat die rechten te zijn. En dat is naar
mijn mening niet zo, voor zover ik het



1:51:44.320 --> 1:51:48.250
kan nagaan. Mevrouw
Pluimers u stelt

1:51:48.250 --> 1:51:48.970
ook een vraag aan de wet.

1:51:49.430 --> 1:51:53.210
Ja, ik had gevraagd of dit
wel de juiste route is, want

1:51:53.690 --> 1:51:54.160
wij moeten.

1:51:54.170 --> 1:51:54.230
De.

1:51:54.980 --> 1:51:58.880
Als wij een zienswijze indienen op het
voorstel van de provincie, moeten wij dus ook

1:51:58.880 --> 1:52:02.480
op inhoud. Daar vraagtekens
bij stellen. Het al die

1:52:02.480 --> 1:52:06.430
soorten dieren die daar genoemd worden, waar
een onderzoek naar gedaan is, daar moeten wij

1:52:06.430 --> 1:52:10.390
dan wel iets heel intelligent
over zeggen en dat doen wij niet.

1:52:10.420 --> 1:52:13.960
Met deze motie maakt dit is dit
wel sterk genoeg. Is dit de

1:52:13.960 --> 1:52:17.740
route die wij als gemeente op moeten
willen en kunnen wij niet beter.

1:52:18.120 --> 1:52:19.440
Het huidige beleid
dat wij hebben.

1:52:20.070 --> 1:52:23.330
Volgen en. Ja, de

1:52:23.330 --> 1:52:26.420
bestemmingsplanprocedure afwachten,
als u hem al gaat indienen.

1:52:27.610 --> 1:52:29.440
Ik ben benieuwd wat de
wethouder hierop zegt.

1:52:31.660 --> 1:52:35.650
Ja, voorzitter, voordat ik de motie van de beantwoording



doorverwijzen van ik toch nog iets over zeggen

1:52:35.770 --> 1:52:39.490
vanuit het college, u vraagt
verhinderd deze motie de komst

1:52:39.610 --> 1:52:43.360
van een helihaven nou, dat, dat
ligt er dus aan of de provincie

1:52:43.660 --> 1:52:45.550
als deze zienswijze
gelezen hebben.

1:52:48.070 --> 1:52:51.340
Ja, de van mening is dat die
zienswijze ertoe moet leiden dat de

1:52:51.340 --> 1:52:55.240
natuurbeschermingsvergunningen alsnog geweigerd
moet worden. Dat is de afweging die wij

1:52:55.240 --> 1:52:59.050
niet kunnen maken. En dan vraagt u
vervolgens van: is de gemeente dan niet de

1:52:59.050 --> 1:53:02.980
juiste partijen om deze planologische afweging
te maken? En dan zeg ik: ja, natuurlijk,.

1:53:04.060 --> 1:53:07.780
Dus ja, dat dat komt, op een later
moment komt dat op ons pad.

1:53:09.640 --> 1:53:13.480
Daar ben ik het helemaal mee eens, voorzitter, op
een later moment op ons pad, meneer Korevaar wilt u

1:53:13.480 --> 1:53:17.380
nog reageren? Nou ja,
de de provincie spreekt

1:53:17.380 --> 1:53:21.280
wel degelijk over stikstofuitstoot dus
dat lijkt mij een buitengewoon zwaar

1:53:21.280 --> 1:53:24.280
wegend onderwerpen om de
motie aan op te tuigen.

1:53:25.420 --> 1:53:29.350
De heer van de top u wilde reageren
op op de heer van der tang, op de

1:53:29.350 --> 1:53:33.010
heer van der tang en dan gaat het
eigenlijk over het de bestaande



1:53:33.010 --> 1:53:36.550
rechten of latent terecht, dat dat dus
op zich is. Dat vind ik ook wel 1

1:53:36.670 --> 1:53:39.970
gevoelig punt. Wij moeten
de rechten van mensen

1:53:40.000 --> 1:53:43.240
respecteren. Als we daar via
vergunning dat verkregen hebben

1:53:43.810 --> 1:53:47.770
en wat wat voor ons meespeelt is
dat hier een onderhandeling is met

1:53:47.770 --> 1:53:51.640
met met de initiatiefnemer en de
provincie om tot een deal te komen

1:53:51.940 --> 1:53:55.870
en en dan komen ze tot een deal dat
er zo veel vluchten mogelijk zijn. En

1:53:55.870 --> 1:53:59.830
dat is een andere benadering. Als dat je
rechten afneemt als je, als je dus met

1:53:59.830 --> 1:54:03.100
elkaar tot een overeenkomst komt, dat
wil ik er wel een verschil maken,.

1:54:04.360 --> 1:54:08.350
Voorzitter, dan moet ik natuurlijk iets
over over zeggen. Kijk, de huidige eigenaar

1:54:08.350 --> 1:54:11.830
heeft de rechter natuurlijk gekocht. Dat
kan niet anders, dus die heeft er ook voor

1:54:11.830 --> 1:54:15.520
betaalt. En als je die
rechter dan niet meer

1:54:15.550 --> 1:54:19.090
geeft, dan ontneem je toch die rechter is het niet
van de oude eigenaar is er toch van de nieuwe

1:54:19.090 --> 1:54:22.420
eigenaar. Kijk, wij hebben in ons land
natuurlijk heel veel regeltjes bedacht

1:54:22.870 --> 1:54:26.350
en dat moet meestal met gaat
meestal om het geld gepaard en u,

1:54:26.410 --> 1:54:30.280
vervolgens zeggen wij ineens, en dan heb je de



rechten af en dan vind ik een groot probleem. Dat

1:54:30.300 --> 1:54:34.120
vind ik ook voor onze boeren zou u wijst
daar terecht op, denk ik, die rechter hier

1:54:34.120 --> 1:54:38.050
verkregen heb, je hebt verkregen of je
die nou gekocht hebt, gekregen heb en nu

1:54:38.050 --> 1:54:42.040
worden. Ze zouden dan zomer ontnomen worden.
Ik vind het al een probleem dat wij nu ter

1:54:42.040 --> 1:54:45.970
discussie stellen. Hierin de raad of de rechter
wel bestaan, dan vind ik heel lastig. Het gaat

1:54:45.970 --> 1:54:49.900
nu om een eigenaar, natuurlijk een aantal burgers
die daar mogelijk last van hebben. Daarom

1:54:49.900 --> 1:54:53.860
heb ik ook gezegd in mijn bijdrage, die afweging
moeten we heel goed maken, die blijft heel

1:54:53.860 --> 1:54:57.610
belangrijk. Maar er is op een later moment,
in dit geval ben ik het zo maar toch eens met

1:54:57.620 --> 1:54:58.270
lokaal belang.

1:55:02.230 --> 1:55:06.100
Dit was een uitgebreide eerste
termijn met heel veel informatie

1:55:06.100 --> 1:55:09.310
en vragen aan elkaar.
De wethouder heeft.

1:55:10.300 --> 1:55:14.290
Ontzettend goed zijn best gedaan om namens
het college duidelijkheid te bieden. Het is

1:55:14.290 --> 1:55:18.220
de raad die die zienswijze verzoekt
wel of niet zometeen meneer bos,

1:55:18.220 --> 1:55:22.030
u wilt nog iets, ja, als laatste
aan toevoegen: ja, we hebben een

1:55:22.030 --> 1:55:25.900
formeel, nog een tweede termijn, maar hoe het kan, ook
op deze manier van het kijk wat volgens mij de heer

1:55:25.900 --> 1:55:29.680



Korevaar en pro'98 en de andere indieners
willen, is natuurwinst behalen.

1:55:30.550 --> 1:55:34.420
En ja, ik, ik heb nu het idee
dat deze motie wel eens.

1:55:35.680 --> 1:55:39.460
In de eigen voet schieten is. Want
als we dus nietsdoen en we laten de

1:55:39.460 --> 1:55:41.560
situatie nu is, dan
is er een vergunning,

1:55:41.680 --> 1:55:47.890
False

1:55:49.120 --> 1:55:52.900
en dat is dit naast een
Natura 2000 gebied. En

1:55:52.900 --> 1:55:56.590
als wij nu moglijk straks in
de bestemmingsplanprocedure

1:55:57.070 --> 1:56:00.370
de ruimte krijgen om dat
terug te brengen naar de

1:56:00.700 --> 1:56:04.690
1500, dan moet u toch met mij
eens zijn dat daar de winst ligt

1:56:04.720 --> 1:56:06.250
ten opzichte van als
er niets gebeurt.

1:56:08.830 --> 1:56:12.700
Het was een stelling in de eerste
termijn,. Het was wel een tweede

1:56:12.700 --> 1:56:16.510
termijn, nog even een leiden. Wie alleen,
mevrouw Pluimers nog in de tweede termijn een

1:56:16.510 --> 1:56:19.180
bijdrage? Ja, mevrouw Pluimers
voor lokale voorzitter, dank.

1:56:19.200 --> 1:56:22.850
Wel ja, ik had een in de eerste termijn
een vraag gesteld aan de eerste indiener

1:56:22.850 --> 1:56:26.750
pro'98 of eventueel een andere
indiener namelijk: wel, is er



1:56:26.750 --> 1:56:30.550
nou wel of geen helihaven
en is Pro 98 het met

1:56:30.550 --> 1:56:34.510
ons eens dat deze motie, die hier dus nu
ligt, nog steeds het mogelijk maakt dat de

1:56:34.540 --> 1:56:37.930
helihaven er komt?. Want
spreekt u dan uit als

1:56:37.930 --> 1:56:41.470
pro'98 als u dat vindt, zeg dan tegen
de provincie: doe het niet met

1:56:41.470 --> 1:56:44.140
elkaar, maar deze motie
geeft nog steeds ruimte.

1:56:44.860 --> 1:56:48.580
Meneer Korevaar voorzitter,.
Deze motie vreemd aan de agenda,

1:56:48.640 --> 1:56:52.630
die poogt een zienswijze in
te dienen namens de raad van

1:56:52.630 --> 1:56:56.320
de gemeente Barneveld, bij de
provincie en dat doet deze

1:56:56.320 --> 1:56:59.680
motie op inhoud, dus op de

1:56:59.680 --> 1:57:03.310
verantwoordelijkheid waar
de provincie heeft en dat

1:57:03.370 --> 1:57:07.120
is op onder andere die
stikstofuitstoot. Wij

1:57:07.120 --> 1:57:10.840
stellen hier in deze motie een
aantal technische vragen waarin we

1:57:10.870 --> 1:57:14.680
hopen dat de provincie helderheid kan
verschaffen aan ons. Als raad van de gemeente

1:57:14.680 --> 1:57:18.340
Barneveld of als is het niet haalt,
zou ik hem zelfs als individu kunnen

1:57:18.340 --> 1:57:20.890
indienen bij de provincie.
Dat is wat ik hier doe.



1:57:22.660 --> 1:57:26.620
Probeer dit in samenhang met de
raad te doen, omdat ik denk dat

1:57:26.620 --> 1:57:30.550
dat een sterker signaal is naar de
provincie, maar meer dan dat behelst

1:57:30.610 --> 1:57:34.600
deze motie niet, dus deze
spreekt ook niet uit dat

1:57:35.230 --> 1:57:39.070
nee. Deze motie spreekt dan ook verder
niks uit, behalve dan dat staat

1:57:39.070 --> 1:57:42.730
ook in die in een van die
laatste Bullit dat wij.

1:57:44.110 --> 1:57:47.950
Ontwikkelingen in lijn met het vigerend
Provinciaal beleid willen afdoen

1:57:47.980 --> 1:57:51.400
als raad van de gemeente
Barneveld, alleen denkbaar op

1:57:51.400 --> 1:57:55.390
regionale bedrijventerreinen
maar goed, dat staat even los

1:57:55.390 --> 1:57:59.020
van het feit dat je kunt schuiven
met die met die, met die

1:57:59.020 --> 1:58:02.890
locaties, want want dat is
nu op dit moment staand

1:58:02.890 --> 1:58:06.520
beleid, dat is ook de
hele reden waarom je

1:58:06.520 --> 1:58:10.450
hier technisch op de inhoud
vragen neerlegt bij de

1:58:10.480 --> 1:58:14.440
provincie. Want als je die rechter gaat
verplaatsen, dan verandert gewoon de totale

1:58:14.440 --> 1:58:18.400
situatie en daarin vinden wij dat
de provincie gewoon zorgvuldig.

1:58:19.960 --> 1:58:20.800



Moet rekenen.

1:58:21.250 --> 1:58:21.880
Voor ons.

1:58:21.980 --> 1:58:25.720
En ook voor onze inwoners en ook voor
het natuur en voor het milieu, en wij

1:58:25.730 --> 1:58:28.930
zien dat zij op de locatie
oud gaat. Er is weg

1:58:29.680 --> 1:58:33.160
versus westerseweg een hele
grote milieus je milieuwinst

1:58:33.190 --> 1:58:37.060
inboeken en ik constateer dat
doe ik dan maar nog een keertje

1:58:37.060 --> 1:58:40.930
bij herhaling dat er de afgelopen jaren
geen vlucht hebben plaatsgevonden

1:58:41.260 --> 1:58:44.950
en dat we straks een situatie
krijgen waarin de. Maximaal

1:58:44.950 --> 1:58:51.580
False

1:58:55.030 --> 1:58:56.440
het is tijd voor
een schorsing.

1:58:58.930 --> 1:59:02.440
We pauzeren mensen.
Tot tien over half

1:59:02.710 --> 1:59:06.680
tien. Er staat ook letterlijk
in onze agenda zo, we

1:59:06.670 --> 1:59:10.570
hebben iets meer dan tien minuten
nu om even bij te komen, koffie

1:59:10.570 --> 1:59:13.960
te drinken en ons te beraden
op de stemmingen in de

1:59:13.960 --> 1:59:17.320
besluitvorming. Ik schors de
vergadering tot tien over half tien.

1:59:50.000 --> 1:59:50.480
Plaatsen



2:10:40.510 --> 2:10:42.250
innemen voor de
besluitvorming.

2:13:30.290 --> 2:13:32.980
Er kunnen hier aan mijn rechterkant
nog twee mensen zitten.

2:13:35.960 --> 2:13:37.940
Marcel, de.

2:13:44.720 --> 2:13:45.470
Nee hoeft niet per

2:13:45.470 --> 2:13:56.150
SE

2:13:56.020 --> 2:13:56.210
voel me.

2:13:57.740 --> 2:14:01.130
Zijn we allemaal
binnen. 29 leden.

2:14:02.660 --> 2:14:06.260
Ik heropende vergadering
en we gaan naar het blok

2:14:06.350 --> 2:14:09.980
besluitvorming. Starten met het
accommodatiebeleid sport en

2:14:09.980 --> 2:14:13.520
cultuur stemmen eerst
over motie één, twee en

2:14:13.520 --> 2:14:16.610
vier, de vervolgens over
het hoofd onderwerp.

2:14:19.430 --> 2:14:23.120
Voorzitter, mevrouw Blankenburg
stemverklaringen zeker

2:14:23.720 --> 2:14:27.680
bij motie, de motie één en
twee, bij motie één en twee. U

2:14:27.680 --> 2:14:31.400
krijgt nu de gelegenheid voor.
Wij vinden het enigszins

2:14:31.400 --> 2:14:35.300
verbazend dat sommige fracties onze
moties als voorbarig zien. Ik wat

2:14:35.300 --> 2:14:39.080



verenigingen is in nood. De ernst van de
oproep vanuit de handhavers vraag van ons

2:14:39.140 --> 2:14:42.950
lokaal belang om duidelijke steun,
de oproep van de raad om met

2:14:42.950 --> 2:14:44.450
hulp te komen tot
een oplossing.

2:14:44.930 --> 2:14:45.350
Dank u wel.

2:14:45.770 --> 2:14:48.590
Dank andere stemverklaring
de heer van der tang voor de

2:14:48.590 --> 2:14:51.950
SGP, stemverklaring
bij motie vier.

2:14:52.730 --> 2:14:56.540
Wij onderkennen het belang van de zand
happen, maar we hebben alle vertrouwen in de

2:14:56.570 --> 2:15:00.080
toezegging die het college daarover gedaan
heeft en zullen daarom niet steunen.

2:15:01.580 --> 2:15:05.480
Stemmen. Dank, stemverklaring van de heer
van Schaik voor de VVD en ja, dank u

2:15:05.510 --> 2:15:09.200
wel, voorzitter, op
motie vier. Het is de

2:15:09.200 --> 2:15:12.860
strekking van de uit een motie. Een
alleen er gaat iets minder ver.

2:15:13.460 --> 2:15:17.090
Omdat wij het eens zijn met onze
eigen motie, zullen wij deze

2:15:17.090 --> 2:15:21.080
motie steunen om in ieder geval
deze handhavers stapje te zetten,

2:15:21.080 --> 2:15:23.090
maar eigenlijk willen
we nog net wat.

2:15:23.250 --> 2:15:23.610
Meer.

2:15:24.000 --> 2:15:27.230



Dank u wel,. Waarvan
akte nog meer

2:15:27.230 --> 2:15:30.830
stemverklaringen niet het geval, dan gaan
we naar de stemming. We beginnen met

2:15:30.860 --> 2:15:34.580
motie één. Ik doe dat nu weer in
de volgorde van grootte van de

2:15:34.580 --> 2:15:38.390
fracties om verwarring te
voorkomen. En wilt u een

2:15:38.390 --> 2:15:41.930
voor of tegen stem
uitbrengen de SGP motie, de

2:15:41.930 --> 2:15:44.870
ChristenUnie tegen Pro 98,

2:15:45.620 --> 2:15:48.230
CDA tegen lokaal belang,.

2:15:49.220 --> 2:15:52.730
VVD en burgerinitiatief

2:15:53.090 --> 2:15:53.660
tegen?.

2:16:00.920 --> 2:16:01.309
60.

2:16:01.640 --> 2:16:05.240
Dan is deze motie verworpen
in een stemverhouding 23,

2:16:05.330 --> 2:16:08.000
zes motie: twee:

2:16:08.270 --> 2:16:11.750
SGP-christenunie tegen,

2:16:11.840 --> 2:16:13.250
pro'98

2:16:14.270 --> 2:16:17.000
CDA tegen lokaal belang,.

2:16:17.920 --> 2:16:21.800
VVD, burgerinitiatief tegen.

2:16:21.960 --> 2:16:22.380
Zes.

2:16:23.270 --> 2:16:27.230
In dezelfde verhouding is



motie twee ook verworpen: 23,

2:16:27.230 --> 2:16:29.600
zes motie, vier:

2:16:29.720 --> 2:16:32.990
SGP-christenunie voor

2:16:33.410 --> 2:16:34.700
Pro 98,.

2:16:35.780 --> 2:16:38.809
CDA voor lokaal belang,.

2:16:40.110 --> 2:16:44.059
VVD, burgerinitiatief voor.

2:16:45.559 --> 2:16:46.490
In te voeren.

2:16:47.660 --> 2:16:51.559
Deze motie is aanvaard in
de stemverhouding 21, acht.

2:16:52.549 --> 2:16:55.520
Wenst iemand stemming over
het accommodatiebeleid als

2:16:55.969 --> 2:16:59.600
totaal raadsvoorstel
niet het geval

2:16:59.869 --> 2:17:03.740
met algemene stemmen? Aanvaard.
Dank u wel. De zienswijze

2:17:03.799 --> 2:17:07.639
op de recreatie. Zonering is
iemand die daar een stemverklaring

2:17:07.639 --> 2:17:11.389
over wenst af te leggen. Dat is
niet het geval. Is er stemming

2:17:11.389 --> 2:17:15.200
nodig? Niet het geval met
algemene stemmen? Aanvaard

2:17:15.799 --> 2:17:19.490
motie over aanpassing sloopmeters
functieveranderingsbeleid

2:17:20.000 --> 2:17:21.980
stemverklaring de
heer ploeg voor de

2:17:21.980 --> 2:17:25.790
SGP. Ja, voorzitter, dank u



2:17:25.790 --> 2:17:29.540
wel. Sgp-fractie is
van mening dat in de

2:17:29.540 --> 2:17:33.530
raadsmemo van het college voldoende
redenen zijn opgesomd OM-niet. Met deze

2:17:34.250 --> 2:17:37.940
VVD-motie in te stemmen. We stellen
het wel erg op prijs wanneer het

2:17:37.940 --> 2:17:41.600
college serieus kijkt naar het
thema woningsplitsing dat

2:17:41.600 --> 2:17:45.139
daarbij dan een vrijstelling van
sloopmeters wordt voorgesteld. De

2:17:45.139 --> 2:17:48.950
SGP ziet graag dat dit op korte termijn met
de regio wordt besproken en vervolgens

2:17:48.950 --> 2:17:52.459
wordt vastgesteld in de lijn van
de toezegging van de wethouder.

2:17:53.150 --> 2:17:56.299
Dank u wel. Nemen we op
in het verslag. Andere

2:17:56.299 --> 2:18:00.260
stemverklaringen niet het geval.
Gaan we over tot stemming? Wie is

2:18:00.260 --> 2:18:03.350
voor deze motie?. Ja,.

2:18:04.430 --> 2:18:07.790
SGP, een. ChristenUnie tegen

2:18:08.389 --> 2:18:12.290
Pro 98,. CDA voor

2:18:12.950 --> 2:18:16.459
lokaal belang,. De VVD en

2:18:16.459 --> 2:18:18.290
burgerinitiatief tegen?.

2:18:21.950 --> 2:18:24.500
Ook voor. 17.

2:18:25.610 --> 2:18:29.570
Dan is deze motie verworpen
in de stemverhouding 18,



2:18:29.660 --> 2:18:33.650
elf. Dan gaan we naar

2:18:33.650 --> 2:18:37.070
de motie van pro'98 over de

2:18:37.280 --> 2:18:41.119
cadeau kaart en ik denk ook
trouwens van anderen. Motie 3,

2:18:41.119 --> 2:18:44.900
punt 4 voorstellen, stemverklaring
stemverklaring van de heer van den Born voor

2:18:44.910 --> 2:18:48.889
lokaal belang. Voorzitter,
armoedebestrijding is belangrijk.

2:18:48.920 --> 2:18:52.369
Daarom heeft lokaal belang twee maanden
geleden schriftelijke vragen gesteld over de

2:18:52.369 --> 2:18:56.000
energiearmoede het is een sympathieke
motie, maar wil ik niet dat deze

2:18:56.000 --> 2:18:59.780
cadeaukaart het juiste middel
is. Onze prioriteit gaat nu uit

2:19:00.139 --> 2:19:04.070
echt uit naar de bestrijding van
energiearmoede daarom zal lokaal belang deze

2:19:04.070 --> 2:19:07.400
motie niet steunen.. Andere

2:19:07.400 --> 2:19:11.299
stemverklaringen niet het geval. Dan
gaan we over naar de stemming:.

2:19:13.250 --> 2:19:16.580
SGP-christenunie voor

2:19:16.790 --> 2:19:18.200
Pro 98,.

2:19:19.459 --> 2:19:22.369
CDA voor lokaal belang,.

2:19:23.270 --> 2:19:27.020
VVD en burgerinitiatief tegen.

2:19:32.709 --> 2:19:33.200
Die voeren.

2:19:35.180 --> 2:19:38.809



Dan is de motie verworpen in
de stemverhouding 16 der tien.

2:19:44.540 --> 2:19:48.440
De motie helihaven
voorzitter, u vergeten

2:19:49.070 --> 2:19:51.350
motie drie, effectrapportage
motie drie,

2:19:51.470 --> 2:19:55.400
minima-effectrapportage
excuus,. Stemverklaring op

2:19:55.400 --> 2:19:59.180
motie drie niet het geval. Dan
gaan we over naar de stemming.

2:19:59.270 --> 2:20:00.600
SGP voor.

2:20:01.700 --> 2:20:04.790
Christenunie voor pro'98.

2:20:06.170 --> 2:20:08.869
CDA voor lokaal belang,.

2:20:09.800 --> 2:20:13.430
VVD en burgerinitiatief voor

2:20:14.119 --> 2:20:18.110
Unaniem aanvaard met
algemene stemmen. Dank, dan

2:20:18.140 --> 2:20:21.440
kom ik nu bij de motie
helihaven voorzitter,

2:20:21.440 --> 2:20:25.130
stemverklaring lokaal belang. De
heer van den Born, stemverklaring.

2:20:26.090 --> 2:20:29.960
Voorzitter, wij hebben bezwaar tegen deze
aanvliegroute omdat we bang zijn dat toch een

2:20:29.960 --> 2:20:33.530
deur openstaat voor een helihaven
die daar gaan wij overigens

2:20:33.530 --> 2:20:37.430
dichtslaan daar waar het aankomt bij het
bestemmingsplan. Toch moeten we iedere

2:20:37.430 --> 2:20:41.350
kans aangrijpen om deze helihaven tegen
het tegen te gaan. Daarom zullen



2:20:41.350 --> 2:20:42.680
we deze motie steunen.

2:20:45.530 --> 2:20:48.920
Andere stemverklaringen de
heer Korevaar ja, voorzitter,

2:20:49.080 --> 2:20:52.910
pro'98 schrok van het bericht over dit voornemen.
We hebben dit bij het lezen van de vergunning

2:20:52.910 --> 2:20:56.750
direct omgezet in actie en als deze
motie dan een meerderheid in de

2:20:56.750 --> 2:21:00.530
raad krijgt, dan is dat gleick een mooi
signaal naar het college toe hoe de

2:21:00.530 --> 2:21:03.710
raad van de gemeente Barneveld
over deze helihavens denkt.

2:21:04.340 --> 2:21:08.150
En, voorzitter, je kunt standpunten innemen,
maar als je ze vervolgens niet omzetten in

2:21:08.150 --> 2:21:11.750
actie, dan gebeurt er eigenlijk niks en
daarom ben ik heel erg blij met deze.

2:21:13.970 --> 2:21:16.970
Ziens nemen met deze
stemverklaring van lokaal belang,.

2:21:20.150 --> 2:21:22.850
Andere niet. Dan gaan
we naar de stemming

2:21:23.420 --> 2:21:26.840
SGP-christenunie voor

2:21:27.050 --> 2:21:31.040
pro'98 voor CDA voor lokaal

2:21:31.040 --> 2:21:34.310
belang, VVD en

2:21:34.310 --> 2:21:35.990
burgerinitiatief voor.

2:21:38.090 --> 2:21:38.810
19 geworden.

2:21:40.190 --> 2:21:43.790
Dan is deze motie aanvaard in
de stemverhouding 19, tien,.



2:21:44.660 --> 2:21:48.440
Waarvan akte
besluitvormingblok

2:21:48.530 --> 2:21:52.520
twee moties en
raadsvoorstellen

2:21:53.240 --> 2:21:57.140
de eerste gaat over de instandhoudingstermijn
sociale huurwoningen. Is

2:21:57.140 --> 2:22:01.040
daar iemand met een
stemverklaring. De heer van der

2:22:01.040 --> 2:22:04.670
tang voor de SGP? Ook de

2:22:04.670 --> 2:22:08.570
SGP is voor het snel en goedkoop bouwen
voor genoemde doelgroepen bijzondere

2:22:08.570 --> 2:22:12.290
aandacht gaat uit naar vluchtelingen,
arbeidsmigranten de motie is een sympathieke

2:22:12.290 --> 2:22:16.240
poging om kleine goedkope te bouwen.
De grote vraag is op welke locaties

2:22:16.240 --> 2:22:20.150
dat dan moet gebeuren. De SGP vindt de toezegging
van het college om binnen drie maanden

2:22:20.180 --> 2:22:23.630
verslag uit te brengen over de
mogelijkheden voldoende en omdat de motie

2:22:23.630 --> 2:22:26.540
overbodig is, zal de
SGP niet steunen.

2:22:29.450 --> 2:22:32.840
U heeft rondjes door elkaar, ja, ik
was u, ik was nog wel een verder.

2:22:34.850 --> 2:22:38.840
We weten wat de SGP bij motie
flexwoningen wenst te zeggen.

2:22:40.130 --> 2:22:43.490
Is er een stemverklaring bij de
instandhoudingstermijn sociale

2:22:43.490 --> 2:22:47.330
huurwoningen? Dat is niet het



geval. Is daar stemming over nodig

2:22:47.330 --> 2:22:50.660
of niet? Met algemene stemmen
met deze motie aanvaard,.

2:22:51.860 --> 2:22:55.520
Dan weten we wat de SGP bij
flexwoningen heeft willen

2:22:55.520 --> 2:22:59.300
zeggen. Zijn er meer
mensen die iets bij deze

2:22:59.300 --> 2:23:03.230
motie willen? Ik zie
meneer bos van de VVD. Ja,

2:23:03.410 --> 2:23:07.240
voorzitter, dank u wel. Ja, voorzitter,
de VVD is al een paar jaar bezig met

2:23:07.260 --> 2:23:10.970
flexwoningen dus als dit
helpt om dit versneld op de

2:23:10.970 --> 2:23:14.930
agenda te zetten, dan zullen wij met van
harte ondersteunen en jaar zijn en voor

2:23:14.930 --> 2:23:18.500
deze de motie. Dank u wel dank,
dan gaan we over naar de

2:23:18.500 --> 2:23:19.070
stemming.

2:23:19.550 --> 2:23:21.170
SGP de.

2:23:22.520 --> 2:23:25.610
Christenunie voor pro'98.

2:23:26.420 --> 2:23:29.780
CDA voor lokaal belang de

2:23:29.780 --> 2:23:32.930
VVD en burgerinitiatief voor.

2:23:34.040 --> 2:23:34.910
21 voor.

2:23:35.810 --> 2:23:39.470
Dan is deze motie aanvaard in
de stemverhouding 21, acht.

2:23:40.280 --> 2:23:43.700
Dan gaan we naar de derde



motie over de regie in het

2:23:43.760 --> 2:23:47.720
buitengebied iemand een
stemverklaring de heer bouwman voor

2:23:47.720 --> 2:23:51.380
het CDA. Ja, voorzitter,
dank u wel,

2:23:51.890 --> 2:23:55.700
we vinden dit een hele sympathieke
motie en we zullen hem ook steunen.

2:23:56.360 --> 2:24:00.260
Maar we moeten niet denken dat we
er zijn door een ambtenaar een

2:24:00.260 --> 2:24:03.890
andere titel. Toch even, want er moet
veel meer gebeuren om het buitengebied

2:24:03.920 --> 2:24:07.880
leefbaar te maken en dat willen we in ieder
geval wel gezegd hebben. Maar het is een

2:24:07.940 --> 2:24:11.840
mooie eerste stap.. Dank. Is

2:24:11.840 --> 2:24:15.560
er een stemming nodig?. Kunnen
we met algemeen de heer

2:24:15.560 --> 2:24:19.520
bos. Voorzitter, de
VVD is tegen. Mag

2:24:19.520 --> 2:24:23.480
ik dan aannemen? Mag ik concluderen dat
het dat deze motie is aanvaard met

2:24:23.480 --> 2:24:26.630
de tegenstem van de
VVD, waarvan akte,.

2:24:27.619 --> 2:24:31.520
Bestemmingsplan, dijk en de weg
kootwijkerbroek stemverklaring

2:24:32.119 --> 2:24:35.660
niet algemene stemmen,
ja, aanvaard,

2:24:35.690 --> 2:24:39.590
puntensysteem natuurinclusief
bouwen. Een stemverklaring van de

2:24:39.590 --> 2:24:43.580



heer bos. Ja, voorzitter,
voor de VVD is dit toch.

2:24:44.240 --> 2:24:48.230
De hele raad heeft toch de mond vol van
vooral: we moeten goedkopere woningen bouwen

2:24:48.650 --> 2:24:52.400
en dit geeft op termijn mogelijk
toch een stem op een prijsstijging.

2:24:53.000 --> 2:24:56.690
En nu is het wel vrijwillig. Maar
wij voelen toch straks mogelijk een

2:24:56.840 --> 2:24:59.840
richting, een verplichting en daarom
gaat dit te ver. We zijn tegen.

2:25:01.100 --> 2:25:04.970
Andere stemverklaringen niet het
geval met algemene stemmen, aanvaard

2:25:04.970 --> 2:25:08.450
met uitzondering van de VVD, ja, dan
mag ik zo niet zeggen, aanvaard met de

2:25:08.450 --> 2:25:11.930
tegenstem van de VVD,
dat is het geval.

2:25:12.410 --> 2:25:15.800
Parkeerplan centrum Barneveld.
Iemand een stemverklaring de heer

2:25:15.800 --> 2:25:19.760
Scheijgrond voor de ChristenUnie. Ja,
voorzitter, en de commissie hebben het al

2:25:19.760 --> 2:25:23.660
gehad over het contant betalen aan mevrouw
van den Wildenberg begon erover en haakt

2:25:23.730 --> 2:25:27.680
ook bij aan. Onze fractie, vindt het
belangrijk dat mensen contant kunnen betalen,

2:25:27.680 --> 2:25:31.340
want contant geld is toch de basis van
het geldsysteem en de overheid moet het

2:25:31.340 --> 2:25:35.060
goede voorbeeld geven. Met die
aantekening stemmen wel voor dit verder

2:25:35.090 --> 2:25:39.050
prima plan. Dank u wel.
Dank, andere niet. Ja,



2:25:39.050 --> 2:25:42.560
de heer van der Lubbe
pro'98. Ja, ik

2:25:43.070 --> 2:25:46.760
ik vraag me af, voorzitter,.
Daar is ook een antwoord op

2:25:46.760 --> 2:25:50.420
gekomen in de commissie, namelijk dat dit
voorstel juist behelst om om daarvan af te

2:25:50.420 --> 2:25:54.110
stappen. In hoeverre dan
zo een aantekening wat dat

2:25:54.110 --> 2:25:58.100
dan inhoudt dat het college kan daar denk ik
niks mee. Dan zou er een motie van voorstel

2:25:58.100 --> 2:26:01.970
moeten komen. Wij
lezen als als college

2:26:01.970 --> 2:26:04.190
regelmatig de
stemverklaringen uitgebreid.

2:26:04.600 --> 2:26:04.880
Ja.

2:26:06.650 --> 2:26:10.400
Wij hopen dat het signaal duidelijk
is overgekomen voorzitter,

2:26:10.610 --> 2:26:14.240
wij gaan over naar de stemming,
de stemming. Of heeft u

2:26:14.240 --> 2:26:18.200
intussen alle deze, de parkeerplan
aanvaard in uw gedachten

2:26:18.200 --> 2:26:21.890
en ook met een stem algemene
stem aanvaard. Dank u wel

2:26:22.340 --> 2:26:26.330
het NPO programma nationaal
programma onderwijs Barneveld. Wilt

2:26:26.330 --> 2:26:30.080
iemand een stemverklaring. Kunnen
we met algemene stemmen? Dit

2:26:30.080 --> 2:26:33.740
aanvaarden is het geval.



Dank u wel de verordening

2:26:33.740 --> 2:26:37.310
bekostiging leerlingenvervoer gemeente
Barneveld, een stemverklaring

2:26:37.340 --> 2:26:40.880
gewenst, niet met algemene
stemmen te aanvaarden.

2:26:41.750 --> 2:26:45.110
Dank u wel de kaderbrief
valleihopper 23,

2:26:45.110 --> 2:26:48.440
26 stemverklaring niet.

2:26:50.450 --> 2:26:54.170
Met algemene stemmen te aanvaarden.
Dat is het geval en de

2:26:54.170 --> 2:26:56.180
oprichting van een
stichting risicobeheer

2:26:56.180 --> 2:26:59.930
veiligheidsregio's stemverklaring
van een fractie niet

2:27:00.440 --> 2:27:04.220
met algemene stemmen te aanvaarden.
Dat is het geval. Dank u wel.

2:27:04.970 --> 2:27:08.540
Blok drie, de laatste
besluitvorming, het

2:27:08.570 --> 2:27:11.990
instellen van een
onderzoekscommissie geloofsbrieven

2:27:12.380 --> 2:27:16.280
dat is allemaal heel hard nodig. Omdat we
volgende week hopen naar de stembus te

2:27:16.280 --> 2:27:19.940
kunnen gaan, wenst iemand daar een
stemverklaring over met algemene

2:27:19.970 --> 2:27:23.600
stemmen te aanvaarden.
Dat is het geval. Het

2:27:23.600 --> 2:27:27.170
volgende punt gaat over vergoeding
voor uw fractieassistenten.

2:27:28.580 --> 2:27:32.210



Geen stemverklaringen gewenst
ook met algemene stemmen te

2:27:32.210 --> 2:27:35.420
aanvaarden. Dat is het geval
en dan hebben we nog een

2:27:35.420 --> 2:27:39.290
voorbereidingsbesluit en niemand heeft
daarover bespreking of stemming

2:27:39.320 --> 2:27:42.950
gevraagd, zodat ik vaststel dat
het met algemene stemmen u

2:27:42.960 --> 2:27:45.860
akkoord krijgt. Dat is
het geval. Dank u wel.

2:28:00.320 --> 2:28:04.040
De laatste reguliere raadsvergadering
dames en heren, we zien

2:28:04.040 --> 2:28:08.000
elkaar bij gezondheid weer terug
op 29 maart. Dan komen we op het

2:28:08.000 --> 2:28:11.660
afscheid van u terug, voor
sommigen een definitief

2:28:11.660 --> 2:28:15.350
afscheid, voor andere misschien
wel niet,. Maar eerst het

2:28:15.350 --> 2:28:19.040
hoogtepunt nog van de democratie,
onze verkiezingen volgende week

2:28:19.760 --> 2:28:23.600
woensdag. Veel wijsheid
en succes. Maar morgen

2:28:23.630 --> 2:28:27.290
is er ook een bijzondere dag voor velen
van ons. Er is biddag voor gewas en

2:28:27.290 --> 2:28:31.280
arbeid en het lijkt me dat het gebed voor
de Oekraïne ook wel meer dan gepast is.

2:28:32.300 --> 2:28:36.200
Ik spreek het ambtsgebed uit,.
Genadige en barmhartige

2:28:36.200 --> 2:28:40.100
god, u gaf het voorrecht dat
we hier in deze periode



2:28:40.100 --> 2:28:44.090
voor de laatste keer samen waren ter
behartiging van belangen van onze gemeente.

2:28:44.780 --> 2:28:48.740
Wilt u uw zegen op onze bespreking
doen rusten en wil vergeven? Al

2:28:48.740 --> 2:28:51.830
hetgeen niet was tot
verheerlijking van uw naam

2:28:52.280 --> 2:28:55.520
amen, de vergadering is

2:28:55.820 --> 2:28:59.420
gesloten, wel

2:28:59.420 --> 2:29:03.200
thuis, maar als u nog even
blijft zitten, dan kunnen we nog

2:29:03.230 --> 2:29:06.830
even in aanwezigheid van alleen
onze raadsleden een korte

2:29:06.830 --> 2:29:08.660
mededeling doen
over de opvang.


